
برای نخستین بار یادواره شهدای شهرستان اصفهان در کوه 
صفه برگزار می شود 
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رییس مرک��ز تحقیقات اس��تراتژیک مجمع تش��خیص مصلحت نظام ب��ا بیان اینکه 
امیدواریم روحانی با دست پر از این سفر بازگردد،  گفت: بدون تردید آقای روحانی مانند 
سفر قبلی که به نیویورک داشت دس��ت پر بازخواهند گشت و مطابق منویات رهبری 

عمل می کنند و از مصالح جمهوری اسلامی ایران دفاع خواهند کرد. 
به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری فارس، علی اکبر ولایتی رییس 

مرکز تحقیقات استراتژیک مجمع تشخیص مصلحت نظام ...

جلسه اختتامیه دوره آموزشي سنگر اجتماعي با حضور شیخ علي 
زاهر، معاون تبلیغ��ات و فرهنگ حزب الله لبنان و مدیر موسس��ه 
رس��الات و حجت الاس��لام محمد رضا زائري زیر نظ��ر مجموعه 

 فرهنگي عاش��ورائیان اصفهان  ش��نبه 29 ش��هریورماه در سالن 
همایش هاي کتابخانه مرکزي برگزار شد.  دوره آموزشي سنگر 

اجتماعي که با توجه به تبلیغات گسترده در سطح شهر ...

دادستان عمومی و انقلاب اصفهان گفت: نیروگاه های اصفهان و شهید محمد 
منتظری در فصل پاییز و زمستان به هیچ وجه امکان استفاده از سوخت مازوت 
را نخواهند داشت. حس��ن رحیمی در گفت وگو با مهر با بیان اینکه موضوع 

آلودگی هوا یکی از معضلات ش��هر اصفهان در نیمه دوم س��ال است، اظهار 
داشت: در این راستا طی ماه های گذشته پرونده ای در خصوص 

آلودگی هوا که بر اثر فعالیت دو نیروگاه اصفهان و ...

2

4

روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 

چهارشنبه  2 مهر 1393  |    28 ذی القعده  1435 |   شماره 2195 
 12  صفحه   |   قیمت : 300 تومان    |   پیامک :   3000483088

www.isfahanziba.ir
info@isfahanziba.ir

ولایتی در دیدار با قائم مقام وزیر امور خارجه کویت

امیدواریم روحانی با دست پر بازگردد

در نخستین روز از برپایی جشنواره فیلم کودک و نوجوان؛ در باغ نوش برگزار می شود؛

دانش آموزان با شهدا تجدید میثاق می کنند  همایش » عشق یعنی یه پلاک « 

محققان به تازگی دریافته اند که فی��س بوک به چند دلیل از جمله 
کاهش انگیزه، تخریب روحیه و شادابی،گنگ شدن افراد، ایجاد حس 
عدم رضایت از زندگی وتنهاتر شدن افراد، باعث حس عدم رضایت از 

زندگی زناشویی و ذهن افراد می شود.
 دکت��ر ک��وروش نام��داری، عض��و هی��ات علم��ی دانش��گاه 
 اصفه��ان در ای��ن زمین��ه توضیحات��ی ارایه دادن��د ک��ه در ادامه 
می خوانیم. به نظر وی، فیس بوک مانند همه پدیده هایی که در اختیار 
بشر است، حالت دو جنبه ای دارد هم می تواند آثار مثبت وهم منفی 

داشته باشد و این بستگی دارد که کاربر چگونه از آن استفاده کند.
ما در دنیای پدیده ها جاقو را در نظر می گیریم که هم می توان با آن 
یک نفر را کش��ت و هم می توان در عمل جراحی یک فرد را از مرگ 
 نجات داد. فیس بوک نیز یک ابزار ارتباطی گس��ترده است که افراد

 می توانند با دیگران رابطه بر قرار کنند و می تواند قدمی باش��د در 
جهت جهانی شدن، بنابراین در اینکه مفید باشد...

دادستان عمومی و انقلاب اصفهان:

نیروگاه های اصفهان حق استفاده 
از مازوت را ندارند

معاون تبلیغات و فرهنگ حزب الله لبنان: 

گفتمان مقاومت، محور رسانه های حزب الله است

در سیزدهمین جشنواره بین المللی مقاومت صورت می گیرد؛

در نشست فرماندهی ناحیه مقاومت بسیج امام صادق )ع( اصفهان مطرح شد:

 اکران رایگان فیلم های دفاع مقدس 
برای شهروندان اصفهانی

برنامه های اقتصادی موجود چه تاثیری بر 
آینده اقتصادی خواهند گذاشت؟

خروج از رکود و چشم انداز 
مثبت وضعیت اقتصادی

11

خستگی ملی پوشان، کیفیت لیگ 
را کاهش داده است

 حدادی فر: استقلال 
می تواند ذوب آهن را 

 از بحران خارج کند

بررسی 5 عاملی که فیس بوک باعث حس عدم 
رضایت از زندگی و ذهن افراد می شود 

فیس بوک؛ خوب یا بد؟

ویژه نامه
 سیاست

3

آگهی می پذیرد
32229512

امور آگهی های

مسلمانان با همدلی، حربه اختلاف افکنی را   از دست دشمن بگیرند
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رییس جمه��ور اعلام کرد که این دول��ت از هیچ اقدامی که در راه مبارزه با فس��اد لازم 
باشد، دریغ نخواهد کرد و هر چه را که در راه توسعه مملکت نیاز باشد، تامین 

می کند و در این مسیر از هیچ قدرتی نخواهد ترسید. 

استاندار اصفهان به عنوان سخنران این مراس��م، از خدمات دادستان سابق 
استان تقدیر و صدور حکم پلمب بخش مازوت سوز نیروگاه اصفهان را ریسک 
بزرگ و حکمی قطعی قلمداد کرد.  زرگرپور ادامه داد: در این خصوص کمتر 
دادستانی حاضر به پذیرش چنین ریسک بزرگی بود. وی تصریح کرد: پس از 

صدور این حکم، مسوولان در تهران به من ایراد گرفتند که من نیز به عنوان 
رییس شورای تامین استان از حکم دادستان استان با قاطعیت دفاع کردم؛ چرا 

که دادستان اصفهان مشکل بزرگ زیست محیطی را با این حکم 
برطرف کرد. وی ضمن ابراز نگرانی از وضعیت زندان اصفهان...
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رییس جمهور در جمع نخبگان و برگزیدگان خراسان رضوی:

دولت از هیچ اقدامی در راه مبارزه با فساد 
دریغ نخواهد کرد

به مناسبت سالگرد شهادت سردارعباسعلی جانثاری

فرمانده آتشبار

در پی تصمیم دولت به تصفیه بدهی بانک مرکزی

دور زدن متغیرهای اقتصادی 
ممنوع!

در همایش »س��رطان پایان و آغاز من« که ب��ا همت جمعیت 
همیاران س��لامت روان اجتماعی و همکاری سازمان بهزیستی 
استان اصفهان در سالن اجتماعات بهزیستی برگزار شد، دکتر 
شیرین تبعه امامی روانش��ناس و عضو هیات علمی دانشگاه که 
بیمار در حال مبارزه با سرطان است و تا به حال موفق به درمان 
خود تا 80 درصد شده است، گفت: امروزه سرطان به عنوان یک 
بیماری سخت، جس��م و روح بس��یاری از افراد را درگیر کرده، 

ضمن اینکه تعداد مبتلایان هر روز رو به فزونی است.
 به گفته وی، بجاس��ت که با آگاهی از اینکه سرطان صرفا یک 
بیماری جسمی نیست و به صورت ش��دید متاثر از روح و روان 
فرد نیز است، بر آن باش��یم تا با افزایش توان روحی افراد مبتلا 
و افزایش انگیزه زندگی این بیماری هولناک را کنترل و بهبود 
بخش��یم. این بیمار موفق با اش��اره به این موضوع، برای درمان 
روحی اف��راد مبتلا توج��ه به ش��ش نکته کلی��دی را ضروری 
دانست. وی با اش��اره به اینکه بس��یاری از بیماران در پذیرش 
واقعیت بیماری خود مش��کل داش��ته و در انکار شدید روحی 
هستند، تصریح کرد: مسلما عدم پذیرش بیماری بر روند درمان 

تاثیرگذار است...

استاندار در  مراسم معارفه دادستان جدید اصفهان: 

وضعیت زندان اصفهان
 مناسب نیست

باز هم یک پروژه ضدایرانی دیگر

تکرار سناریوی  ایران ستیزی »آرگو«  این بار با نام گلاب

2

مهم ترین دلواپسی ام 
شرمندگی مقابل

 مردم است 

 معاون فرهنگی اجتماعی شهرداری اصفهان در نشست با خبر نگاران رسانه ها:

رهبر معظم انقلاب در دیدار کارگزاران حج:

تخت فولاد وگلستان شهدا یکی از مسیرهای 
گردشگری اصفهان است 

این روزها ش��اهد نمایش فیلم ضد ایرانی »گلاب« در بس��یاری از 
جشنواره های سینمایی غرب هس��تیم؛ فیلمی که علی رغم ضعف 
در ساختار و محتوا همواره به عنوان یکی از شانس های اسکار مطرح 

می ش��ود، به نظر می رس��د قصه فیلم ضد ایرانی »آرگ��و« در حال 
 تکرار است. دو س��ال پیش فیلم ضد ایرانی »آرگو« به کارگردانی 

بن افلک، بازیگر هالیوودی ساخته شد که از همان ابتدا ...

مرکز نجوم ادیب برگزار می کند؛

 ششمین گشت رصدی آسمان شب
12 7

9

با حضور معاون وزیر تعاون؛

امروز 96 طرح تعاونی در 
استان اصفهان افتتاح می شود

سرطان؛ پایان و آغاز من

سرطان نعمتی است که باعث 
بازنگری مان می شود



ریی��س مرک��ز تحقیق��ات اس��تراتژیک مجمع 
تش��خیص مصلحت نظام با بیان اینکه امیدواریم 
روحانی با دس��ت پر از این س��فر بازگردد،  گفت: 
بدون تردید آق��ای روحانی مانند س��فر قبلی که 
به نیویورک داشت دس��ت پر بازخواهند گشت و 
مطابق منویات رهبری عمل می کنند و از مصالح 

جمهوری اسلامی ایران دفاع خواهند کرد. 
به گزارش اصفه��ان زیبا به نقل از خبرگ��زاری فارس، علی اکبر 
ولایتی رییس مرکز تحقیقات اس��تراتژیک مجمع تش��خیص 
مصلحت نظام دیروز سه ش��نبه با خالدس��لیمان ج��ارالله قائم 

مقام وزیر امور خارج��ه کویت در مرکز تحقیقات اس��تراتژیک 
دیدار کرد.

    چگونگی ظرفیت جنبش عدم تعهد برای مبارزه با 
گروهک تروریستی داعش

رییس مرکز تحقیقات استراتژیک پس از دیدار با قائم مقام وزیر 
امور خارجه کویت در پاسخ به سوالی مبنی بر چگونگی ظرفیت 
جنبش عدم تعهد ب��رای مبارزه با گروهک تروریس��تی داعش 
گفت:  جنبش عدم تعهد بی تردید با توجه به ظرفیت های خود در 
عضویت 120 کشور که در حال حاضر ایران ریاست دوره ای آن 

را بر عهده دارد می تواند نقش عمده ای در این امر داشته باشد.
وی ادامه داد: مشورت های بین کش��ورهای عضو جنبش عدم 
تعهد ممکن است به تشکیل جلس��ه ای فوق العاده برای مقابله 
ب��ا افراطی گری ها درایج��اد اختلال ها در زندگ��ی عادی مردم 
بی گناهی که در کش��ورهای اس��لامی در جهان س��وم زندگی 
می کنند و مورد تعرض قرار گرفته اند منجر شود و گفت وگوها و 

تبادل نظر بین کشورهای جنبش عدم تعهد 
که دو سوم کشورهای عضو س��ازمان ملل را 
 تشکیل می دهند می تواند در این زمینه موثر

 باشد.
ولایتی با اش��اره ب��ه نقش ای��ران و کویت در 
جنبش عدم تعهد گفت:  ایران و کویت دو عضو 
موثر درجنبش عدم تعهد هستند که می توانند 

گفت وگوهایی را در این زمینه انجام دهند.

    س�فر روحان�ی ب�ه نیوی�ورک و 
درخواس�ت هایی که از سوی کشورهای 

دیگر به ایران شده 
رییس مرکز تحقیقات اس��تراتژیک درپاسخ 
به س��وال دیگری مبن��ی بر س��فر روحانی به 
نیوی��ورک و درخواس��ت هایی که از س��وی 
کشورهای دیگر به ایران ش��ده است تا فصل 

جدیدی از روابط ایران با کشورهای دیگر را رقم بزند، خاطرنشان 
کرد: با توجه ب��ه موقعیت کنونی که موقعیتی حس��اس و مهم 
ارزیابی می ش��ود، فرصتی را برای همه کشورهای جهان ایجاد 
می کند که به مناسبت تشکیل اجلاس مجمع عمومی سازمان 
ملل متحد به نیویورک س��فر کند و علاوه بر اینکه دیدگاه های 
جهانی خود را بیان می کند بتواند با روس��ا و نمایندگان س��ایر 
کش��ورها دیدار کنند و ملاقات های دوجانبه ای را بین روسای 

کشورها انجام دهند.
ولایتی با بیان اینکه امیدواریم روحانی با دس��ت پر از این سفر 
بازگردد،  تصریح کرد: ب��دون تردید آقای روحانی مانند س��فر 
قبلی که به نیویورک داشت دست پر بازخواهند گشت و مطابق 
منویات رهب��ری عمل می کنند و از مصالح جمهوری اس��لامی 
ایران دفاع خواهندکرد، که امیدوارم س��فر پرب��ار و پربرکتی را 

داشته باشند.

     انتشار اخباری درباره اینکه ایران در زمینه هسته ای 
1500 سانتریفیوژ خود را فعال نگه داشته است

ریی��س مرک��ز تحقیق��ات اس��تراتژیک در پاس��خ به س��وال 
دیگری مبنی بر انتش��ار اخباری درباره اینکه ای��ران در زمینه 
هس��ته ای1500 س��انتریفیوژ خ��ود را فع��ال نگه 
داش��ته و باقی را غیرفعال کند، گف��ت:  ما هم مثل 
ش��ما این اخبار را ش��نیده ایم اما مواضع جمهوری 
اس��لامی ای��ران در این زمین��ه بارها توس��ط مقام 
معظم رهب��ری اع��لام ش��ده و این بر خ��لاف آن 
 چی��زی اس��ت ک��ه آمریکایی ه��ا ب��ه دنب��ال آن

 هستند.
ولایتی ادامه داد: جمهوری اس��لامی ایران همواره 
اعلام کرده است که در زمینه هسته ای اهداف صلح 
آمی��زی را دارد و قصد دارد از ای��ن انرژی در جهت 
مقاصد صنعتی اس��تفاده کند، چرا که اس��تفاده از 
این نیرو که کمتری��ن آلودگ��ی را در محیط ایجاد 
می کند موجب تولید انرژی شده و همه کشورهایی 
که معاهده NPT را امضا کرده اند قصد دارند از این 

انرژی استفاده کنند.

    ای�ران زیر ب�ار تحمیل های�ی که خ�ارج از قواعد 
بین المللی تحمیل می شود نخواهد رفت

رییس مرکز تحقیقات استراتژیک با بیان اینکه حرفی که از سوی 
آمریکایی ها زده شده اس��ت حرف تازه ای نیست، تصریح کرد: 
مواضع جمهوری اسلامی کاملا با این امر مغایر است و جمهوری 
اسلامی ایران به هیچ وجه زیر بار تحمیل هایی که خارج از قواعد 
بین المللی و از سوی آمریکایی ها به این کشور تحمیل می شود 

نخواهد رفت.
ولایتی در دیدار ب��ا قائم مقام وزیر امور خارجه کویت با اش��اره 
به سفر امیر کویت به تهران گفت: اخیرا شاهد سفرهای جناب 
ش��یخ صبا امیر کویت در تهران بودیم ک��ه در دیدار وی با مقام 
معظم رهبری خاطرات گذش��ته احیا ش��ده و این امر مثبت و 

ارزشمندی بود.

رایزنی وزیران خارجه ایران و انگلیس 
درباره  بازگشایی سفارت خانه 

وزیران خارجه ایران و انگلیس روز دوش��نبه درب��اره آخرین وضعیت 
مذاکرات هس��ته ای تبادل نظر کردند. در دی��دار محمدجواد ظریف و 
فیلیپ هاموند همچنین موضوع بازگشایی سفارت دو کشور، اقدامات 
و مراحل اجرایی و روند پیش��رفت در این باره مورد بررسی قرار گرفت. 
وزیران خارجه دو کشور بر تداوم گفت وگوها و پیگیری امور تاکید کردند. 

تاکنون ایران با » قطع اتصالات 
سانتریفیوژها« موافقت نکرده است 

یک مقام وزارت خارجه ایران تاکید کرد که تاکنون طرح پیشنهادی» قطع 
اتصالات سانتریفیوژها« مورد موافقت قرار نگرفته است. به گزارش اصفهان 
زیبا به نقل از خبرگزاری دانشجویان ایران، مرضیه افخم، سخنگوی وزارت 
امور خارجه ایران درباره برخی اخبار منتش��ره درباره ارایه طرحی از سوی 
یکی از کش��ورهای عضو گ��روه 1+5 در ارتباط با اتصالات س��انتریفیوژها 
در تاسیس��ات هس��ته ای کش��ورمان اظهار کرد: در روند مذاکرات فنی و 
کارشناسی، طرح ها و ابتکارات مختلفی ازس��وی هیات ها ارایه و مورد نقد 
 و بررس��ی قرارمی گیرد. وی افزود: تاکنون طرحی که مورد پذیرش همه 

طرف ها باشد، مورد موافقت واقع نشده است. 

 ساخت رادار کیهان صددرصد بومی 
و بدون بهره از نمونه خارجی

معاون تحقیقات و جهاد خودکفایی قرارگاه پدافند هوایی خاتم الانبیا  از 
ساخت رادار کیهان با قابلیت رهگیری و شناسایی توسط متخصصان ایرانی 
و صد در صد بومی خبر داد و گفت: رادار کیهان هیچ نمونه خارجی نداشته و 
قابلیت های این رادار بسیار ارزشمند است. امیر شمخالی معاون تحقیقات و 
جهاد خودکفایی قرارگاه پدافند هوایی خاتم الانبیا در نشست خبری که در 
سازمان عقیدتی سیاسی ارتش به مناسبت دومین روز از هفته دفاع مقدس 
برگزار شد، اظهار داش��ت: ارتش جمهوری اسلامی از سامانه هایی با طول 
عمر بسیار بالا در جهان برخوردار است که از آنها استفاده به روز می شود.

وی با بیان اینکه چهار ماموریت کشف، شناسایی، رهگیری و انهدام توسط 
سامانه های پدافند هوایی انجام می شود، افزود: ما تاکنون توانسته ایم تمام 
رادارها و س��امانه های خود را که در گذشته تولید شده بودند و عمر نسبتا 

طولانی داشتند بهینه سازی کنیم.

 » اس 300« تولید داخل 
در حال تکمیل است

معاون تحقیقات و جهاد خودکفایی قرارگاه پدافند هوایی خاتم الانبیا)ص( 
گفت: مدل داخلی موش��ک »اس 300« که اکنون در حال تکمیل است، 
رونمایی خواهد شد. امیر س��رتیپ دوم »محمدحسین شمخانی« افزود: 
کارشناسان داخلی پس از تحریم تحویل موشک های »اس 300«، برای 

ساخت مدل داخلی آن وارد عمل شدند. 
وی ادام��ه داد: س��امانه پدافن��دی »اس 300« متش��کل از بخش های 
متع��ددی اس��ت ک��ه اکن��ون کارشناس��ان م��ا ب��رای س��اخت آن به 
پیش��رفت ه��ای خوب��ی رس��یده اس��ت.معاون تحقیق��ات و جه��اد 
 خودکفای��ی ق��رارگاه پدافن��د هوایی خات��م الانبی��ا)ص( اع��لام کرد:

 ان شاالله این موشک بعد از برگزاری دو رژه دیگر رونمایی خواهد شد.
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

رییس جمهور در بدو ورود به نیویورک:

امسال راه های مقابله با تروریسم و خشونت را بررسی می کنیم 
رییس جمهور با اشاره به اینکه در سال گذشته مساله خشونت 
و افراطی گری که جهان باید از آن عاری باش��د، از سوی ایران 
مطرح شد گفت: امسال درباره راه حل های مقابله با تروریسم و 

خشونت بحث و بررسی خواهیم کرد.
 به گزارش اصفهان زیبا به نقل از پایگاه اطلاع رس��انی ریاست 
جمهوری،حجت الاسلام والمسلمین دکتر حسن روحانی روز 
دوش��نبه تهران را به قصد شرکت در ش��صت و نهمین نشست 

مجمع عمومی سازمان ملل ترک کرد. 
دکتر روحانی در بدو ورود به فرودگاه جان اف کندی نیویورک، 
مورد اس��تقبال دکتر محمدج��واد ظریف وزی��ر امورخارجه، 
حس��ین فریدون دس��تیار ویژه رییس جمهوری، و سرپرست 
و اعضای نمایندگی جمهوری اس��لامی ایران در س��ازمان ملل 

متحد قرار گرفت.
دکتر حس��ن روحانی در بدو ورود به ف��رودگاه جان اف کندی 
نیویورک با درود و سلام به مردم ایران، اظهار امیدواری کرد تا 
بتوان از نشست مجمع عمومی س��ازمان ملل متحد در راستای 
رساندن صدای ملت و صدای نظام درباره مسایل مهم به گوش 

جهانیان، بهره برداری و استفاده کرد.
رییس جمهور با اش��اره به انجام ملاقات های دوجانبه با سران 
کشورها درحاشیه اجلاس مجمع عمومی سازمان ملل متحد، 

گفت: در سال گذشته مساله خشونت و افراطی گری که جهان 
باید از آن عاری باشد، از سوی ایران مطرح شد. امروز می بینیم 
که افراط، چه بیدادی در منطقه می کند و پیش بینی ما درست 
بوده اس��ت و امس��ال درباره راه حل های مقابله با تروریس��م و 

خشونت بحث و بررسی خواهیم کرد.
دکتر روحانی با اشاره به شرکت در اجلاس سران درباره تغییرات 
آب و هوا نیز اب��راز امیدواری ک��رد. با ش��رکت در این اجلاس 
 درباره مساله آب و هوا و محیط زیست به بحث پرداخته و از آن 

بهره برداری کنیم.
دکتر محمد نهاوندیان رییس دفتر رییس جمهور، دکتر سورنا 
ستاری، معاون علمی و فناوری و دکتر حسام الدین آشنا مشاور 
فرهنگی رییس جمهوری، دکتر روحانی را در این سفر همراهی 

می کنند.
رییس جمهور طی سفر به نیویورک علاوه بر شرکت و سخنرانی 
در مجمع عمومی سازمان ملل متحد، ملاقات های جداگانه ای با 
سران و مقامات کشورهای مختلف، دبیرکل سازمان ملل متحد 

و مسوولان برخی نهادهای بین المللی خواهد داشت. 
سخنرانی در اجلاس تغییرات آب و هوا در محل مقر سازمان ملل 
متحدو دیدار با ایرانیان مقیم آمریکا از دیگر برنامه های رییس 

جمهور در سفر به نیویورک است.

ولایتی در دیدار با قائم مقام وزیر امور خارجه کویت:

امیدواریم روحانی با دست پر بازگردد

گروه 
ایران

رستوران موزه
اصفهان  خیابان امیرکبیر  

  سفارشات: 09133083751
  رزرو: 031-33874400

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده نوبت سوم

مجمع عمومی فوق العاده نوبت سوم شرکت تعاونی مسکن مهر 
شماره یک زواره راس س��اعت 16روز جمعه مورخ 93/7/11 
در محل سالن آموزش و پرورش واقع در خیابان شهید منتظری 
تشکیل می گردد. بدینوسیله از کلیه اعضای شرکت دعوت می 
گردد با در دست داشتن کارت یا دفترچه عضویت راس ساعت 
و روز مقرر در محل مذکور حضور به هم رسانده یا وکلای خود 

را معرفی نمایند.
دستور جلسه:

1-گزارش هیات مدیره و بازرس 
2-طرح و تصویب استعفای دسته جمعی هیات مدیره 

3-طرح و تصویب تمدید فعالیت تعاونی برای مدت یک س��ال 
دیگر  

هیات مدیره شرکت تعاونی

 اس��ناد ف��روش خ��ودرو پ��ژو روآ 
بنام ابراهیم سبحانی به شماره شهربانی 
13 ایران 863 ت 36 و شماره شاسی 
NAAB31AA19HO82668 و 
شماره موتور 11688010037مفقود 

و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

آگهی مفقودی فقدان
 اسناد فروش 

م�فق�ودی
 کارت س��بز کامی��ون رن��و می��دلام م��دل 84 

به نام محمد رضا شریفی  نجف آبادی 
 متولد 1336/11/6 کد مل��ی 1090965338 

ش شهربانی 13 ایران 347 ع 21
  Nad45acao00005983 شاس��ی   ش 

مفقود گردیده و از اعتبار ساقط می باشد. 

مجمع عمومی فوق العاده نوبت سوم شرکت تعاونی مسکن اتوبوسرانی در ساعت 9 روز جمعه مورخ 
93/7/18 در محل تعاونی مسکن اتوبوسرانی به آدرس: خ کاوه بابلدشت شرکت اتوبوسرانی دفتر 
تعاونی مسکن برگزار می شود. از کلیه اعضاء شرکت دعوت می شود شخصاً یا وکالتاً جهت اتخاذ 
تصمیم نسبت به موضوعات ذیل در این جلسه حضور به هم رسانند.  ضمناً به اطلاع می رساند که به 
موجب ماده 19 آیین نامه نحوی تشکیل مجامع عمومی، تعداد آراء وکالتی هرعضو حداکثر 3 رای 
و هر شخص غیرعضو تنها یک رای خواهد بود. و اعضای متقاضی اعطای نمایندگی، می بایست به 
همراه نماینده خود حداکثر تا تاریخ 1393/07/17 در محل بابلدشت اتوبوسرانی حاضر تا پس 

از احراز هویت و تایید وکالت برگه ورود به مجمع را دریافت دارند. 
دستور جلسه:

1- طرح و تصویب اساسنامه جدید تعاونی منطبق با قانون بخش تعاون
 هیات مدیره شرکت تعاونی 

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده نوبت سوم
جلس��ه مجمع عمومی عادی 93/7/18 نوبت دوم شرکت 
تعاونی مسکن اتوبوسرانی اصفهان راس ساعت 9 روز جمعه 
مورخ 93/7/18 در محل دفتر تعاونی مس��کن به آدرس: 
خ کاوه ایس��تگاه بابلدشت ش��رکت اتوبوس��رانی اصفهان 
تش��کیل می گردد. لذا از کلیه اعضاء دعوت می شود با در 
دست داشتن کارت یا دفترچه عضویت راس ساعت مقرر 
در محل مذکور به هم رس��انید و یا وکیل / نماینده خود را 

کتباً معرفی نمایید.
ضمناً به اطلاع می رس��اند که به موجب ماده 19 آیین نامه 
نحوی تش��کیل مجامع عمومی، تعداد آراء وکالتی هرعضو 
حداکثر 3 رای و هر ش��خص غیرعضو تنها یک رای خواهد 
بود. و اعضای متقاضی اعطای نمایندگی، می بایست به همراه 
نماینده خ��ود حداکثر تا تاری��خ 1393/07/17 در محل 
بابلدشت حاضر تا پس از احراز هویت و تایید وکالت برگه 

ورود به مجمع را دریافت دارند. 

 آگهی دعوت مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده

دستور جلسه:
1- گزارش هیات مدیره و بازرس /  بازرسان 

2- طرح و تصویب صورت های مالی س��ال 29 /1392/12 و بودجه سال جاری 
شرکت 

3- ارایه گزارش تغییرات اعضا و سرمایه شرکت تعاونی
4- انتخاب اعضای اصلی و علی البدل بازرس / بازرسان

5- تعیین روزنامه کثیرالانتشار جهت درج آگهی های شرکت 
 6- تصمی��م گی��ری در خص��وص توافق ب��ا ش��هرداری در خص��وص زمین های 

علی آباد کلنگان 
7- تصمیم گیری در خصوص رای صادره از شعبه 28 حقوقی موضوع وکالت های 

خرید زمین علی آباد کلنگان 
8- تصمیم گیری در خصوص طریق واگذاری سند به افرادی که از طریق وکالت 

خرید کرده اند موضوع زمین علی آباد کلنگان 
9- اعطای وکالت ت��ام الاختیار ب��ه هیات مدیره جه��ت توافق و انتقال اس��ناد به 

شهرداری در خصوص زمین علی آباد کلنگان 
داوطلبان تصدی سمت های هیات مدیره و بازرسی به موجب ماده 2 دستورالعمل 
موظفند حداکثر ظرف یکهفته از انتش��ار آگهی دعوت ف��رم داوطلبی را تکمیل و 

تحویل دفتر تعاونی نمایند.

بدون تردید 
آقای روحانی 

مانند سفر قبلی 
که به نیویورک 
داشت دست پر 

بازخواهند گشت 
و مطابق منویات 

رهبری عمل 
می کنند

به گزارش قلمدون نیوز جامعه شناس��ان می گویند ش��ایعه پیامی 
اس��ت که میان مردم پخش می ش��ود اما پایه آن برحقیقت استوار 
نیست، یعنی اساسا چیزی که شایعه می ش��ود حقیقت ندارد یا به 
زبان خودمان کش��ک اس��ت، اما بعضی وقت ها برخی افراد معنای 
دقیق شایعه را نمی فهمند و خیال می کنند شایعه همان حقیقت 
 اس��ت، مثلا همین خودروس��ازهای داخلی عزیز ک��ه بیانیه صادر

 کردند و اعلام کرده اند: واردکنندگان خودرو افرادی را اس��تخدام 
می کنند که درباره کیفیت محصولات داخل ش��ایعه بسازند. یکی 
 نیست به این آقایان خودروساز بگوید عزیز من خوب است خودتان 
 می گویید شایعه، شایعه هم که اس��اس ندارد، تازه بر فرض هم که 
عده ای را بگمارند تا علیه تولیدات شما شایعه بسازند، طلا که پاک 

است چه منتش به خاک است؟ والا... 

ما که خودمان س��وار محصولات شما می ش��ویم واز شدت نرمی و 
راحتی پشت فرمان خوابمان می گیرد و تصادف می کنیم و باکمان 
آتش نمی گیرد و موتورمان نمی ترکد و بدنه مان مثل شکلات آب 
نمی ش��ود و با دو لیتر بنزین تا  آن س��ر دنیا را سفر می کنیم و یک 
مثقال آلودگی زیست محیطی تولید نمی کنیم، می توانیم ماشین 
خوب را از بد تشخیص بدهیم  که البته در بیشتر موارد ماشین های 
خارجی بی کیفیت و سطح پایینند و داخلی ها باقلوا، تازه ما سرمان 
برود عمرا ماشین اجنبی س��وار بش��ویم و تا وقتی با سوار شدن در 
ماشین های خودمان می توانیم کلی ش��غل در کشور ایجاد کنیم 
چرا سوار ماشین بیگانه ش��ویم؟ مثلا همین پراید خودمان، وقتی 
ما پراید22 میلیونی می خریم همان اول کار  نان ش��ب کارگران و 
مدیران و بازاریابان و مدیران فروش و نمایندگی ها و بالاخص دلالان 

عزیز را تضمین کرده ایم، اگر10-20کیلومتر با این خودرو رانندگی 
کردیم و به روغن سوزی افتاد قطعا باعث ترغیب جوانان به فعالیت 
در رشته های فنی همچون تعویض روغنی ش��ده ایم، اگر تصادف 
کردیم و باکمان  ترکید و ماشینمان سوخت،کار آتش نشانان، صاف 
کاران، پزشکان و پرس��تاران را هم جفت و جور کرده ایم، چنانچه 
بیرون از پارکینگ پارک کردیم به علت حساست های بالای امنیتی 
این خودرو کار دله دزدان گرامی را هم چاق کرده ایم و اگر دود هوا 
کردیم یقینا کار هواشناسان و طبیعت دوستان را سکه کرده ایم. و 
واقعا آدم جا می خورد وقتی این همه برکت را می بیند و اصلا حس 
وطن دوستی و کارآفرینی آدم فوران می کند، ماشین های خارجی 
که اینقدر پر برکت نیس��تند، فوق فوقش ایربک دارند که آن هم با 

کیسه زباله حل می شود.
البته همیشه شایعه بد نیست، مثلا چند نمونه از شایعاتی که درباره 

کیفیت ماشین های داخلی ساخته اند:
    شایعه اول:

اولی به دومی: می دانی پراید موتور جت دارد؟ 
دومی به اولی: نه ولی شنیده بودم پژو پارس سیستم تصویری چهار 

بعدی دارد.
اولی: تازه سینمای خانوداگی هم داره.

    شایعه دوم
 اولی به دوم��ی: تازگیا ش��نیدم موتور ی��ک بنز وقتی داش��ته گاز 

می زده ترکیده. 
دومی: چی گاز می زده حالا؟

اولی: پشت دستشو 
دومی:چرا

اولی: تا دیگه از این غلطا نکنه و ماشین بی کیفیت نخره
    شایعه سوم

 اولی به دومی: ش��نیدی می خواهن��د خودروی داخل��ی جدید را 
رو نمایی کنند؟

دومی: آره چی هست؟
اولی: نیسان رانا

دومی:آپشناش چیه؟
اولی: س��رو دو وعده غذا در ش��بانه روز، امکان تبدیل به موش��ک 

کروز،توانایی محو شدن در ترافیک.

آمیزقلمدون و شایعه
آمیز قلمدون درجرگه سیاست

معاون برنامه ریزی و نظارت راهب��ردی رییس جمهورگفت: 
بودجه 94 قطعا انضباطی خواهد بود. 

محمدباقر نوبخت سخنگوی هیات دولت در خصوص وضعیت 
انبساطی یا انقباضی بودن بودجه 94 اظهار داشت: بودجه 94 

قطعا انضباطی خواهد بود.
 وی با بیان اینکه دولت لایحه بودجه سال 94 را تا زمان مقرر 
)15 آذرم��اه( به مجلس می فرس��تد، افزود: ت��راز بین منابع 
و مص��ارف برای ایجاد تع��ادل از مهمتری��ن ویژگی های این 

بودجه است. 
معاون برنامه ریزی و نظارت راهبردی رییس جمهور با تصریح 
اینکه بودجه 94 با حداقل تبصره به مجلس فرستاده می شود، 
بیان داش��ت: تبصره های تکراری را از قانون بودجه جدا و در 

لایحه ای جداگانه به مجلس ارسال کرده ایم. 
سخنگوی هیات دولت بودجه امسال را صد در صد عملیاتی 
دانست و خاطرنشان کرد: بودجه مبتنی بر عملکرد با بهره وری 

بیشتر می تواند موثر باشد. وی در پاس��خ به اینکه با توجه به 
بیشتر بودن بودجه جاری امس��ال از کل درآمد کشور آیا این 
روند برای سال 94 نیز ادامه دارد، گفت: بودجه جاری طبعا به 
دنبال تعهداتی است که طی سال های گذشته بر نظام  اداری 

ایجاد شده است. 
معاون برنامه ری��زی و نظارت راهبردی ریی��س جمهور بیان 
داشت: 10 هزار استخدامی در سال های گذشته صورت گرفته 
و بیش از ده ها هزار پروژه نیمه تمام در کشور روی دست دولت 
به جای مانده که نیازمند اعتبارات برای تحقق تعهدات از قبل 

به جای مانده است. 
نوبخت با بیان اینک��ه بودجه باید بر اس��اس واقعیات تنظیم 
شود، گفت: تلاش ما بر استفاده بهینه از منابع به دست آمده 
خواهد بود، همانطور که با وجود عدم تحقق کامل درآمدها در 
سال 93 بودجه عمرانی استان ها صد در صد تخصیص یافته 

و پرداخت شده است.

در دومین روز هفته دفاع مقدس با حضور امیر سرتیپ امیر حاتمی 
جانشین وزیر دفاع و پش��تیبانی نیروهای مسلح نخستین پهپاد 

مسلح به موشک های پدافند هوایی رونمایی شد. 
امیر حاتمی در مراس��م رونمای��ی از این پهپ��اد جنگنده مجهز 
به موش��ک های هوا به هوا طی س��خنانی در جمع خبرنگاران با 
گرامیداشت هفته دفاع مقدس و پاسداشت یاد و خاطره شهدای 
عظیم الش��ان این حماس��ه بزرگ گفت: در راس��تای تامین نیاز 
نیروهای مسلح به همت متخصصان دو سازمان اقتدارآفرین وزارت 
دفاع، سازمان های صنایع هوایی و صنایع هوافضا، پهپادهای مسلح 

به موشک های پدافند هوایی انجام شده است.
 جانشین وزیر دفاع افزود: پروژه تجهیز پهپادها، پس از طی مراحل 
تحقیق و انواع آزمایش های میدانی با انهدام  موفقیت آمیز اهداف 
مورد نظر، بحول و قوه الهی آماده ورود به یگان رزم نیروهای مسلح 

شده است.
 امیر حاتمی گفت: با این اقدام ارزشمند علاوه بر افزایش برد و حوزه 

عملیاتی پهپادهای نیروهای مسلح، قابلیت تعقیب و گریز، ردگیری 
و انهدام پهپادهای متجاوز افزایش می یابد. وی افزود: این پهپاد، 
قادر اس��ت انواع هواگردها نظیر هواپیماهای جنگنده، هواپیمای 

بدون سرنشین و بالگرد را منهدم کند. 
جانشین وزیر دفاع، این دس��تاورد ارزشمند و سایر دستاوردهای 
گرانس��نگ و افتخارآفرین صنایع دفاعی وزارت دفاع را محصول 
روحیه خودباوری و مدیری��ت جهادی ذکر کرد و اف��زود: این ها 
ناشی از فرهنگ و ارزش هایی اس��ت که در حماسه دفاع مقدس 
ظهور و بروز یافت و امروز پش��توانه حرکت ملت رش��ید ایران در 

همه عرصه هاست. 
امیر حاتمی با تأکید بر بهره گیری از تجارب ارزشمند دفاع مقدس 
در اداره و مدیریت کش��ور گفت: در دوران دفاع مقدس این مهم 
اثبات شد که با عزم ملی و مدیریت جهادی می توان بر غامض ترین 
بحران ها و چالش ها غلبه کرد، بزرگ ترین و مجهزترین دشمنان را 

شکست داد و پیروزی های بزرگی به دست آورد.

با حضور جانشین وزیر دفاع؛

نخستین پهپاد »مسلح به موشک های پدافند هوایی« رونمایی شد
سخنگوی هیات دولت:

بودجه 94 انضباطی خواهد بود



همزمان با فصل بازگشایی مدارس؛

طرح مهر تحصیلی از سوی اداره کل 
اوقاف و امور خیریه استان برگزار شد 

به مناسبت بازگشایی مدارس از سوی اداره کل اوقاف و امور خیریه استان 
اصفهان طرح مهر تحصیلی به منظور اجرای نیات امنیانه واقفین در هشت 

شهرستان برگزار شد. 
در مراسم اجرای این طرح که در امامزاده زینبیه در اصفهان برپا بود، مدیر 
کل اوقاف و امور خیریه استان در سخنانی، وقف را یک صدقه جاریه عنوان 
کرد و گفت: وقف یک صدقه جاریه است که تا ابد می ماند و برای واقف اجر 
و پاداش اخروی و دنیوی دارد و همانند چشمه ای است که خشکسالی 
ندارد. وی افزود: هرکس در هر شغل و جایگاهی باشد می تواند با توجه به 
توان خود وقف کند. حجت الاسلام صادقی از اجرای طرح های گوناگون 
سازمان اوقاف و امور خیریه در طول سال خبر داد و گفت: سازمان اوقاف 
و امور خیریه در مناسبت های مختلف طرح های خوبی برگزار می کند 
که از آن جمله می توان به طرح آرامش به��اری در کنار بقاع متبرکه در 
ایام نوروز، سوگواره یاس نبوی ویژه شهادت حضرت زهرا )س(، ضیافت 
الهی در ماه مبارک رمضان، بصیرت عاشورایی و هفته وقف با ویژه برنامه 
های متنوع اشاره کرد.  معاون فرهنگی اداره کل اوقاف و امور خیریه استان 
اصفهان نیز درباره ویژگی های طرح مهر تحصیل��ی گفت: در این طرح 
واقفین محترم نیت کرده اند بخشی از درآمد خود را خرج هزینه تحصیلی 
دانش آموزان کنند. وی افزود: در این طرح که در شهرستان های اصفهان، 
مبارکه، سمیرم، خوانسار، گلپایگان، فریدن، لنجان و نایین همزمان اجرا 
 می شود، مبلغ 22 میلیون تومان جمع آوری شده که  دو هزارو500 بسته 
لوازم التحریر و نوش��ت افزار تهیه و بین دانش آموزان با رعایت ش��ان و 
کرامت انسانی توزیع شد. حجت الاسلام صادقی گفت: اداره کل اوقاف و 
امور خیریه در نیات اجتماعی فرهنگی واقفین وارد می شود و با مشورت 
و همفکری آنان طرح های مختلفی را به اجرا در می آورد که می توان به 
طرح پیوند آسمانی به مناسبت سالروز ازدواج حضرت علی )ع( و فاطمه 
زهرا )س( ویژه زوج های جوان، مهر تندرستی در بخش سلامت و درمان، 
دست های مهربانی ویژه کمک به ایتام جهت خرید موادغذایی و البسه 
آنان و اعزام به مش��هد و عتبات عالیات برای کسانی که تاکنون نرفته اند 
اشاره کرد.  وی از خیرین استان خواست تا همگام با مسوولان در اجرای 
ترویج فرهنگ وقف اداره کل اوقاف و امور خیری��ه را جهت هر چه بهتر 

برگزار شدن این طرح ها یاری کنند.

در سیزدهمین جشنواره بین المللی مقاومت 
صورت می گیرد؛

 اکران رایگان فیلم های دفاع مقدس 
برای شهروندان اصفهانی 

فیلم های جشنواره بین المللی مقاومت از سوم تا ششم مهرماه به صورت 
رایگان در مراکز هنری وابسته به س��ازمان فرهنگی تفریحی شهرداری 
اصفهان اکران  می ش��ود.   به گ��زارش روابط عمومی س��ازمان فرهنگی 
تفریحی ش��هرداری اصفهان، مدیرعامل س��ازمان فرهنگی و تفریحی 
شهرداری اصفهان با بیان این خبر گفت:  همزمان با اکران فیلم های دفاع 
مقدس در جشنواره بین المللی مقاومت در استان های سراسر کشور، در 
چهار مرکز وابسته به سازمان  فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان از جمله 
تالار هنر، هنرسرای خورشید، تالار آفتاب رهنان و فرهنگسرای پایداری 
فیلم های  این جشنواره نمایش داده خواهد شد.   مهدی بقایی عنوان کرد: 
همزمان با بزرگداشت هفته دفاع مقدس فیلم های جشنواره مقاومت به 
صورت رایگان در چهار مرکز  عنوان شده اکران می شود که علاقه مندان 
می توانند به منظور تهیه بلیت به فرهنگسراهای وابسته به سازمان مراجعه 
کنند.  وی هدف از برگزاری این جشنواره را آشنایی با آثار جدید سینمایی 
دفاع مقدس، انقلاب اسلامی و پاسداشت حماسه  های دفاع مقدس  و ایجاد 
تعامل و ارتباط بیشتر دست  اندرکاران سینمایی کشور، هنرمندان، مردم و 
مسوولان استانی دانست. مدیرعامل سازمان فرهنگی و تفریحی شهرداری 
اصفهان تصریح کرد: آثار این جشنواره در قالب سینمایی، مستند و فیلم 
کوتاه در مراکز  تعیین شده نمایش داده می شود.   سیزدهمین جشنواره 
فیلم مقاومت بارویکرد مقاومت، بصیرت و شکوفایی درسطح بین المللی، 
کشوری و استانی در   419 شهر کشور با تلاش انجمن سینمایی انقلاب و 

دفاع مقدس برگزار می  شود. 

سرپرست سازمان آرامستان هاي شهرداري 
اصفهان:

دعاي عرفه در حسینیه صاحب 
الزمان)عج( باغ رضوان برگزار می شود

   سرپرست سازمان آرامستان هاي شهرداري اصفهان از برگزاري دعاي 
عرفه در حسینیه صاحب الزمان)عج( باغ رضوان خبرداد. ابراهیم زارعان 
با بیان این مطلب گفت: دعاي عرفه امس��ال در حسینیه صاحب الزمان 
)عج( آرامستان باغ رضوان برگزار مي شود. وي با بیان اینکه این مراسم 
از ساعت1۳:۳0 شنبه 12 مهرماه برگزار خواهد شد، تصریح کرد: مراسم 
دعای عرفات امس��ال با نوای گرم حجت الاس��لام و المسلمین اسلمي و 
با مداحی حاج علي اکبر دیلمیان برگزار می ش��ود. سرپرس��ت سازمان 
آرامستان هاي شهرداري اصفهان با اشاره به اینکه طي هماهنگي با شرکت 
واحد اتوبوسراني در چهار میدان اصلي ش��هر اتوبوس مستقر مي شود، 
خاطرنشان کرد: استقرار اتوبوس در میادین بزرگمهر، آزادي، جمهوري و 
میدان لاله براي جابه جایي شهروندان به باغ رضوان پیش بیني شده است.  
زارعان اظهار داش��ت: نیروهاي اورژانس و آتش نشاني نیز در باغ رضوان 

حضور خواهند داشت.

معاون وزیر نیرو در امور آب و آبفا با اعلام اینکه یکی از مصوبات جدید 
شورای عالی آب کاهش 25 درصدی مصرف آب در بخش کشاورزی 
است، گفت: ۷۸ درصد دشت های کشور رو به نابودی است. رحیم 
میدانی با بیان اینکه یکی از جدی  ترین چالش  های آب کشور از بین 
رفتن منابع آب زیرزمینی است، اظهار داشت: این  منابع زیرزمینی 
سرمایه ملی ما هستند که در آستانه از بین رفتن قرار دارند و تنها راه 

نجات، کاهش مصرف است. 
وی با تاکید بر اینکه نزدیک به ۷۸ درصد دش��ت  های کشور رو به 
نابودی هس��تند، افزود: وزارت نیرو طرحی را در شورای  عالی آب با 
عنوان احیا و تعادل  بخشی به منابع آب زیرزمینی مطرح کرده که 
یکی از مصوبه  های شورا پیرامون طرح این است که 25 درصد مصرف 
آب در بخش کشاورزی کاهش داده شود و پروانه  های بهره برداری 

نیز طبق این سیاست اصلاح شود.
معاون وزیر نیرو ادامه داد: بخشی از نابودی این سفره  ها بر اثر تغییر 
اقلیم و خشکسالی بوده، اما دلیل عمده آن برداشت بیش از حد از این 
منابع است و حتی اگر این خشکسالی ها اتفاق نمی افتاد، این نابودی 

با شدت کمتری اتفاق می افتاد. 
وی با تاکید بر مغفول ماندن بحث مدیری��ت مصرف، گفت: وزارت 
جهاد کشاورزی مکلف شده متناسب با میزان آبی که در اختیار آنها 

قرار می  گیرد، برنامه  ریزی کلان خود را درباره اصلاح الگوها و شیوه  های 
آبیاری انجام دهد، به  طوری که هم بهره وری در این بخش ارتقا یابد 

و هم به معیشت مردم آسیبی وارد نشود. 
میدانی ب��ا تاکید بر اینکه کاهش اس��تفاده از آب آس��یبی به بازده 
محصول کشاورزی نمی زند، بیان داش��ت: در نشست شورای  عالی 
آب مطرح شد که در کرمان نوعی از آبیاری به نام »آبیاری نشتی« 
وجود دارد که به اندازه 50 درصد در مقایسه با آبیاری غرقابی کاهش 

مصرف دارد و در مقابل چهار برابر روش  های سنتی افزایش محصول 
دارد. وی با اشاره به تعهد وزارت نیرو در قانون برنامه سوم و چهارم 
برای احیای منابع آب زیرزمینی، تصریح کرد: ما نباید خبر از کاهش 
 روزافزون سطح س��فره های آب زیرزمینی بدهیم، بلکه به  موجب 
پیش  بینی قانون برنامه ما باید خبر بهبود و افزایش سطح آب داشته 

باشیم، اما کماکان نتایج منفی است. 
معاون وزیر نیرو در امور آب و آبفا با بیان اینکه در زمان حاضر اهمیت 
 بحث ارتق��ا و احیای منابع آب زیرزمینی از بحث خش��ک ش��دن 
تالاب  ها و دریاچه  ها بیش��تر اس��ت، ابراز امیدواری کرد: با اجرایی 
شدن طرح احیا و تعادل  بخشی به منابع آب زیرزمینی، هم به تکلیف 
قانونی خود عمل کنیم و هم به سیاس��ت  های ابلاغی مقام معظم 
رهبری که حول محور ارتقای بهره وری است، جامه عمل بپوشانیم.

دادس��تان عموم��ی و انق��لاب اصفه��ان گف��ت: 
نیروگاه های اصفهان و ش��هید محمد منتظری در 
فصل پاییز و زمس��تان به هیچ وجه امکان استفاده 
از سوخت مازوت را نخواهند داشت. حسن رحیمی 
در گفت وگو با مهر با بیان اینکه موضوع آلودگی هوا 
یکی از معضلات ش��هر اصفهان در نیمه دوم سال 
است، اظهار داشت: در این راستا طی ماه های گذشته پرونده ای در 
خصوص آلودگی هوا که بر اثر فعالیت دو نیروگاه اصفهان و شهید 

محمد منتظری ایجاد می شود تشکیل شده بود.
وی با بیان اینکه بر اس��اس تحقیقات و بررسی های صورت گرفته 
20 درصد از آلودگی ش��هر اصفهان مربوط به فعالیت  نیروگاه های 
برق بر اثر استفاده از مازوت بوده اس��ت، ادامه داد: بر این اساس دو 

نیروگاه اصفهان و شهید محمد منتظری طی یک شبانه روز 500 تن 
گوگرد به هوا اصفهان وارد می کنند و از این رو با دستور مقام قضایی 
و اجرای این دستور تمام تجهیزاتی که در این دو نیروگاه از مازوت 

استفاده می کرده اند پلمب شده اند.
به گزارش مهر، دادس��تان عمومی و انقلاب اصفهان با بیان اینکه 
برخی از اظهارات صورت گرفته از س��وی برخی از مس��وولان در 
خصوص استفاده مجدد مازوت در نیروگاه های برق اصفهان و شهید 
محمد منتظری امری خلاف قانون است، افزود: قانون در خصوص 
فعالیت این نیروگاه ها اعمال شده است و هرگونه اقدام خلاف آنچه 
دس��تور قضایی بوده، مورد پیگیری قرار خواهد گرفت. وی اظهار 
داشت: نیروگاه های اصفهان و شهید محمد منتظری در فصل پاییز 

و زمستان به هیچ وجه امکان استفاده از مازوت را نخواهند داشت.

   نیروگاه شهید منتظری اصفهان در فصل سرما، مجبور 
به استفاده از سوخت مازوت است

 این اظهارات دادستان اصفهان در حالی صورت گرفت که مدیرعامل 
نیروگاه تولید برق شهید محمد منتظری اصفهان گفت: این نیروگاه 
در فصل سرما، ناچار به اس��تفاده از سوخت مازوت برای تولید برق 

استان های اصفهان و چهارمحال و بختیاری است.
 به گزارش ایرنا، سید محسن افتخاری با اشاره به اینکه مواد سوخت 
مازوت این نیروگاه از اسفند سال گذشته بنا به دستور مقام قضایی 
پلمب شده اس��ت، گفت: این نیروگاه هم اکنون از گاز برای تامین 
سوخت خود استفاده می کند. وی با اشاره به اینکه پلمب انبارهای 
سوخت مازوت این نیروگاه به دلیل مسایل زیست محیطی انجام 
شده، تصریح کرد: متاسفانه در گذشته جوسازی زیادی علیه این 
نیروگاه انجام ش��د. افتخاری با بیان اینکه نیروگاه شهید منتظری 
اصفهان هم اکنون هیچ یک از آلاینده های زیست محیطی را ندارد، 
 تاکید کرد: در فصل س��رما که با افت فش��ار گاز مواجه می شویم، 

چاره ای جز استفاده از سوخت مازوت نیست. 
وی درعین حال اظهار کرد: به هنگام افت فشار گاز در فصل سرما، در 
صورتی که امکان استفاده از سوخت مازوت فراهم نشود، تولید برق 

در این نیروگاه امکانپذیر نیست. 
مدیرعامل نیروگاه شهید محمد منتظری اصفهان با اشاره به اینکه 
قرار است در سال آینده فازهای دیگر پارس جنوبی راه اندازی شود، 
تصریح کرد: با راه اندازی این فازها، مش��کل کمب��ود گاز برطرف 
خواهد ش��د و امکان گاز س��وز ش��دن دائم نیروگاه شهید محمد 

منتظری اصفهان فراهم می شود. 
وی گفت: لذا مقامات قضایی استان برای جلوگیری از قطعی برق 
در استان های اصفهان و چهارمحال و بختیاری باید اجازه دهند تا 
نیروگاه شهید محمد منتظری در فصل س��رما به صورت موقت از 

سوخت مازوت استفاده کند. 
افتخاری میزان گاز مصرفی در این نیروگاه برای تولید برق را روزانه 
10 میلیون متر مکعب اعلام کرد و گفت: ای��ن میزان برابر با 500 

کامیون 1۸ چرخ سوخت مازوت است. 
وی اظهار کرد: نیروگاه ش��هید محمد منتظ��ری اصفهان، یکی از 
نیروگاه های برتر کش��ور اس��ت که 4/5 درصد برق کشور را تولید 

می کند. 
مدیرعامل نیروگاه شهید محمد منتظری اصفهان افزود: 60 درصد 
تولید برق استان های اصفهان و چهارمحال و بختیاری توسط این 

نیروگاه تامین می شود. 
وی با اشاره به اینکه این نیروگاه از س��ال 90 به شرکت خصوصی 
پرش��یان فولاد اصفهان واگذار ش��ده، گفت: یکهزار نفر به صورت 

مستقیم در این نیروگاه شاغل هستند. 
مدیرعام��ل نی��روگاه تولی��د ب��رق ش��هید محم��د منتظ��ری 
اصفه��ان با اش��اره ب��ه اینکه در س��اخت ای��ن نی��روگاه از دانش 
دانش��مندان روس��یه اس��تفاده ش��ده اس��ت، تصری��ح ک��رد: 
هم اکن��ون تعمیرات ای��ن نیروگاه توس��ط کارشناس��ان داخلی 
انج��ام م��ی ش��ود و ب��رای نص��ب و راه ان��دازی واحده��ای 
 توس��عه آن از هیچ یک از کارشناس��ان خارجی اس��تفاده نش��ده 

است. 
وی به همکاری این نیروگاه با اداره کل محیط زیست استان اصفهان 
اش��اره کرد و افزود: همکاری تنگاتنگی بین این نیروگاه و سازمان 
محیط زیس��ت وجود دارد و همواره س��عی کرده ایم برای رعایت 
اس��تانداردهای لازم از نظرات کارشناسان محیط زیست استفاده 
کنیم. نیروگاه سیکل ترکیبی شهید محمد منتظری )واقع در شمال 
شهر اصفهان در نزدیکی شاهین شهر، تأس��یس 1۳6۳(، یکی از 
نیروگاه های ایران با ظرفیت تولید 1616 مگاوات است که شامل 
هش��ت واحد بخار 200 مگاواتی مدل K-۳00-240-2 ساخت 
تکنوپروم اکس��پورت روس��یه و دو واحد توربین انبساطی هشت 

مگاواتی در زمینی به مساحت 2/2 میلیون مترمربع است.
نیروگاه شهید محمد منتظری اصفهان در پی شدت آلودگی هوای 
اصفهان در اسفند سال گذشته، بنا به دستور مقام قضایی از سوخت 
مازوت برای تولید برق، منع و انبارهای سوخت مازوت آن پلمب شد. 

دادستان عمومی و انقلاب اصفهان:

نیروگاه های اصفهان حق استفاده از مازوت را ندارند

احداث خیابان، زیرگ��ذر و روگذر که راهکاری 
بود که پی��ش از این برای مواجه ب��ا ترافیک در 
شهر اصفهان و دیگر ش��هرها عملیاتی می شد، 
در مهندسی حمل و نقل و ترافیک امروز منسوخ 
اس��ت و به جای آن باید س��فرهای ش��هری را 
مدیریت کرد. اکنون رویکرد شهرداری اصفهان 
و معاونت حمل و نقل و ترافیک شهرداری اصفهان در کنار توجه 
به فراهم کردن زیرساخت های شهری، مدیریت تقاضای سفر در 

شهر اصفهان است.
مدیر طرح جامع مطالعات حمل ونقل وترافیک شهرداری اصفهان 
عنوان کرد: مش��کلات زیس��ت محیطی و آلودگی ه��وا مبحث 

مشترک و مشکل اصلی همه کلانشهرهای کشوراست. 

دکتر کریمی از  ترافی��ک و آلودگی هوا به عن��وان دومعضلی که 
گریبانگیر همه کلانشهرها به ویژه اصفهان است، یاد کرد و گفت: 
حمل و نقل و ترافی��ک و دودی که از خودرو ها ایجاد می ش��ود،  

نقش۷0 درصدی در آلودگی هوای کلانشهرها دارد. 
به گفته وی، راهکاری که پیش از این ب��رای مواجه با ترافیک در 
شهر اصفهان و دیگر شهر ها عملیاتی می ش��د، احداث خیابان، 

زیرگذر و روگذر بود.
مدیر طرح جامع مطالعات حمل ونقل وترافیک شهرداری اصفهان 
گفت: راه��کاری که پیش از این در ش��هرهای ما ب��رای مقابله با 
ترافیک به کار برده می شد، در مهندس��ی حمل و نقل و ترافیک 
امروز منسوخ است و به جای آن باید سفرهای شهری و تقاضای 

سفر در شهر را مدیریت کرد.   

دکتر کریمی معتقد اس��ت، رویکرد قبلی با توس��عه خیابان ها، 
شهروندان را به استفاده از خودروهای شخصی تشویق می کرد و 
تقاضای سفرهای شهری افزایش می یافت و با افزایش ترافیک نیز 
بر مشکلات شهری افزوده می شد که برای رفع مشکل، به احداث 

خیابان های جدید نیاز بود. 
وی گفت: رویکرد ش��هرداری اصفه��ان و معاون��ت حمل و نقل 
و ترافی��ک ش��هرداری اصفهان در کن��ار توجه ب��ه فراهم کردن 

زیرساخت های شهری، مدیریت تقاضای سفر است. 
مدیر طرح جام��ع مطالعات حم��ل و نقل و ترافیک ش��هرداری 
اصفهان معتقد است که سه رویکرد باید در اصفهان دنبال شود تا 

ترافیک روان شده و آلودگی هوای شهر کاهش یابد. 
دکتر کریمی با بیان اینکه اصلاح شهرس��ازی وکاربری زمین در 

اصفهان از اهمیت برخوردار اس��ت، عنوان کرد: کاربری زمین در 
اصفهان مش��کلاتی ایجاد کرده اس��ت. مراکز خرید و مکان های 

خاص در مرکز شهر اصفهان پیش بینی شده است. 
مراک��ز دولتی نیز در هس��ته مرکزی ش��هر متمرکز ش��ده اند و 
 مراکز خدماتی و درمانی مرکز شهر نیز مشکلات شهر را افزایش 
می دهند.کاربری ه��ای ناهمگون و متمرکز در ش��هر، تقاضای 
سفر به مرکز شهر را افزایش داده و ش��هر  را گرفتار آلودگی هوا و 

ترافیک کرده است.  
توس��عه حمل و نقل عمومی و توس��عه حمل و نقل غیرموتوری 
دو رویکرد دیگر از رویکردهای س��ه گانه ای است که مدیر طرح 
جامع مطالعات حمل ونقل وترافیک ش��هرداری اصفهان بر آنها 

تاکید کرد. 

برای مقابله با ترافیک و آلو دگی هوا؛

تقاضای سفرهای شهری باید مدیریت شود 
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معاون وزیر نیرو:

نابودی منابع آب به زیرزمین هم رسید

فرمانده ناحیه مقاومت بس��یج امام صادق )ع( 
اصفهان گفت: بیش از یک هزار برنامه همزمان 
با آغاز هفته دف��اع مقدس توس��ط این ناحیه 

برگزار می شود.
علی مقواساز در نشست خبری خود با اصحاب 
رس��انه ضمن تاکید بر یاد و نام شهدای هشت 
س��ال دفاع مقدس اظهار داشت: امنیت فعلی کش��ور به خاطر 
خون پاک شهداس��ت. وی ادامه داد: س��الروز دف��اع مقدس در 
حقیقت یادآور دلیرمردی ها و رش��ادت های شهیدانی است که 
با جان فشانی و ایثار و از خود گذش��تگی خود راه اسلام و انقلاب را 
زنده نگه داشته اند. مقوا ساز با بیان اینکه دفاع مقدس یک فرصت 

بزرگ در نظام جمهوری اسلامی ایران است، خاطر نشان کرد: در 
هفته دفاع مقدس باید فرهنگ مقدس شهادت و جهاد به نسل 
جوان انتقال داده شود. همچنین تقدیر و تعظیم از خانواده های 
 شهدا و ایثارگران و بازخوانی اندیش��ه ها و دروس دفاع مقدس را

می ت��وان از اقداماتی نام برد ک��ه در این هفته باید انجام ش��ود.  
فرمانده ناحیه مقاومت بس��یج امام صادق )ع( با اش��اره به شعار 
امسال هفته دفاع مقدس با عنوان »ایستادگی و استقامت دیروز، 
عزت امروز و تعالی فردا«، تصریح کرد: بدون شک تکریم فرهنگ 
شهادت، جهاد، روحیه شهادت طلبی همراه با ایثارگری و استقامت 
در برابر بیگانگان مهم ترین رسالت ما در هفته دفاع مقدس است.

وی محوریت اهم برنامه های هفته دفاع مقدس امسال را مردمی 

دانست و افزود: بیش از یکهزار برنامه در قالب های مختلف اعم از 
رزمی، فرهنگی، هنری و بازگویی خاطرات رزمندگان و جانبازان 
هشت س��ال دفاع مقدس در این هفته به همت ناحیه مقاومت 

بسیج امام صادق )ع( اجرا می شود.

   باید روی پای خود بایس�تیم و بر توان داخلی تکیه 
کنیم

مقواساز با اشاره به فرمایش امام راحل پیرامون هشت سال دفاع 
مقدس ابراز داش��ت: مهم ترین پیام هشت س��ال دفاع مقدس و 
جنگ تحمیلی به تعبیر امام راحل این اس��ت ک��ه به این نتیجه 
رسیدیم که باید روی پای خود بایس��تیم و بر توان داخلی تکیه 
کنیم. وی نخس��تین برنامه ه��ای هفته دفاع مق��دس را اجرای 
رزمایش گردان های الزهرا و عاشورا در مناطق اصفهان برشمرد 
و تصریح کرد: به منظور تقویت بنیه دفاعی و امنیتی بس��یج این 

رزمایش از هم اکنون آغاز شده است.
در این نشست بهرام محمدی، مسوول فرهنگی ناحیه مقاومت 
بس��یج امام صادق )ع( از برگزاری نخس��تین یادواره ش��هدای 
شهرستان جنب شهدای گمنام کوه صفه در هفته دفاع مقدس 
خبر داد و گفت: با توجه به ش��رایط امروز بی��ش از 90 درصد از 
برنامه های بس��یج فرهنگی اس��ت. وی ادامه داد: عمده فعالیت 
این قرارگاه های فرهنگی بر محوریت عفاف و حجاب، تولیدات و 
محصولات فرهنگی، تشویق و ترغیب دختران و بانوان به حجاب 
برتر و فعالیت در زمینه آسیب های اجتماعی و فرهنگی به ویژه 

ماهواره هاست.
وی در تشریح برنامه های ناحیه بسیج امام صادق )ع( در هفته دفاع 
مقدس، افزود: برخی از برنامه های این ناحیه پیش از هفته دفاع 
مقدس آغاز شده است. محمدی اظهار کرد: هفته دفاع مقدس، 
یادآور کسانی است که برای دستیابی به شهد شیرین شهادت از 

لذایذ دنیوی گذشتند و جان خویش را تسلیم حق کردند و راه های 
افلاک را بهتر از زمین فرا گرفته و آسمانی شدند. 

وي به برنامه های شاخص این هفته اشاره کرد و افزود: محفل انس 
و مودت پیشکسوت های جهاد و شهادت ، برگزاری یادواره های 
شهدا در سطح محلات، برپایی غرفه های نمایشگاهی فرهنگی 
در باغ فدک، پخش و اکران فیلم های مقاومت، اجرای مراسم در 
پارک ها و اماکن گردشگری، حضور گسترده در شبکه ارتباطی 
بسیج و تالار گفت وگوی وحدت، افتتاحیه طرح های عمرانی و 
س��اختمانی و برگزاری تئاتر با موضوع آسیب های ماهواره ای از 
جمله برنامه هاي ناحیه مقاومت بس��یج امام صادق )ع( در هفته 

دفاع مقدس است. 
مسوول فرهنگی ناحیه مقاومت بس��یج امام صادق )ع( تصریح 
کرد: با آغاز این هفته، مس��ابقاتی ش��امل 4۸ مسابقه فرهنگی، 
20 مسابقه قرآنی و 2۸ مس��ابقه ورزش��ی در پارک ها و اماکن 

گردشگری برگزار می شود.

   اجرای»طرح ستارگان آسمانی«   
وي خاطرنش��ان کرد: در هفته دفاع مقدس، طرح��ی با عنوان 
»طرح ستارگان آسمانی« اجرا مي شود که در آن به معرفی یک 
شهید از هر محله پرداخته شده و ۳0 کتاب درمورد آن شهدا به 

تدوین می انجامد. 
مسوول فرهنگی ناحیه مقاومت بس��یج امام صادق )ع( اصفهان 
بیان کرد: مسلح شدن تمام پایگاه های مقاومت بسیج به صورت 
نمادین، اجرای تئاتر در موضوع آس��یب های ماه��واره در تالار 
فرشچیان، اجرای نمایش فیلم های جشنواره بین المللی مقاومت 
همچون »چ«، برگزاری بیش از 4۸ مسابقه فرهنگی در رده های 
مختلف و طرح شهید دیالمه به منظور افزایش بصیرت بسیجیان 
از جمله برنامه های شاخص این ناحیه در هفته دفاع مقدس است.

زهره
قندهاری

در نشست فرماندهی ناحیه مقاومت بسیج امام صادق )ع( اصفهان مطرح شد:

برای نخستین بار یادواره شهدای شهرستان اصفهان در کوه صفه برگزار می شود 
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اقتصاد و 
صنـعت

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

کاهش ۸۰ درصدی تولید نیروگاه اصفهانماجرای حقوق بازنشستگان فولاد دوباره  به مجلس رسید
پس از سوال حسن کامران، نماینده مردم اصفهان از محمدرضا 
نعم��ت زاده، وزیر صنعت، معدن و تج��ارت درباره علت وضعیت 
ناگوار بازنشستگان صنعت فولاد و عدم پرداخت مستمری آنان 
یا دیرکردهای غیرقابل توجیه، انتظار می رفت این مش��کل حل 
شود. علاوه براین با وجود اینکه ش��هبازی، معاون مالی صندوق 
بازنشس��تگی فولاد خبر از رف��ع تأخیر در پرداخت مس��تمری 
بازنشستگان فولاد تا نیمه تابس��تان داده بود و وزیر صنعت نیز 
به خاطر این موضوع کارت زرد بابت این موضوع گرفت، با اتمام 
فصل تابستان،  این مشکل همچنان به قوت خود باقی است. حتی 

ربیعی هم درباره حل این موضوع بیان کرده بود که چند ماه  تعویق 
حقوق بازنشستگان به خاطر محدودیت های مالی صندوق است، 
اما به زودی حل خواهد شد. جالب ترین مساله در این معضل، این 
است که نه تنها مشکل تاخیر حقوق بازنشستگان فولاد برطرف 
نشده، بلکه نکته قابل توجه این است که با شروع  اولین ماه از فصل 
پاییز هنوز نیمی از بازنشستگان حقوق مرداد ماه خود را دریافت 
نکرده اند. عدم حل مشکل بازنشس��تگان فولاد تا جایی کشیده 
ش��د که نمایندگان مجلس ب��ه وزیر کار درباره حل مش��کلات 

بازنشستگان فولاد تذکر کتبی دادند.

رسول موسی رضایی با اش��اره به وضعیت نیروگاه های استان به 
ویژه نیروگاه اصفهان، اظهار داشت: نیروگاه های استان اصفهان 
برای تولید انرژی الکتریکی آمادگی لازم را دارا هستند، اما عوامل 
محدودکننده در ارتباط با نیروگاه اصفهان کمبود آب است. وی 
ادامه داد: افزون بر ۸۰ درصد تولید نیروگاه اصفهان معادل ۶۷۰ 
مگاوات به سبب کمبود آب کاسته شده است. مدیرعامل شرکت 
برق منطقه ای اصفهان تاکید کرد: در م��اه های آتی در صورت 
کاهش میزان گاز تخصیص یافته به نیروگاه اصفهان، این میزان 
تولید با کاهش بیش��تری مواجه خواهد ش��د. وی تصریح کرد: 

 البته تامین قطعات یدکی و اجرای طرح های سرمایه گذاری و
بهینه سازی نیز از ضروریاتی است که باید مورد توجه قرار بگیرد. 
موسی رضایی افزود: در نیروگاه های استان به ویژه نیروگاه شهید 
منتظری عدم اطمینان از سوخت پشتیبان ممکن است در فصل 
سرما با مشکل قطع یا کاهش تولید مواجه شود. وی ادامه داد: این 
امر می تواند خسارات زیادی را دربرداشته باشد و در این خصوص 
ش��رکت برق منطقه ای اصفهان برای تامین سوخت نیروگاه ها 
و رفع محدودیت گاز مصرفی مکاتبات متعددی را با مس��وولان 

ذیربط استان از جمله اداره گاز و شرکت توانیر کرده است.

آیا ساخت سالن در صورتی که برای رقص و مانند آنها استفاده شود 
جایز است یا خیر؟ 

حضرت آیت الله خامنه ای: ساختن سالن برای استفاده حرام، 
جایز نیست، ولی مجرد احتمال مانعی ندارد. 

احکام اقتصادی

سبـک زندگی

 فواید بهینه سازی اندازه دولت 
در تحقق و گسترش اقتصاد مقاومتی 

سیدمهدی سلطانی: در مسیر تحقق و گسترش اقتصاد مقاومتی، 
بهینه س��ازی اندازه دولت یکی از عوامل و ابزارهای کارساز و مفید 

است؛ زیرا: 
1- خدمات و کالاها به اندازه کافی در اختیار مردم قرار می گیرد و از 

مصرف بی رویه و ناکارآمد کاسته می شود. 
2- بخ��ش خصوصی در عرص��ه  اقتصاد به صورت کیف��ی و مطابق 

شریعت اسلامی رشد یافته و حضور می یابد.
3- تولید کالاه��ا از لحاظ کیفی مورد ارزیابی ق��رار گرفته و به طور 
کامل و بدون عیب و ضرر  بدون اتکا به فرهنگ مخرب غربی به مردم 

عرضه می شود. 
4- از فقدان کارآمدی در جامعه اسلامی و عرصه های  اقتصادی آن 

جلوگیری می شود. 
 5- از دخالت سوسیالیستی و لیبرالی غرب و بیگانگان در برنامه ریزی ها

 و فعالی��ت ه��ای  اقتص��ادی جامعه اس��لامی جلوگی��ری به عمل 
می آید. 

6- دولت ها در جامعه سالم دچار بحران مش��روعیت و بی عدالتی 
نمی شوند و مسوولیت ها را معقول و در مسیر صحیح نیازهای واقعی 

مردم به عهده می گیرند. 
7- هزینه بیت المال در عرصه های اقتصادی مطابق بهبود وضعیت 

تولید و مصرف صحیح صورت می گیرد. 
۸- از اتلاف منابع و به کارگیری بیهوده آنه��ا در تمام زمینه ها و از 

جمله عرصه های  اقتصادی جلوگیری می شود.

یکی از روش هایی که عده ای برای سرمایه گذاری 
انتخاب می کنند، داشتن دید بدبینانه به اقتصاد 
است تا از این طریق بتوان از سرمایه گذاری های 

احساسی اجتناب کرد. 
در این روش، اگر اوضاع و ش��رایط خوب پیش 
برود می تواند به عنوان یک غافلگیری خوشایند 
 به حس��اب آید و از ط��رف دیگر اگر ش��رایط ب��د پابرجا بماند 
می توان از پیش بینی درست شرایط اقتصادی موجود، احساس 

رضایت به دست آورد. 
هر کس��ی با توجه به زمینه کاری که دارد، اخبار و اتفاقات آن 
موضوع را پیگیری می کند. در زمینه اقتص��ادی نیز هر روز با 
خبرهای متنوعی رو به رو می شویم، اما اگر بخواهیم مقایسه ای با 
زمان های مش��ابه قبلی داشته باش��یم، می توان گفت که این 

روزها خبرهای خوب بیشتری به گوش می رسد و دلایل زیادی 
وجود دارد که می توان به وضعیت اقتصادی کشور امیدوار بود و 
دید بدبینانه را کنار گذاشت. در این میان، بسته خروج از رکود 

شاید اصلی ترین دلیل برای خوش بینی به اقتصاد باشد.
 در بس��ته خروج از رکود چند س��ناریو برای نرخ های رش��د 
اقتصادی در نظر گرفته و بیان شده که متناسب با رشد اقتصادی 
چه مقدار س��رمایه گذاری باید صورت بگی��رد، منابع مالی از 
طریق شبکه های مالی و بازار بورس و ورود سرمایه های خارجی 
به کشور مورد توجه قرار گرفته و شکاف میان سرمایه داری و منابع 

مالی دیده شده است.
 پورابراهیمی، نماینده و عضو کمیسیون اقتصادی مجلس نیز با 
عنوان اینکه یکی از راهکارهای کاهش تورم، کاهش نرخ سود 
بانکی اس��ت و چنانچه رویکرد مزبور تداوم داشته باشد، منجر 

به اصلاح نرخ تامین مالی در نظام اقتصادی کشور خواهد شد. 
وی به تاثیر بس��ته خروج از 
رکود بر بازار س��رمایه اشاره 
کرده و گفت: اولین نش��انه 
مثب��ت این موض��وع، ادامه 
کار بنگاه ه��ای اقتصادی با 
ظرفی��ت مطلوب تر اس��ت، 
بنابراین با تصویب این بسته 
نه تنها فض��ای کلی اقتصاد 
بهت��ر خواه��د ش��د، بلکه 
بازار س��رمایه نیز با روندی 
مثبت ت��ر به فعالی��ت خود 

ادامه خواهد داد.

   تورمی که باید مهار شود
از س��وی دیگر، کاه��ش تورم را م��ی توان دلی��ل مهمی برای 
خوشبینی به وضعیت اقتصادی دانست. بنابر گزارش مرکز آمار 
ایران نرخ تورم مناطق شهری کشور در۱۲ ماه منتهی به مرداد 
سال جاری نسبت به دوره مشابه پیش��ین ۲۲/3 درصد اعلام 
ش��ده که در مقایس��ه با دوره منتهی به تیرماه )۲4/۲ درصد( 

کاهش یافته است.
 همچنین نرخ تورم نقطه به نقطه مردادماه نسبت به ماه مشابه 
پارسال ۱4/۷درصد است  که در مقایسه با تیرماه کاهش نشان 

می دهد.
 با در کنار ه��م ق��رار دادن این دلایل و خوش��بینی نس��بت 
به مذاک��رات هس��ته ای، می ت��وان امیدوار بود ک��ه وضعیت 
اقتص��ادی ب��ه تولی��د و رونق قبل��ی بازگ��ردد و ب��ا حمایت 
 بخش ه��ای مختل��ف، ب��ا نی��رو و س��رعت بیش��تری پیش 
برود. باید در نظر داشت که این مهم در کوتاه مدت و زمان های 

۱۰۰ روزه امکان پذیر نیست و باید در این مسیر صبور بود. 

برنامه های اقتصادی موجود چه تاثیری بر آینده اقتصادی خواهند گذاشت؟

برگزاری نخستین نمایشگاه خروج از رکود و چشم انداز مثبت وضعیت اقتصادی
تخصصی خودروهای دیزلی 

کشور در اصفهان

این نمایشگاه برای نخس��تین بار در سطح کش��ور برگزار 
می شود و میزبان مشارکت کنندگانی از استان های تهران، 
اصفهان، ف��ارس و آذربایج��ان  غربی خواهد ب��ود. حضور 
برندهای مطرح این حوزه از قبیل سایپا  دیزل، آمیکو، رنو، 
بهمن  دیزل، سیبا موتور، تیراژه  دیزل، گروه صنعتی ماموت، 
ایران  کاوه و آذهایتکس در فضایی بالغ بر سه هزار مترمربع 
نشان از ظرفیت خوب استان اصفهان و سایت نمایشگاهی 
 آن دارد. در کن��ار این رخ��داد بزرگ هفتمین نمایش��گاه

اختصاصی بین المللی ماش��ین آلات راهس��ازی، راهداری، 
معدنی و ریلی با حضور 3۰ شرکت از استان های مرکزی، یزد، 
اصفهان، تهران، خراسان  رضوی و کرمان برگزار می شود. در 
این دوره کارخانجات و نمایندگانی از شرکت های هیوندای، 
فتون، زوملاین، سان وارد، کوماتسو، اس.دی.ال.جی، همیار 
ماش��ین، هیدرومک، تیراژه، دلت��ا راه، لیوگانگ و هپکو در 
فضایی بالغ بر ش��ش هزار و 5۰۰ مترمربع به ارایه آخرین 
محصولات خ��ود می پردازند. هپکو، لیوگانگ و س��ان  وارد 
محصولات جدید خود را برای نخستین بار در این نمایشگاه 
رونمایی خواهند کرد. نمایشگاه های مذکور در ساعات ۱5 

الی ۲۱ آماده بازدید متخصصان و علاقه مندان است.

خبــر اول

امیرحسین
واعظ

مدیرعامل اتحادیه سراسری فرآورده های لبنی با اشاره به اینکه قرار بود از اول مهرماه 
روغن پالم در محصولات لبنی مورد استفاده قرار نگیرد و جایگزینی برای آن انتخاب 
شود، افزود: ما به همه واحدهای خود این موضوع را از طریق اتحادیه، اداره نظارت 
بر مواد غذایی و رسانه ها اعلام کرده ایم. وی با بیان اینکه ما در حال مذاکره هستیم 
جایگزین پالم را در اس��رع وقت به مردم معرفی کنیم، ادامه داد: بیشترین نظرها 
این است که  کره و خامه حیوانی در لبنیات مورد استفاده قرار گیرد. اسماعیلی با 
تاکید بر اینکه استفاده از پالم  در لبنیات از دیروز ممنوع شده، اظهار کرد: در حال 
بررسی هستیم که آیا  می توان غیر از پالم روغن گیاهی مزیت داری به محصولات 
 اضافه کرد یا خیر؟ در برخی کش��ورهای دنیا از پنیر آنالوگ استفاده می شود، برخی 
روغن های گیاهی مانند روغن کنجد و... دارای خواص فراوانی هس��تند و به مردم 

توصیه می شود از آنها استفاده کنند.

 کره و خامه حیوانی 
از  دیروز جایگزین پالم شد

به گزارش اصفهان زیبا به نقل از رویترز، به دلیل انجام تعمیرات در پالایشگاه های 
چینی مش��تری نفت ایران، واردات نفت این کشور از ایران نسبت به یک سال 
قبل نزدیک به 3۰ درصد کاهش یافت و به پایین ترین رقم از ماه اکتبر تاکنون 

رسید.
چین پس از انعقاد توافق هسته ای ژنو شروع به افزایش خرید نفت از ایران کرد. 
از آن زمان تاکنون بخش عمده افزایش فروش نفت ایران مربوط به خریدهای 
چین بوده است. آمارهای گمرکی چین در روز دوشنبه نشان داد، واردات نفت 
چین از ایران در ماه اوت به ۱.3۲ میلیون تن، معادل 3۱۱ هزار و ۶53 بش��که 
در روز رسید که ۲۸.۶ درصد نس��بت به مدت مشابه سال قبل کاهش داشت.

واردات روزانه نفت چین از ایران در ماه اوت نسبت به 55۸ هزار و ۸۶5 بشکه 
در روز ماه جولای، 44.۲ درصد کاهش داشت.

 معاون نظارت��ی بانک مرکزی از اس��تقبال بانک های عامل در اعلام فهرس��ت 
بنگاه های خود در پایان مهلت اعلام شده خبر داد و افزود: در مهلت تعیین شده 
 ۲۸ تا ۲۹ بانک جزئیات شرکت ها و فعالیت های خود را به بانک مرکزی اعلام 
 کردند. وی با بیان اینک��ه از مجموع 34 بانک تنها پنج بانک تاکنون فهرس��ت

بنگاه های خود را به بانک مرکزی ارایه نکرده اند، افزود: بانک های باقیمانده هم 
فهرست بنگاه های خود را با ذکر تعداد ش��رکت ها، ارزش و نوع فعالیت و ذکر 
جزئیات اعلام می کنند ت��ا مردم نیز در جریان امور ق��رار بگیرند. وی افزود: بر 
اساس صورتحساب مالی حسابرسی شده تا پایان سال مالی گذشته، ارزش بنگاه 
داری بانک ها ۲۲۶ هزار و ۶۰۰ میلیارد تومان و در مجموع حدود 4۸ تا 4۹ درصد 
سرمایه پایه بانک ها برآورد شده است. تهرانفر خاطرنشان کرد: بانک ها اجازه داشتند 
حداکثر تا ارزش4۰ درصد س��رمایه پایه خود بنگاه داری کنن��د و مازاد آن به 
فروش برسد. بانک ها حدود 5۰۰ تا ۶۰۰ شرکت دارند که باید در یک زمانبندی 

مشخص مازاد آن را بفروشند.

6۰۰ شرکت در کشور متعلق
 به بانک هاست

 کاهش 3۰درصدی واردات نفت چین 
از ایران به دلیل تعمیر پالایشگاه ها

نرخ تورم مناطق 
شهری کشور 

در12 ماه منتهی 
به مرداد سال 
جاری نسبت 

به دوره مشابه 
کاهش یافته است

خبــر

بانک مرکزی نرخ 25 ارز بانکی
 را کاهش داد

بانک مرکزی سه ش��نبه اول مهرماه در معاملات مرکز مبادلات ارزی 
کشور از بین 3۹ ارز بانکی موجود در این مرکز نرخ ۲5 ارز را نسبت به 
روز گذش��ته کاهش و ۹ ارز دیگر را افزایش داد، البته نرخ پنج ارز نیز 
ثابت ماند. برهمین اس��اس، نرخ دلار آمریکا امروز با 5 ریال رش��د به 
قیمت ۲۶.۶53 ریال، پوند انگلیس با ۸۹ ریال رشد به قیمت 43.۶۷۲ 
ریال و یورو با ۲۹ ریال افت به قیمت 34.۲4۷ریال تعیین ش��ده و به 

متقاضیان ارزهای رسمی توزیع می شود.
 نرخ ارزهای دیگر نیز بدین قرار است: فرانک سوئیس ۲۸.3۶۶ ریال، 
کرون س��وئد 3.۷۲۸ ریال، کرون نروژ 4.۱۹۸ ریال، کرون دانمارک 
4.۶۰۱ ریال، روپیه هند 43۸ ریال، درهم امارات متحده عربی ۷۲5۷ 

ریال، دینار کویت ۹۲.۷۰5 ریال

 نماد معاملاتی » تیپیکو«  
به بورس بازگشت

نماد معاملاتی شرکت سرمایه گذاری دارویی تامین به عنوان بزرگ ترین 
هلدینگ دارویی کشور،پس از برگزاری مجمع عمومی عادی سالیانه 

به بورس بازگشت. 
نماد معاملاتی شرکت سرمایه گذاری دارویی تامین پس از برگزاری 
مجمع عمومی عادی سالیانه مبنی بر تقس��یم سود نقدی در جریان 
معاملات دیروز بازار سهام بدون محدودیت نوسان قیمت با استفاده از 

مکانیزم حراج تک قیمتی آماده انجام معامله شد.
توقف ثبت معاملات توافقی نماد معاملاتی ش��رکت صنایع شیمیایی 
رنگین، پخش البرز، حق تقدم شرکت سرمایه گذاری پردیس، اوراق 
مشارکت طرح مسکن مهر بانک مسکن و بازگشایی نماد اوراق اختیار 
فروش تبعی شرکت سرمایه گذاری دارویی تامین هپکو، اوراق اختیار 
فروش تبعی شرکت نفت و گاز پارسیان و شرکت صنعتی مینو از دیگر 

رفت و آمدهای بازار سرمایه بود.

 ایران و قزاقستان کارخانه تولید 
شیشه  می سازند

به نقل از پایگاه خبری ترکیش ویکلی، ی��رلان آیتالیف، رییس صندوق 
سرمایه گذاری جی اس سی قزاقستان، یکی از شرکت های تابعه شرکت 
هولدینگ جی اس سی روز دوشنبه در آستانه اعلام کرد، ساخت کارخانه 
تولید شیشه ایران و قزاقستان در اکتبر ۲۰۱4 ش��روع می شود.  ایران و 
قزاقس��تان در اوایل ماه جاری و در جریان سفر رییس جمهوری اسلامی 
ایران به قزاقس��تان، توافق کردند یک کارخانه شیش��ه س��ازی در شهر 
کیزیلوردا ایجاد کنند. گروه صنعتی شیش��ه کاوه ای��ران در این پروژه به 
همراه صندوق سرمایه گذاری جی اس سی قزاقس��تان، سرمایه گذاری 
مشترک انجام خواهد داد. بر اساس قرارداد منعقده، ساخت این کارخانه 
 در اکتب��ر ۲۰۱4 در ی��ک منطقه صنعتی جدی��د در کیزیلوردا ش��روع 
 می ش��ود. این کارخانه قرار اس��ت در س��ه ماهه س��وم س��ال ۲۰۱۷ به 
بهره برداری برسد.این کارخانه 3۰۰ فرصت شغلی جدید ایجاد خواهد کرد.



سردار "سید مس��عود جزایری" روز دوش��نبه در مصاحبه با ش��بکه العالم، درباره ادعای 
مسؤولان آمریکایی مبنی بر گفت وگو با هیأت جمهوری اس��امی ایران درباره داعش و 
چگونگی همکاری در مقابله با این گروه، در حاشیه مذاکرات هسته ای گفت: آمریکایی ها 
خیلی تاش می کنند که مشروعیت خودش��ان را در برخورد با داعش از طریق جمهوری 
اس��امی ایران به دس��ت بیاورند.وی با بیان اینکه آمریکا برای مقابله با داعش احتیاج به 
مش��روعیت دارد، تأکید کرد: ما صراحتاً اعام می کنیم که آمریکا فاقد مش��روعیت لازم 
برای مقابله با تروریسم است؛ برای اینکه در همان لحظه ای که آمریکا اعام می کند علیه 
تروریست ها می جنگد، خودش تروریسم را پرورش می دهد.سردار جزایری در پاسخ به این 
سؤال که آیا این گفت وگوها صورت گرفت و آیا هیأت ایرانی اختیار گفت وگو در این زمینه را 
دارد، اظهار داشت: آنچه که من می دانم، هیأت ایرانی مذاکره کننده در امور هسته ای فقط 
صاحیتش در مورد مباحث هسته ای است آن هم در چارچوبی که برای آن تعیین شده 
است، البته ممکن است که آمریکایی ها کلمه ای از داعش را ذکر کرده باشند ولی مشخص 

نیست که پاسخ هیأت ایرانی چه باشد.

  دلیل حضور نیافتن ایران در ائتلاف آمریکایی ضد داعش
معاون ستاد کل نیروهای مسلح، درباره دلیل حضور نیافتن ایران در ائتاف بین المللی ضد 
داعش به فرماندهی آمریکا گفت: یکی از ائتاف های دروغین و مضحک تاریخی، در شرایط 
امروز در منطقه غرب آسیا در حال شکل گیری است. س��ردار جزایری افزود: خیلی جای 
تعجب دارد کسانی که تا دیروز از هر جهت تروریسم را در منطقه حساس و استراتژیک غرب 
آسیا ایجاد کردند و پرورش دادند و به جان مردم منطقه انداختند، امروز مدعی هستند که 

می خواهند ائتافی علیه تروریسم داشته باشند.

  ائتلاف تروریست ها علیه تروریست ها
وی با تأکید بر اینکه این ائتاف تروریست ها علیه تروریست ها است، 
خاطرنشان کرد: به نظر من این یک مضحکه تاریخی است، و برای 

این امر قرائن، شواهد و دلایل زیادی وجود دارد.

  آمریکایی ها دروغ می گویند/ اوباما و کری از ایران دعوت 
کردند

سردار جزایری در پاسخ به سؤالی درباره ادعای آمریکا مبنی بر اینکه 
واشنگتن از تهران هیچگونه دعوتی برای شرکت در ائتاف نداشته 
است، گفت: به عنوان یک مقام مسؤول، به صراحت عرض می کنم 

که آمریکایی ها دروغ می گویند؛ هم شخص اوباما و هم وزیر خارجه و سایر مسؤولانشان 
در شرایط مختلفی از ایران دعوت کردند، که به اصطاح به این ائتاف بپیوندد.وی افزود: 
بدیهی است که ایران به آنها پاسخ منفی می دهد و داد؛ و آنها از روی عصبانیت اعام کردند 
که ما ایران را وارد این ائتاف نمی کنیم. سردار جزایری اظهار داشت: طبیعی است که ایران 

در یک ائتاف دروغین شرکت نمی کند.

  تروریسم در آمریکا، اروپا و برخی کشورهای منطقه ریشه دارد
سید مسعود جزایری تأکید کرد: ما معتقدیم آنچه که ما امروز تحت عنوان تروریسم داریم؛ 
ریشه در کاخ سفید و سرویس های اطاعاتی و امنیتی آمریکا و انگلیس و بعضی کشورهای 
اروپایی و با مشارکت بعضی کشورهای منطقه دارد.سردار جزایری با بیان اینکه تاریخ پر 
از اقدامات تروریستی آمریکا است، خاطرنشان کرد: به نظر من موضوع این نیست و اصا 

موضوع مبارزه با تروریسم نیست. سردار جزایری اظهار داشت: آمریکا با کمک صهیونیستها 
بزرگترین تروریسم دولتی را در تاریخ امروز بشریت شکل داده اند.

   تشکیل ائتلافی از شکست خوردگان در منطقه
معاون ستاد کل نیروهای مسلح افزود: آمریکا در برابر سیر نزولی که دچار آن شده است و 
پایگاه های خودش را یکی بعد از دیگری از دست می دهد؛ دست به تاش و اقدام مذبوحانه 
ای زده است و به بهانه مبارزه با تروریس��م تاش می کند ائتافی از شکست خوردگان را 
در منطقه شکل بدهد بلکه به این وس��یله بتواند حضور خودش را در منطقه ادامه دهد تا 
بلکه به افکار عمومی مردم آمریکا و مردم منطقه و سایر دنیا پاسخی بدهد.سردار جزایری 
ادامه داد: تروریسم در منطقه مسأله ای نیست که مربوط به دیروز و امروز باشد، چند سال 
است که منطقه ما مبتا به این با است، بایی که آمریکایی ها در ایجاد آن نقش اصلی و 
اساسی را برعهده داشتند و این البته تحلیل نیست؛ خبر و اطاع است و مبتنی بر اطاعات 
و اخباری است که مقامات خارجی، خود آمریکایی ها و صهیونیستها به دفعات اعام کرده 
اند که از این طریق تاش می کنیم علیه مقاومت دست به اقدام بزنیم، و شواهد زیادی در 

این زمینه وجود دارد.

  راهبرد ایران در برابر داعش چیست
س��ردار جزایری درباره راهبرد جمهوری اس��امی ایران در برابر داعش گفت: استراتژی 
جمهوری اس��امی در برابر هر جنگ و اقدام تروریس��تی دعوت به ایستادگی، مقاومت و 
مبارزه است؛ ما معتقدیم در برابر تروریسم نباید کوتاه آمد و باج داد؛ بایستی مبارزه کرد؛ 
باید با تروریست ها جنگید.وی افزود: اگر قرار باشد که ریشه تروریسم در منطقه خشکیده 
شود، باید با پدید آورندگان آن برخورد 
و مقابله کرد؛ قطع��ا اگر مقابله جدی 
ب��ا آمریکایی ه��ا صورت بگی��رد و با 
کشورهایی که از هر جهت تروریسم 
را در واقع رش��د می دهن��د، و یا اگر 
حکومت هایی که امروز دارند به لحاظ 
اطاعاتی، مالی، لجس��تیکی، نیروی 
انسانی و از جهات مختلف تروریست 
ها را تقویت می کنند، از این سیاست 
خودشان برگردند، آن زمانی است که 
ما می توانیم اعام کنیم که مبارزه ای واقعی 

علیه تروریست ها در حال شکل گیری است.

  حمایت های ایران از عراق و سوریه چگونه است
سردار جزایری در خصوص کمک های ایران به عراق و سوریه در مقابله با تروریسم گفت: 
ائتافی از دستگاه های استکباری جهانی به سرکردگی آمریکا سیاستش بر این قرار گرفت 

که یکی از  مراکز اصلی مقاومت اسامی منطقه یعنی سوریه را با چالش مواجه کند.
معاون ستاد کل نیروهای مسلح افزود: آمریکایی ها و صهیونیست ها خیلی تاش کردند 
که حزب الله را از صحنه خارج کنند و لبنان را با بحرانی بزرگ مواجه کنند، و بسیار تاش 
کردند در سرزمین های اشغالی و به خصوص در غزه قهرمان، صحنه مقاومت را به سازش 
تبدیل کنند، ولی نتوانستند.سردار جزایری تأکید کرد: بنابراین سیاست آمریکایی ها بر این 
قرار گرفت و به جد تاش کردند که به این هدف دست پیدا کنند که حلقه سوریه را از این 

سلسله جدا کنند؛ و به نظرشان آمد که از طریق ایجاد گروه های معارض می توانند به این 
نتیجه دست پیدا کنند؛ بدون اینکه به ظاهر خودشان اقدام نظامی در سوریه داشته باشند؛ 
لذا گروه های تروریستی را در سوریه به وجود آورند شکل دادند و از جهات مختلف تقویت 
کردند و به جان دولت و ملت سوریه انداختند.سردار جزایری اظهار داشت: داعش، در رأس 
این گروه های تروریستی اس��ت؛ می توانیم بگوییم، نقطه ای که داعش رشد کرد و تقویت 
داشت از لحاظ مختلف امنیتی، اطاعاتی، لجستیکی و نیروی انسانی در میدان سوریه بود.

   آمریکایی ها هرکاری برای تقویت تروریست ها درسوریه انجام دادند
وی ادامه داد: شما رسانه هس��تید و بهتر از دیگران می دانید که ما ده ها و بلکه صدها کد 
در اختیار داریم که آمریکایی ها علیه دولت و ملت سوریه اقدام کردند؛ و در جهت تقویت 
تروریستها هر کاری که می توانستند انجام دادند؛ و ائتاف به اصطاح دوستان سوریه را 

افکار عمومی به خاطر دارد.

  ائتلاف دوستان سوریه تروریست ها را به وجود آورد
سردار جزایری گفت: دوستان سوریه چه کس��انی بودند؛ کسانی بودند که تروریست ها را 
در س��وریه به وجود آوردند، عمدتاً این ها بودند و جالب این است که به اصطاح دوستان 
سوریه که دیروز در کنار داعش می جنگیدند امروز ائتاف علیه داعش را به وجود آوردند، 
این پارادوکس و تعارض را چگونه می خواهند جواب دهند؛ مگر آنها همه تادیروز طرفدار 
داعش نبودند چگونه است که امروز همه مخالف داعش هستند.از این جهت است که من 
عرض می کنم که دروغ برزگ تاریخی در این جا شکل گرفته و آمریکا احساس کرد که حتی 
با داعش و همه قوایی که وارد سوریه کرد نتوانست دولت سوریه را از بین ببرد، و نتوانست 
مردم سوریه را از دولتش جدا کند؛ بلکه انتخابات نشان داد که اسد از محبوبیت بیشتری هم 
برخوردار شد.معاون ستاد کل نیروهای مسلح، درباره محاصره شهروندان سوری در شهر 
بزرگ و پرجمعیت کوبان نزدیک مرز ترکیه از سوی داعش، و سکوت کشورها در قبال این 
جنایت، گفت: این هم یک تعارض بزرگ است؛ اگر آمریکا حقیقاً به دنبال مقابله و مبارزه 
با تروریست ها اس��ت، این یکی از بهترین میدان های عملی می توانست به حساب بیاید، 
پس چرا برخورد نمی کند و چرا برخوردهای دوگانه دارد.معلوم است که موضوع مقابله با 
تروریسم نیست؛ چگونه ممکن است کسی که یک گروه تروریستی را به وجود آورده خودش 
علیه آن اقدام کند. ممکن است در جایی پدیده آورنده یک گروه تروریستی با آن گروه دچار 
چالش و اختاف بشود، ولی اینگونه نیس��ت که در صحنه عراق و سوریه آمریکا خواهان 
برچیده شدن تروریسم باشد، زیرا از قبل تروریست ها است که حضور و وجود خودش را در 

منطقه می تواند تثبیت کند.

 حمله هوایی به یک گروه پارتیزانی و تروریستی خنده دار است
س��ردار جزایری درخصوص ادعای آمریکا و همپیمانانش درباره بمباران مواضع داعش، 
گفت: مدت ها است که آمریکایی ها ادعا می کنند که می خواهند مقابله و مبارزه و اقدام 
هوایی کنند؛ تا امروز چه اقدام مؤثری صورت گرفته است.وی افزود: آیا خنده دار نیست، 
که مقابله با یک گروه پارتیزانی و تروریستی از طریق هوا صورت بگیرد؛ واقعاً بایستی افکار 
عمومی توجه پیدا کند که آمریکا به دنبال چیست.سردار جزایری تأکید کرد: آیا اقداماتی 
که آمریکا به اصطاح تحت عنوان مقابله با تروریسم در افغانستان و پاکستان انجام می دهد 
و و مرتب هواپیماهای با سرنشین و بدون سرنشین آنها خانه و کاشانه مردم را در افغانستان 
و پاکستان مورد هجوم قرار می دهند و مردم را به خاک و خون می کشند، آیا این مبارزه با 
تروریسم است. امروز هم آن مدل را می خواهد در عراق و سوریه پیاده کند.سردار جزایری 
اظهار داشت: واقعیت این است که آمریکا با همه تاش هایی که داشت مجبور شد از عراق 

خارج شود.

  اقدامات آمریکا در عراق هیچ اثر نظامی نداشته است
سردار جزایری درباره این ادعا که حمات هوایی آمریکا در عراق معادلات نظامی را تغییر 
داده است، گفت: اقدامات به اصطاح نظامی آمریکا در عراق هیچ اثر نظامی نداشته است؛ 

به عنوان یک کارشناس نظامی خدمت شما عرض می کنم؛ اثر اقدام نظامی علیه داعش 
توسط مردم، ارتش و رزمندگان بسیجی عراق صورت گرفت.

 مردم عراق مانع توسعه داعش شدند
وی افزود: مردم عراق بعد از آن حمله اولیه که توس��ط داعش صورت گرفت، اجازه ندادند 
این گروه تروریستی بتواند خودش را توس��عه دهد. تصمیم اصلی داعش این بود که وارد 
بغداد شود، ولی دولت، رزمندگان، ارتش و مردم عراق بودند که بافاصله به خودشان آمدند 
و نظم پیدا کردند و در یک اقدام نظامی توانس��تند شهرهای مهم عراق را از تهاجم داعش 
و تروریستها حفظ کنند.سردار جزایری اظهار داش��ت: شهرهایی هم که آزاد شده توسط 
مردم عراق آزاد شده است؛ بفرماید که چه بخشی از عراق توسط آمریکایی ها آزاد شده و یا 
به اصطاح ائتافی که شکل گرفته است.سردار جزایری درباره اظهارات مسؤولان عراقی 
در خصوص نقش فعال و مهم ایران در جلوگیری از هجوم داعش به بغداد گفت: جمهوری 
اس��امی ایران با افتخار اعام کرده و اعام می کند که حامی مقاومت اس��ت؛ ما بس��یار 
خوشبخت هستیم که توانستیم در کنار مردم فلسطین در غزه از موجودیت فلسطین عزیز 
حفاظت کنیم؛ ما افتخار می کنیم که کمک کردیم به مردم سوریه و به دولت این کشور به 
عنوان یکی از حلقه های مهم مقاومت، که در برابر یکی از بزرگترین یورشهای تروریستی 

تاریخ بأیستند و مقاومت کند.

  کمک به عراق را ادامه خواهیم داد
معاون ستاد کل نیروهای مسلح خاطرنشان کرد: بسیار خوشحالیم که حزب الله لبنان به 
عنوان یک قدرت اصلی و به عنوان اصلی ترین مانع در برابر رژیم صهیونیستی هم اکنون 
 در منطقه عرض اندام می کند؛ بدیهی اس��ت که در صورت نیاز ما ب��ه مردم عراق کمک 
می کنیم و در کنار آنها خواهیم بود؛ ما همسایه هستیم، دین مشترک و مذهب مشترک 
داریم و اعتقادات ما یکی است و هردو در یک منطقه مهم و استراتژیک قرار داریم.سردار 
جزایری در پاسخ به این سؤال که آیا ایران به حمایت خود از دولت عراق برای مقابله با داعش 
ادامه خوهد داد، اظهار داشت: قطعا ما هر اقدامی را که بتوانیم در برابر تروریسم داشته باشیم 
کوتاهی نمی کنیم.سردار جزایری تأکید کرد: در برابر هرگونه تجاوزی هم که از طرق دیگر 

به عراق یا سوریه صورت بگیرد، اگر بتوانیم و مصلحت باشد حتماً کمک می کنیم.

  صهیونیست ها در صورت اقدام علیه ایران، همان لحظه نابود می شوند
سردار جزایری درباره تهدید اخیر نخست وزیر و فرمانده نیروی هوایی رژیم صهیونیستی، 
مبنی بر اقدام هوایی علیه جمهوری اس��امی ایران، گفت: دوران افول رژیم صهیونیستی 
حقیقتاً به سر آمده است؛ در مقابل غزه اسرائیلی ها چقدر دچار خسارت شدند؛ و خودشان 
اعام کردند که ه��زاران نفر مهاجرت معکوس داشته اند.س��ردار جزایری ب��ا بیان اینکه 
قدرت نظامی رژیم صهیونیستی در غزه مشخص ش��د، تأکید کرد: اسرائیلی ها یک توپ 
پوش��الی بودند که در غزه معلوم ش��د و به اثبات رس��ید آنهم 2 بار؛ در برابر حزب الله هم 

همین اتفاق افتاد.وی خاطرنشان کرد: معتقدیم 
 که صهیونیس��تها دس��ت به چنین اقدامی 

نمی زنند برای اینکه می دانند همان لحظه 
ناب��ودی کامل خودش��ان را رقم خواهند 

زد، و فرماندهان ما می دانند چنانچه 
توسط صهیونیس��ت ها اشتباهی رخ 

دهد چگونه بایس��تی با آنها برخورد تند و 
قهر آمیز داشته باشند.

سردار جزایری:

اوباما و کری از ایران برای پیوستن به ائتلاف دعوت کردند

پشت ائتلاف 
ضدداعش توطئه 
عظیم  علیه 
منطقه است

 نباید اختلافات 
دولت و مجلس در 
هیاهوهای سیاسی 
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»وحدت« اسم رمز پیروزی در انتخابات آینده

اتحاد در جبهه اصول گرایی؛ 
ضرورتی گریز ناپذیر

ظرفیت های رسمی موجود در کشور جایگزین گشت های موتوری می شود

واکنش ها به طرح انصار حزب الله برای امر به معروف

وزارت ارشاد: فیلتر می کنیم    
  قوه قضاییه: غیر قانونی است

گزارشی از ابهامات برخورد با رسانه های الکترونیک

چند وقتی است که بحث فیلتر و مسدود شدن سایت های خبری فاقد مجوز به 
یکی از مسایل و دغدغه های اصلی فعالان رسانه ای تبدیل شده است.

  ماجرای فیلترینگ از کجا شروع شد
 موضوع از آن جا شروع شد که حسین انتظامی معاون مطبوعاتی وزیر ارشاد اعام 
کرد که قرار است سایت های خبری فاقد مجوز مسدود شوند و همین اظهار نظر 
کافی بود تا تب و تابی میان اهالی رس��انه  به وجود آید. البته  مدت زیاد از اظهار 
نظر آقای معاون نگذش��ته بود که معاون دادستان و دبیر کمیته کارگروه تعیین 
مصادیق مجرمانه خی��ال همه را راحت کرد و گفت که وزارت ارش��اد صاحیت 

چنین کاری را ندارد.

  اولین واکنش به فیلترینگ ارشاد
دبیر کارگروه تعیین مصادیق محتوای مجرمانه اظهار داشت: وزارت ارشاد راساً 
نمی تواند دستور فیلتر و مسدودسازی هیچ یک از سایت های اینترنتی را صادر 
کند. چرا که هیچ قانونی، اختیار فیلتر و مسدودسازی نشریات الکترونیکی را به ...
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 آیا خنده دار نیست، که مقابله با 
یک گروه پارتیزانی و تروریستی 
از طریق هوا صورت بگیرد؛ واقعاً 
بایستی افکار عمومی توجه پیدا 
کند که آمریکا به دنبال چیست

حفظ حقوق هسته ای در چارچوب توافق ژنو

محور مذاکرات، حل اختلافات هسته ای است 
نه ورود به عملیات روانی غرب! 

سردار جزایری:

 اوباما و کری از ایران برای پیوستن
 به ائتلاف دعوت کردند

 تیم مذاکره کننده هسته ای باور کند 
که او با ما نیست

6

5

6

گروه سیاسی، رسانه های غربی با گمانه زنی س��عی دارند اینگونه القا کنند که در روند 
مذاکرات هسته ای، موضوعات دیگری مانند داعش و... با ایران مطرح خواهد شد اما در این 
زمینه لازم است که تنها به اخبار منتشره از سوی سخنگویان رسمی و رسانه های مرجع 

کشور توجه شود و به حاشیه ها و جوسازی های غرب توجه نشود.

سردار "سید مس��عود جزایری" روز دوشنبه در مصاحبه با ش��بکه العالم، درباره ادعای 
مسؤولان آمریکایی مبنی بر گفت وگو با هیأت جمهوری اسامی ایران درباره داعش و 
چگونگی همکاری در مقابله با این گروه، در حاشیه مذاکرات هسته ای گفت: آمریکایی ها 

خیلی تاش می کنند که مشروعیت خودشان را در برخورد با داعش از ...

مهرداد بذرپاش نماینده مردم تهران در مجلس ش��ورای اس��امی با اش��اره به س��فر 
رییس جمهور به نیویورک، گفت: امیدواریم تیم مذاکره کننده هسته ای در سفر نیویورک 
آگاه باشد؛ باید خطاب به تیم مذاکره کننده هسته ای کشورمان گفت که باور کنید، اوباما 
نیس��ت. وی با بیان اینکه جنایات آمریکا علیه ملت ایران منوط به دوران بعد از انقاب 

اسامی نیست ...



سرلشکر فیروزآبادی در جمع خبرنگاران:

پشت ائتلاف ضدداعش توطئه عظیم  علیه منطقه است
سرلشکر سید حس��ن فیروزآبادی رئیس ستاد کل نیروهای 
مس��لح در حاش��یه مراس��م رژه هفته دفاع مقدس در جمع 
خبرنگاران اظهار داشت: س��ازماندهی جدید و تحول و ارتقاء 
در یکایک نیروهای مسلح اعم از ارتش، سپاه، نیروی انتظامی 
و وزارت دفاع در حال پیش��رفت است و امروز نیروهای مسلح 
ما با آنچه که دارن��د در آمادگی کامل به س��ر می برند.وی در 
خصوص ائتلاف بین الملل��ی علیه داعش ب��ه رهبری آمریکا 
و نظر جمهوری اس��لامی ایران پیرامون این مس��اله تصریح 
کرد: نظر نهایی جمهوری اسلامی را رهبر عزیز اعلام کردند و 
مقام محترم ریاست جمهوری تش��ریح کردند. بنده به عنوان 
نظر نیروهای مسلح عرض می کنم که ما در پشت این ائتلاف، 
توطئه عظیمی علیه منطقه را می بینیم و نگاه ما این است که 

به دلیل شکست ائتلافی که خانم کلینتون ایجاد کرد و ناکامی 
طرح خاورمیانه جدید خانم رایس، امروز آمریکا و همپیمانانش 
به نام اق��دام علیه داع��ش حیله گرانه در پ��ی ورود به منطقه 
هستند تا بتوانند سرپنجه های خود را در خاک سوریه، عراق، 
کش��ورهای عربی و منطقه فرو کنند و پس از آن چهره ش��ان 
آشکار خواهد شد.رییس ستاد کل نیروهای مسلح خاطر نشان 
کرد: ما فکر می کنیم داعش دامی ب��ود که ابتدا پهن کردند تا 

اسلام را بدنام کنند.

 مقام ه��ای آمریکایی از داع��ش به عنوان ایالت اس��لامی یاد 
می کنند و جنایات آنها به نام اس��لام تمام می ش��ود در حالی 
که آنه��ا بویی از اس��لام نبرده اند.فیروزآبادی اظهار داش��ت: 
آمریکایی ها ابتدا این بهره را بردند اما با این ش��کل ائتلاف بر 
کشورهایی که درگیر مشکلات سیاسی، اقتصادی، بین المللی 
و نظامی هستند به نظر نمی آید که قصدشان این باشد که اقدام 
جدی علیه داع��ش انجام دهند.وی درب��اره احتمال اقدامات 
تروریستی از س��وی داعش در ایران و برخی نگرانی ها در این 

خصوص گفت: نیروهای مس��لح ما آگاه، هوشیار و قدرتمند 
و مس��تقر در مرزها آماده منهدم کردن هر نیروی متجاوزی 

هستند.
 قبلًا هم این مس��اله به عراقی ها و آمریکایی ها اثبات ش��ده و 
گروه هایی همچون داعش کسی نیستند که بخواهند حرکتی 
انجام دهند. مس��اله داعش یک توطئه سیاسی - روانی است؛ 
از اینکه اس��یر توطئه سیاس��ی روانی داعش با کمک مجمع 
رسانه ای آمریکایی ها و صهیونیست ها شوید، نگران باشید نه 
از اینکه داعش بخواهد اقدامی علیه ای��ران انجام دهدرییس 
ستاد کل نیروهای مس��لح تصریح کرد: من بر روی نیروهای 
مس��لح ایران صددرصد قس��م می خورم و آمادگی نیروهای 

مسلح صددرصد است.
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سیاست

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

انتخابات مجلس دهم با توجه به تحولات عرصه سیاسی کشور 
بعد از انتخابات ریاس��ت جمهوری اخی��ر اهمیتی دو چندان 

خواهد شد. 
تلاش دولت برای در اختیار گرفتن کرسی های مجلس، تلاش 
اصول گرایان برای حفظ پایگاه قدرت خود و کوش��ش اصلاح 
طلبان برای احیاء دوباره ی خود در عرصه  سیاسی کشور تنها 
بخشی از تلاش جریان های سیاس��ی برای انتخابات مجلس 

دهم است.

  لیست های بلند بالا برای انتخابات مجلس
از طرف دیگر لیست بلند بالایی از شخصیت های سیاسی وجود 
دارد که احتمالا خود را برای تصاحب کرس��ی های بهارستان 
آماده می کنند از این رو انتخابات مجل��س دهم را باید دارای 

آرایشی جدید و متفاوت دانست.
اما در حال حاضر همه فهمیده اند که باید شکاف ها را پرُ کنند 
و امروز دیگر نمی توان مانند انتخابات گذش��ته حرف از رقابت 

درون گفتمانی زد.
از سویی دیگر انتخابات مجلس آینده برای گروه های مختلف 
سیاسی آنقدر اهمیت دارد که اختلافات درونی خود را فراموش 
کرده و نگاهشان را به فصل انتخابات مجلس دهم متمرکز کنند.

  اهمیت انتخابات برای اصول گرایان
ظاهراً در این میان جریان اصولگرایی که یکبار رگه های اختلاف 
در انتخابات مجلس نهم را مشاهده کرده و ثمره آنرا در تشکیل 
دو فراکسیون اصولگرا در مجلس دیده، قصد دارد روش دیگری 
را برای انتخابات مجلس دهم پیش بگیرد تا بار دیگر ش��اهد 

شکست در این جبهه نباشیم.
به هر صورت  اصول گرای��ان نمی توانند نس��بت به انتخابات 
مجلس بی تفاوت باشند، چراکه اصول گرایان در مجلس نهم 
دارای اکثریت هستند و بهارستان به نام اصول گرایان خورده 
است.از طرف دیگر شکست اصول گرایان در انتخابات ریاست 
جمهوری باعث شد تا آنان از شکست درس بگیرند و تلاش کنند 

تا موقعیت خود را اثبات کنند.
  اما این جریان سیاس��ی خ��ود به گروه های دیگری تقس��یم 
می ش��وند که هر یک هدف خود را در انتخابات مجلس دهم 

پی خواهند گرفت.

  رهپویان و جمعیت ایثارگران
یکی از جریان های فع��ال در اردوگاه اصول گرایان رهپویان و 
جمعیت ایثارگران هس��تند. این دو گروه اصول گرایی مواضع 
نزدیک به هم دارند و در بسیاری از تصمیم سازی های سیاسی 

حضور پررنگ��ی دارند. نقش ای��ن دو گ��روه در مجلس هفتم 
برجس��ته و تأثیرگذار بود تا جایی که توانستند هیات رییسه 
مجلس را در دس��ت گرفته و حداد عادل را به ریاست مجلس 
برسانند. یکی از ویژگی های این دو گروه سیاسی وحدت سازی 
و محوریت در انتخابات های مختلف بوده اس��ت. این دو گروه 
اصول گرا احتمالاً با سر لیستی حدادعادل به عرصه ی انتخابات 

حضور پیدا خواهند کرد.

  پیگی�ر طراح�ی ی�ک م�دل ب�رای وح�دت پایدار 
اصولگرایان هستیم

البته  پرویز سروری قائم مقام جمعیت رهپویان انقلاب اسلامی 
اخیرا در همی��ن رابطه گفته ک��ه ما معتقد هس��تیم که باید 
مقدماتی برای انسجام و ائتلاف نیروهای اصولگرا صورت گیرد 
و باید تلاش کنیم که انس��جام و ائتلاف پایداری شکل بگیرد 
و دچار مش��کلاتی که در انتخابات ریاس��ت جمهوری صورت 
گرفت، نش��ویم.وی ادامه داد: به همین دلی��ل قبل از اینکه به 
سازماندهی و ساماندهی انتخابات مجلس دهم بپردازیم، قرار 
است ساماندهی مدل و فرآیندی که بتواند به نوعی عامل تقویت 
نیروهای اصولگرا باشد و آنها را در رسیدن به تصمیم واحد کمک 
کند، طراحی کنیم.سروری با بیان اینکه انتخاب هیات رییسه 
ش��ورای ش��هر تهران می تواند به عنوان مدلی در حرکت های 
بعدی اصولگرایان مد نظر قرار گیرد، اظهار داشت: بنابراین ما 
فکر می کنیم، رسیدن به یک مرجعیت سیاسی فصل الخطاب 
برای وحدت اصولگرای��ان دارای اهمیت فراوان اس��ت. البته 
علایق، سلایق و طیف های مختلف ممکن است بعد از مذاکرات 
و گفتمان ها به هر دلیلی به نتیجه واحد نرس��ند، بنابراین باید 
مدلی طراحی ش��ود که آن مدل فصل الخطاب و عامل اتحاد و 
انسجام باشد. البته این مدل باید مورد توافق همه طیف ها باشد 
تا جامعیت و تأثیر مناسبی داشته باشد.وی تصریح کرد: ما این 
ضعف را در انتخابات ریاست جمهوری داشتیم و اصلاح طلبان 
توانستند بر این ضعف اصولگرایان غلبه کنند و مشاهده کردیم 
که آقای عارف به نفع آقای روحانی از صحنه انتخابات کنار رفت 
و اصلاح طلبان و جریان کارگزاران به یک نتیجه واحد رسیدند 
و گزینه واحدی را برای انتخابات معرفی کردند. این تجربه تلخی 
بود که در انتخابات ریاس��ت جمهوری اتفاق افتاد و نباید این 
تجربه تکرار شود.قائم مقام جمعیت رهپویان انقلاب اسلامی 
ادامه داد: ما باید به این بلوغ سیاس��ی رسیده باشیم که تنزل 
از برخی خواسته ها بهتر از دس��ت دادن بقیه خواسته هاست. 
هم اکنون در این جهت اقدامات خوبی صورت گرفته اس��ت و 
امیدواریم به جامعیت و فراگیری دس��ت پیدا کنیم و با اتحاد، 

انسجام و ائتلاف پایدار در انتخابات مجلس حضور پیدا کنیم.

س��روری از طراحی مدل وحدت پایدار اصولگرایان خبر داد و 
افزود: ما در جمعی��ت رهپویان طراحی این م��دل و فرآیند را 

پیگیری می کنیم.

  جبهه ی پایداری
یکی دیگر از جریان ه��ای نوظه��ور در اردوگاه اصول گرایی، 
جبهه پایداری انقلاب اسلامی هستند. این جبهه که در آستانه 
انتخابات مجلس نهم شکل گرفتند تلاش بسیاری برای خالص 
سازی اردوگاه اصول گرایی مصروف داشت که نتیجه  آن چیزی 
جز تئوریزه شدن تفرقه و شکست انتخابات ریاست جمهوری 
یازدهم برای اصول گرایان نبود. این جریان هر چند در انتخابات 
مجلس نهم نتوانست اکثریت را در مجلس به دست بگیرد و در 
نهایت مجبور شد با دو گروه رهپویان انقلاب اسلامی و جمعیت 
ایثارگران ائتلاف کند اما بی ش��ک آنان نیز برای مجلس دهم 

برنامه خواهند داشت.

  فعالیت ها و برنامه های خاص جبهه پایداری
در همین رابطه مجید متقی فر از اعضای شورای مرکزی جبهه 
پایداری گفته که موضوع وحدت هم برای ما مهم است. گرچه 
زمان زیادی مانده اما قطعاً ما فعالیت ه��ا و برنامه های خاص 
خود را داریم.متقی فر در پاس��خ به این س��وال که آیا جلسات 
اعضای پایداری با آیت الله یزدی به معن��ای ائتلاف این گروه 
با جامعه مدرس��ین اس��ت توضیح می دهد: ما مثل گذش��ته 
ارتباطمان با علما را حفظ کرده ایم. برخی رس��انه ها دوست 
دارند نش��ان دهند که این روابط قطع شده و حالا دوباره از سر 

گرفته شده است. روشن است 
که ارتباط جبه��ه پایداری با 
 آی��ت الله مصب��اح ق��وی تر

 است اما این گونه نیست که با 
دیگر علما در ارتباط نباشند.

او در پاس��خ به این سوال که 
آیا دیدار با آی��ت الله یزدی به 
معن��ای وح��دت اصولگرایان 
جامعتی��ن  محوری��ت  ب��ا 
اس��ت م��ی گوی��د: ارتب��اط 

با جامعتین ب��ا ارتباط با علم��ا ف��رق دارد. در جامعتین آرای 
مختلفی وجود دارد و این طور نیس��ت که یک دس��ت باشد. 
مثلا این که همه افراد در جامعه مدرس��ین ح��وزه علمیه قم 
به کارگزاران متمایل باش��ند درست نیس��ت . برخی نزدیک 
هس��تند برخی نه و بالاخره آن ها هم خط قرم��ز هایی دارند 
یا مثلا با اصحاب فتنه در ارتباط نیستند. این روابط به شکلی 
که در رس��انه ها منعکس می ش��ود نیس��ت.این عضو جبهه 
 پایداری درباره ائتلاف پایداری ها با سایر اصولگرایان توضیح 
می دهد: وحدت و ائتلاف دو مقوله متفاوت اس��ت. ائتلاف هم 
گاهی مفید است اما اگر به وحدت برسند بهتر است. در مورد 
جبهه پایداری با سایر اصولگرایان هر دو بحث مطرح است اما 
ما به وحدت بیش��تر قایل هس��تیم. به هر حال وحدت مبانی 
علمی دارد اما ائتلاف مقطعی است. ما قبلًا هم اعلام کرده ایم 
ائتلاف های مثل 7+8 و امث��ال آن را قبول نداریم چون تعداد 
قابل توجهی از اصحاب فتن��ه در آن حضور داش��ته که اصل 
اصولگرا بودنشان زیر سوال اس��ت. رهروان ولایت ، سنتی ها و 
جبهه پیروان خط امام و رهبری سومین جرگه اصول گرایان 
که در مجلس نی��ز اکثریت دارند، رهروان ولایت هس��تند که 
از منظر جریان شناس��ی جزو اصول گرایان س��نتی محسوب 
می شوند.این گروه توانس��تند در مجلس علی لاریجانی را در 
رقابت با حدادعادل به ریاس��ت مجلس هشتم و نهم برسانند. 
فراکس��یون این جریان هر چند پ��س از روی کارآمدن دولت 
یازدهم و گفتمان اعتدال، ترک هایی از تفرقه را برداش��ت اما 

حضور این فراکسیون و اثرگذاری آن در انتخابات بعدی مجلس 
غیر قابل انکار است. این جریان اصولگرایی از توان بالای اتحاد 
بین اصولگرایان نیز برخوردار است چرا که بیش از 14 تشکل 
اصولگرایی را در قالب جبهه پیروان خط امام و رهبری در خود 
جای داده و همیشه یک پایه ی اصلی برای تشکیل میز اتحاد 

اصولگرایان همین جبهه بوده است.

  باهنر: برای وحدت بیشتر اصولگرایان تلاش می کنیم
در همین رابطه محمد رض��ا باهنر دبیر کل جامعه اس��لامی 
مهندسین و دبیر کل جبهه پیروان خط امام و رهبری که از افراد 
موثر در طیف مذکور هست ، چندی پیش  گفت: ما معتقدیم که 
نیازمند چند حزب قدرتمند، شناسنامه دار و پاسخگو هستیم 
و تا زمانی که این احزاب قدرتمند به وجود نیاید و بین فعالان 
سیاسی انسجام وجود نداشته باشد، برخی رفتارها به رفتارهای 
محفلی و باندی تبدیل می شود و در چنین عملکردی معمولا 
فرصت طلبی زیاد بوده و جناح های مختلف پاسخگوی رفتارهای 

خود نیستند، اما سعی می کنند به موقع میوه آن را بچینند.
دبیرکل جامعه اس��لامی مهندس��ین ادامه داد: بر این اساس 
برای هر انتخابات باید تلاش وس��یعی انجام شود که نیروهای 
متعلق به یک تفکر به هم نزدیک ش��وند و به س��مت وحدت 
بروند. ما هم برای وحدت بیشتر اصولگرایان تلاش می کنیم و 
هدف مان وحدت صددرصدی است که امیدواریم به آن نزدیک 
شویم، البته این مس��یر پرکار اما ممکن است.وی اضافه کرد: 
پیش بینی ما این اس��ت که انتخابات دور آینده یا دو محوری 
یعنی بین اصولگرایان و اصلاح طلبان باشد یا سه محوری، بین 
اصولگرایان، اصلاح طلبان و جریان 
اعتدال یا طرف��داران دولت.باهنر 
همچنین در ادامه س��خنانش بر 
ضرورت اقدامات درون تشکیلاتی 
برای انتخابات مجلس که آغاز شده 
اشاره کرد و افزود: البته نباید این 
موضوع به فض��ای عمومی جامعه 
کشیده شود. ما انتخابات مجلس و 
خبرگان را در پیش داریم که فضای 
عمومی کشور به شدت تحت تأثیر 
آن قرار می گیرد اما با توجه به اینکه هنوز دو سال از همراهی 
دولت یازدهم با مجلس نهم باقی مانده، باید حداکثر استفاده را 

برای حل مشکلات نظام داشته باشیم.

  وحدت اصولگرایان؛ مصلحت یا ضرورت؟
به هر حال  برخی تغییر و تحولات نشان می دهد که اصولگرایان 
به وحدت نزدیک تر شده  و لزوم این مس��اله را درک کرده اند. 
اولین مصداق آن را می توان در جریان انتخاب شهردار تهران 
جس��ت. برخی اصولگرایانی که حاضر نبودن��د از قالیباف در 
انتخابات ریاست جمهوری حمایت کنند، در شهردار شدن وی 
نقش ایفا کردند و از او حمایت کردن��د. پس از آن در انتخابات 
ریاست شورای شهر تهران نیز عملکرد خوبی داشتند و مهدی 
چمران را به ریاست شورای شهر تهران بازگرداندند.اصولگریان 
دیگر متوجه ش��ده اند که باید ب��ه وحدت برس��ند و با تجربه 
گذش��تگان و فعالیت جوانان، مجلس دهم را به دست بگیرند. 
بی شک رقابت دولت، اصلاح طلبان و اصولگریان در انتخابات 
آتی بسیار حائز اهمیت است و وزن هر یک از این سه جریان را 
مشخص خواهد کرد هر چند که امروز آیت الله مهدوی کنی به 
علت مشکلات جسمانی چند ماهی است بر تخت بیمارستان 
خوابیده و مرحوم عسگراولای  نیز دار فانی را وداع گفته است 
و اصولگرایان دو رکن اساسی همسوشان را در دسترس ندارند 
ولیکن آنان اگ��ر می خواهند پی در پ��ی خاکریزها را به رقیب  

واگذار نکنند، باید به وحدت جامع و غیرشکننده  برسند.

اخبار تلگرافی
»وحدت« اسم رمز پیروزی در انتخابات آینده

اتحاد در جبهه اصول گرایی؛ ضرورتی گریز ناپذیر
نماینده اصفهان جایگزین علی 

مطهری شد
نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی صبح دیروز پارلمان، 
یک نفر از وکلای ملت را ب��ه عنوان ناظر در هیات نظ��ارت بر مطبوعات 

انتخاب کردند.
انتخابات یک نفر از نمایندگان مجلس در ش��ورای ناظر بر صدا و س��یما 
از چندی��ن هفته قبل یک��ی از پرحاش��یه ترین دس��تور کارهای صحن 
علنی پارلمان بود چرا که کمیس��یون فرهنگی مجلس که باید بر اساس 
آیین نامه داخلی پارلمان حداقل دو برابر تع��داد مورد نیاز برای عضویت 
در این ش��ورای نظارت را معرفی می کرد، حجت الاسلام حمید رسایی و 
حجت الاسلام سید محمود نبویان را به صحن علنی معرفی کرده بود که 
این موضوع واکنش برخی از نمایندگان را در پی داش��ت چرا که برخی 
معتقد بودند به دلیل وجود لفظ حداقل، کمیسیون فرهنگی می توانست 
تعداد بیشتری را به صحن معرفی کند تا علی مطهری یکی از کاندیداهای 

مطرح شده، جزو این معرفی شدگان قرار بگیرد.
در نهایت پس از کش و قوس های فراوان، کمیسیون فرهنگی مجلس پس 
از تشکیل جلسه ای حمید رسایی، سید محمود نبویان و حسن کامران را 

به صحن علنی معرفی کرد.
این موضوع دیروز در دستور کار صحن پارلمان قرار گرفت که در همین 
نشست حجت الاسلام سید محمود نبویان طی یادداشتی به هیات رییسه 
مجلس انصراف خود را از کاندیداتوری اعلام کرد و در نهایت رقابت بین 

حمید رسایی و کامران باقی ماند.
بهارستان نش��ینان نیز در نهای��ت از 203 رای ماخوذه، حس��ن کامران 
نماینده اصفهان را ب��ا 108 رای به عنوان عضو ناظر مجلس در ش��ورای 

نظارت بر مطبوعات برگزیدند.

تیم مذاکره کننده هسته ای باور 
کند که او با ما نیست

مهرداد بذرپاش نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به س��فر رییس جمهور به نیویورک، گفت: امیدواریم تیم مذاکره کننده 
هسته ای در سفر نیویورک آگاه باش��د؛ باید خطاب به تیم مذاکره کننده 

هسته ای کشورمان گفت که باور کنید، اوباما نیست.
وی با بیان اینکه جنایات آمریکا علیه ملت ای��ران منوط به دوران بعد از 
انقلاب اسلامی نیست، گفت: در بحث ملی شدن صنعت نفت و کودتای 
28 مرداد، همه دیدند که آمریکایی ها چگونه علیه ملت ایران اقدام کردند.

عضو هیات رییس��ه مجلس گفت: بعد از پیروزی انقلاب اسلامی، آمریکا 
با حمایت از گروه  های منافقین و تجهیز آنان، موجب ش��هادت بسیاری 
از جوانان پاک انقلاب اس��لامی ش��د و بعد از آن نیز، آمریکا با حمایت و 
تحریک صدام، جنگ 8ساله را که موجب شهادت صدهاهزار ایرانی شد 

به ملت ایران تحمیل کرد.
وی با اشاره به س��رنگونی هواپیمای مس��افربری ایران توس��ط آمریکا، 
تأکید کرد: چگونه می توان به دشمنی که حتی به هواپیمای مسافربری 
رحم نمی کند، اعتماد کرد و گفت که اگر قول بدهند، به قولشان احترام 
می گزاریم؛ مگر یادمان رفته اینها در همین بحث توافق ژنو هم به قولشان 
عمل نکرده و به خلاف توافق نامه تحریم ه��ای دیگری را علیه ملت ایران 

صادر کردند.
بدرپاش با بیان اینکه آمریکا با راه اندازی شبکه های متعدد ماهواره ای به 
جنگ با ملت ایران آمده است، گفت: تحریم های اقتصادی آمریکا موجب 
تنفر ملت ایران از حاکمان کاخ سفید شده است؛ آمریکایی ها می  خواهند 
ملت ایران از دانش  هسته ای محروم و نیازمند دیگران باشد لذا مسئولان 

محترم بدانند و باور کنند که او، با ما نیست

برگزاری جلسه شورای مرکزی 
جبهه مردمی اصلاحات

حجت الاس��لام محمد زارع فومنی دبیرکل ح��زب مردمی اصلاحات  
گفت: جلس��ه ش��ورای مرکزی جبهه مردمی اصلاحات روز سه شنبه در 

دفتر حزب برگزار شد.
وی ادامه داد: بررس��ی اوضاع روز کشور و انتخاب اعضای کمیته سیاسی 
حزب مردمی اصلاحات در دس��تور کار جلس��ه ش��ورای مرکزی جبهه 
مردمی اصلاحات بود.دبیرکل حزب مردمی اصلاحات خاطرنشان کرد: 
انتخاب اعضای کمیته انتخاباتی مجلس دهم و انتخاب مس��وول کمیته 
انتخاباتی و بررسی پیش��نهاد جبهه متحد اصلاح طلبی و بحث در مورد 
وحدت اصلاح طلبان دیگر دستور جلسه ش��ورای مرکزی جبهه مردمی 

اصلاحات  بود.

گروه سیاسی، رس��انه های غربی با گمانه زنی سعی دارند اینگونه 
القا کنند که در روند مذاکرات هسته ای، موضوعات دیگری مانند 
داعش و... با ایران مطرح خواهد شد اما در این زمینه لازم است که 
تنها به اخبار منتشره از سوی سخنگویان رسمی و رسانه های مرجع 
کشور توجه شود و به حاشیه ها و جوسازی های غرب توجه نشود.

به دنبال دور جدید مذاکرات هسته ای، برخی رسانه های غربی، به 
صورت هدفمند، تلاش دارند تا برخی انتظارات و اهداف کشورهای 
غربی را به افکار عمومی داخل و خارج ایران القا نمایند تا ایران را از 
خواس��ته های و انتظارات به حق خود در تحقق حقوق هسته ای، 
دور نمایند.برخی رسانه ها و نویسندگان غربی و همچنین بخشی 
از مخالفان نظام در داخل و خارج کش��ور سعی دارند این گونه القا 
نمایند که ایران در ش��رایط سخت تحریم اس��ت و افکار عمومی 
ایران انتظار کاهش تحریم ها و فش��ارهای اقتصادی را دارند، تا از 
این طریق، دادن امتیاز به طرف غرب��ی و کوتاه آمدن برای تحقق 
حقوق ملت ایران را مطرح نمایند. براین اساس، رسانه های داخلی و 
کارشناسان و مسوولان کشور و همچنین تحلیلگران و نویسندگان، 
باید در جریان این دور از مذاکرات، باید مراقب طرح گمانه زنی های 

بی مورد و نادرست طرف های غربی و حاشیه ها و جوسازی های 
مخالفان نظام  باش��ند تا این گونه القا نشود که ایران می خواهد از 
حقوق و نظرات قبلی خود مبنی بر تحقق حقوق هس��ته ای ملت 
ایران و کاهش تحریم ها عقب نشینی نماید. براین اساس، لازم است 
 که به جای طرح این گونه گمانه زنی ها از سوی غول های رسانه ای

 غرب، تنها به نظرات و واکنش های رس��می دس��تگاه دیپلماسی 
ایران و مذاکره کنندگان ارشد تیم ایران توجه شود و اخبار منتشره 
از سوی سخنگویان رسمی و رسانه های مرجع کشور مورد ارزیابی 
و تحلیل قرار گیرد و نظرات مسوولان مذاکره کننده ایران به عنوان 
نقطه نظرات اساسی پذیرفته شود.در این زمینه، برخی رسانه های 
غربی  و مخالف نظام از مدت ها پیش سعی کرده اند که با خوشبینی 
و بدبینی های مختلف، افکار عمومی را از مس��ایل اساسی و نقطه 
نظرات مسوولان کشور و همچنین دستور کار مذاکرات دور نمایند.

عده ای گفته اند که مذاکرات به بن بس��ت می رس��د و تحریم ها 
تشدید می شود و عده ای نیز گفته اند که تحریم ها لغو خواهد شد. 
اما واقعیت این است که ایران راهکارها و پیشنهادهای مناسبی را 

ارایه داده و باید منتظر نتایج این دور از مذاکرات باشیم. 

آنچه باید به عن��وان پای��ه تحلیل ها م��ورد توجه باش��د که اولاً 
مذاکرات به صورت تدریج��ی به نتیجه خواهد رس��ید و دوم این 
که نباید دچار خوش بینی یا بدبینی افراطی ش��ویم و س��وم این 
که ایران همچنان بر حفظ حقوق هس��ته ای و چرخه س��وخت و 
غنی س��ازی تاکید دارد و در عین حال ت��لاش دارد که ابهامات و 
سوال های مطرح ش��ده را مانند س��ال های اخیر پاسخگو باشد. 
بر این اس��اس، باید توجه داش��ت که ضمن هوش��یاری نسبت به 
گمانه زن��ی های غربی، ب��ه این نکت��ه توجه کنیم ک��ه جایگاه و 
قدرت و نفوذ ایران در مس��ایل منطقه ای و جهانی، چیزی نیست 
که قابل کتمان باش��د و کش��ورهای غربی نمی توانن��د ایران را از 
 عرصه معادلات منطق��ه ای و همچنین حفظ حقوق هس��ته ای

 خود حذف نمایند.ضمن این که کشورهای جهان دریافته اند که 
از تحریم ایران، زیان دیده اند و آمریکا نمی تواند تا ابد به این شکل 
کنونی رفتار نماید.سیاست محوری ایران، تاکید بر ادامه مذاکرات 
با حفظ حقوق هسته ای است و ایران انتظار دریافت پاسخ مناسب 
از طرف مقابل در قبال اقدامات سازنده و رو به جلو  خود دارد تا در 
چارچوب توافق ژنو، در قبال آنچه ایران انجام داده، پاسخ مناسب 

بدهند و به توافقات خ��ود عمل نمایند. این مذاک��رات ادامه روند 
مذاکرات گذشته و برای حل نقاط اختلافی است که طرف مقابل 
باید در مورد آنها تصمیمات دشواری بگیرد.خبرسازی رسانه های 
آمریکایی مبنی بر اینکه مذاک��رات در موضوعاتی غیر از موضوع 
هسته ای دنبال می شود نوعی عملیات روانی است و آنها سعی دارند 
که مسایلی مانند داعش و عراق وسوریه و... را به این مذاکرات پیوند 
بزنند. اما واقعیت این است که سیاست تداخل پرونده هاي سیاسي 
در دیپلماسي ایران جایي ندارد.رس��انه های غربی باید بدانند که 
با این گمانه زنی ها و این گونه اخبار نم��ی توانند روند مذاکرات و 
افکار عمومی را به س��مت دیگری هدایت کنند. آنها نمی توانند با 
این کار به دنبال گرفتن امتیاز و چانه زنی و رفع مشکلات خود در 
منطقه باش��ند و تصور نمایند که ایران در مقابل تحریم ها، حاضر 

است موضوعات دیگری را در روند مذاکرات هسته ای وارد نماید. 

حفظ حقوق هسته ای در چارچوب توافق ژنو

محور مذاکرات، حل اختلافات هسته ای است نه ورود به عملیات روانی غرب! 

اصولگریان دیگر متوجه شده اند که باید 
به وحدت برسند و با تجربه گذشتگان و 
فعالیت جوانان، مجلس دهم را به دست 

بگیرند. بی شک رقابت دولت، اصلاح 
طلبان و اصولگریان در انتخابات آتی بسیار 
حائز اهمیت است و وزن هر یک از این سه 

جریان را مشخص خواهد کرد
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سیاست

جلالی رییس فراکسیون اصولگرایان رهروان ولایت مجلس:

 نباید اختلافات دولت و مجلس در هیاهوهای سیاسی پررنگ شود
کاظم جلالی رییس فراکسیون اصولگرایان رهروان ولایت مجلس 
شورای اسلامی با اشاره به اینکه برخی از تعدد سؤال و استیضاح در 
مجلس به اختلاف و تفرقه بین دو قوه قانون گذاری و مجریه تعبیر 
می کنند، گفت: بنده معتقدم که همیش��ه از جهاتی بین دولت ها و 
مجلس ها مقداری فاصله وجود دارد که دلیل این فاصله هم این است 

که بخش اعظمی از قدرت، پول و امکانات در اختیار دولتی هاست.
وی ادام��ه: از طرف دیگ��ر نماین��دگان مجلس نی��ز در حوزه های 
انتخابیه شان باید پاسخگوی درخواست های مردم باشند؛ از طرف 
دیگر نیز مجلس دارای اهرم های نظارتی بوده و طبیعی اس��ت که 
اهرم های نظارتی مجلس و سیس��تم اجرای��ی، اختلافاتی را ایجاد 
می کند، اما نباید این اختلافات به واس��طه س��ؤال و اس��تیضاح در 

هیاهوهای سیاسی و رسانه ای پررنگ شود.

رییس فراکسیون اصولگرایان رهروان ولایت مجلس با ذکر مثالی از 
حضور خودش در مجلس ششم اشاره و تأکید کرد: به عنوان مثال، 
بنده خودم در مجلس ششم نماینده بودم و اکثریت این مجلس هم 
اصلاح طلب و همراه با دولت اصلاح طلب بودند، اما وزرا اس��تیضاح 
می شدند و اختلاف نظر هم بود و از وزرا نیز سؤال هم می شد؛ اما در 
مجالس هفتم، هشتم و نهم که نمایندگان با دولت همگراتر بودند، 
شاهدیم که حتی در مجلس هشتم از رییس جمهور سؤال نیز مطرح 

شد.جلالی با تأکید بر اینکه بخشی از اختلافات میان دولت و مجلس 
طبیعی است، گفت: در اینجا بحث دیگری که وجود دارد این است که 
ما در دوره  ای قرار داریم که دچار کمبود تخصیص اعتبارات عمرانی 
هس��تیم، طبعاً هنگامی که نمایندگان به حوزه های انتخابیه شان 
می روند در این زمینه مورد س��ؤال مردم واقع می ش��وند و برایشان 
سؤال است که چرا سنگی بر روی سنگ گذاشته و یا حرکتی انجام 
نمی ش��ود، بنابراین برای اینکه نمایندگان به مردم پاسخ دهند، به 

سؤال و استیضاح از وزرای کابینه دولت منجر می شود.
وی در ادامه با بیان اینکه "نباید حجم سؤالات و استیضاح ها را خیلی 
افزایش دهیم" اظهار داش��ت: بنده معتقدم که دولت زیر بار سخت 

مسوولیت قرار دارد و نباید حجم سؤالات و استیضاح ها زیاد شود.
رییس فراکس��یون اصولگرایان رهروان ولایت مجلس همچنین به 
سخنان اخیر رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار اعضای مجلس 
خبرگان رهبری مبنی بر ضرورت حمایت از دولت اشاره و تأکید کرد: 
رهبر انقلاب معظم انقلاب اسلامی در این دیدار بر این نکته تأکید 
کردند که دولت کار سنگینی برای اجرای امور کشور به عهده دارد. 
بنده معتقدم که نباید این  اختلافات را خیل��ی دچار جار و جنجال 
سیاسی کرد. به نظر می رسد اینکه برخی ها بر طبل اختلافات بکوبند 

و قلب ها را بیشتر از هم دور کنند، کار درستی نباشد.

چند وقتی است که بحث فیلتر و مسدود شدن سایت های خبری فاقد مجوز به یکی از 
مسایل و دغدغه های اصلی فعالان رسانه ای تبدیل شده است.

  ماجرای فیلترینگ از کجا شروع شد
 موضوع از آن جا شروع شد که حسین انتظامی معاون مطبوعاتی وزیر ارشاد اعلام کرد 
که قرار است سایت های خبری فاقد مجوز مسدود شوند و همین اظهار نظر کافی بود تا 

تب و تابی میان اهالی رسانه  به وجود آید.
 البته  مدت زیاد از اظهار نظر آقای معاون نگذشته بود که معاون دادستان و دبیر کمیته 
کارگروه تعیین مصادی��ق مجرمانه خیال همه را راحت کرد و گفت که وزارت ارش��اد 

صلاحیت چنین کاری را ندارد.

  اولین واکنش به فیلترینگ ارشاد
دبیر کارگروه تعیین مصادیق محتوای مجرمانه اظهار داش��ت: وزارت ارشاد راساً نمی 
تواند دستور فیلتر و مسدودسازی هیچ یک از س��ایت های اینترنتی را صادر کند. چرا 
که هیچ قانونی، اختیار فیلتر و مسدودسازی نش��ریات الکترونیکی را به وزارت ارشاد 

نداده است.
وی ادامه داد: بنابراین اگر وزارت ارشاد راس��اً دستور فیلتر و یا مسدودسازی سایتی را 
خطاب به ارایه دهندگان خدمات دسترس��ی و یا میزبانی صادر کند ، چنین دستوری 

فاقد اعتبار قانونی بوده و لازم الاجرا نیست.
معاون قضایی دادس��تان کل کش��ور در امور فض��ای مجازی گفت: هی��ات نظارت بر 
مطبوعات در اجرای تبصره ماده 12 قانون مطبوعات و تبصره 2 ماده 1 آن قانون، صرفاً 
صلاحیت اظهارنظر درخصوص برخی تخلفات سایت هایی را دارد که از آن هیات مجوز 
فعالیت دریافت کرده اند.دبیر کارگروه تعیین مصادیق محتوای مجرمان خاطرنشان 
کرد: شایان ذکر است که پیش از این دولت دهم، با الحاق موادی به آیین نامه اجرایی 
قانون مطبوعات، اختیارات هیات نظارت بر مطبوعات را توسعه داده بود که دیوان عدالت 
اداری به موجب رای شماره 9110090905800438 مورخ 27 /6/ 91 ، این اختیارت 
را مغایر با قانون تشخیص و آیین نامه مربوطه را ابطال کرد. در رای دیوان عدالت اداری 
تصریح شده است "هیات نظارت بر مطبوعات ، صلاحیت پالایش و توقیف خبرگزاری 
ها و نشریات الکترونیکی که از آن هیات پروانه فعالیت دریافت نکرده اند را ندارد.اما بعد 
از گذشت زمان کوتاهی از اظهار نظر قاضی خرم آبادی خبری روی سایت ها قرار گرفت 
مبنی بر اینکه شبکه اطلاع رسانی دانا از سوی معاونت مطبوعاتی وزارت ارشاد فیلتر 
شده است.اقدام معاونت مطبوعاتی وزیر ارشاد در این رابطه بار دیگر موجی از نگرانی را 
میان اهالی رسانه  به وجود آورد چرا که اصرار معاونت مطبوعاتی بر انجام فیلترینگ در 
فضایی صورت گرفت که معاون دادستان به صراحت این اقدام را غیر قانونی خوانده بود.

  اژه ای:فیلترینگ سایت ها در چارچوب اختیارات وزارت ارشاد نیست
بعد از این ماجرا و چند روز بعد حجت الاسلام غلامحسین محسنی اژه ای معاون اول قوه 
قضاییه هم در مورد ورود وزارت ارشاد به مساله فیلترینگ گفت:  در مورد فضای مجازی 
شورای عالی فضای مجازی تشکیل شده که این شورا اعضای حقیقی و حقوقی دارد و 
سیاست های کلی و نظارت ها در پاره ای از مواقع توسط شورای عالی فضای مجازی و 
مرکز ملی تحت نظر آن انجام می شود و کس��انی که تعیین مصادیق مجرمانه را انجام 
می دهد براساس قانون مشخص هستند و کارگروه تشکیل شده در این زمینه با ریاست 

دادستان کل کشور فعالیت می کند.
وی فعالیت این گ��روه را نافی اختیارات قوه قضاییه ندانس��ت و افزود:  وزارت ارش��اد 

اختیاراتی دارد و به زودی به این نتیجه می رس��د که در چارچوب اختیاراتی که ندارد 
وارد عمل نشود.

 سیاست ارشاد دوگانه است
در همین زمینه عضو هیات مدیره انجمن روزنامه نگاران مسلمان با بیان اینکه وزارت 
ارش��اد در خصوص فیلتر کردن سایت های داخلی سیاس��ت دوگانه ای دارد گفت: به 
غیر از سایت هایی که از وزارت ارشاد مجوز دارند، ده ها هزار سایت بدون مجوز در حال 
حاضر مشغول به فعالیت هستند که وزارت ارشاد هیچ مانعی برای آنها ایجاد نمی کند.

مسعود افزود: برای فیلتر کردن باید اجازه رسمی از قوه قضاییه صادر شود که بر اساس 
اطلاع ما قوه قضاییه با فیلترینگ سایت هایی که اخیرا توسط وزارت ارشاد صورت گرفته 
است، کاملا مخالف است.این فعال رسانه ای بابیان اینکه اگر قرار است به قانون عمل شود 
باید جلوی فعالیت سایت های بدون مجوز نیز گرفته شود، افزود: متاسفانه استانداردهای 
دو گانه ای در رفتار وزارت ارشاد دیده می شود و بسیاری از سایت ها مجوز قانونی ندارند 
و همچنان به فعالیت مشغولند. همچنین برخی از نرم افزارهایی که تحت کنترل رژیم 

صهیونیستی هستند از قبیل وایبر و واتس آپ به راحتی و بدون فیلتر فعال هستند.

  فیلترینگ گزینشی صدای اصلاح طلبان را هم در آورد
برخورد معاونت مطبوعاتي ارشاد با سایت هاي خبري اگرچه از نظر قانوني داراي شبهاتي 
است اما آنچه بیشتر از همه باعث شده تا عملکرد ارشاد در فیلترینگ سایت هاي فاقد 
مجوز را زیر سؤال ببرد، عدم رعایت عدالت و بروز رفتار هاي تبعیض آمیز است. این رفتار 
تبعیض آمیز که در آن سایت هاي منتقد دولت فیلتر شده اند و دیگران هنوز مشغول به 
کار هستند، حتي صداي اصلاح طلبان را نیز درآورد. مصطفي کواکبیان رییس دوره اي 
شوراي هماهنگي جبهه اصلاحات و دبیرکل حزب مردم سالاري در اعتراض به این روند 
مي گوید: فرقي بین سایت هاي طرفدار دولت و منتقد دولت وجود ندارد و هر سایتي که 
ثبت نشده است باید اقدام به ثبت سایت  بکند. دبیرکل حزب مردم سالاري در ادامه با 

بیان اینکه با فیلترینگ به هر نحوي مخالف است، خاطر نشان مي کند: اگر قرار به ثبت 
سایت ها و قاعده مند کردن آنها است، همه باید به آن عمل کنند. اقدام معاونت مطبوعاتي 
وزارت ارشاد با آنکه به ظاهر قانوني است اما نتوانسته نظر مثبتي را با خود همراه کند. 
همان طور که فعالان رسانه اي معتقدند برخورد قهري و فیلترینگ سایت ها نمي تواند 

راه درستي براي ساماندهي فضاي سایبري نیست. 
هم اکنون نیز با موضع گیري مراجع قضایي و ش��کایت یک س��ایت از وزارت ارش��اد، 
 پرونده اقدامات اخیر معاونت مطبوعاتي وزارت ارشاد توسط قوه قضائیه بررسي خواهد 

شد.

  شکایت از ارشاد به دلیل فیلترینگ
 در میان نام هاي سایت هاي فیلتر شده، نام سایت »دانا« شناخته شده ترین رسانه اي که 
از سوي معاونت مطبوعاتي فیلتر شده است، به چشم مي خورد. مقداد ذکي زاده، مدیر 
مسوول و سردبیر سایت خبري دانا ضمن غیرقانوني خواندن فیلترینگ این سایت گفت: 
بر اساس قانون »نشریه اي که بدون اخذ پروانه از هیات نظارت بر مطبوعات منتشر گردد، 
از شمول قانون مطبوعات خارج بوده و تابع قوانین عمومي است،در ثاني، ماده 10 قانون 
جرائم رایانه اي تصریح دارد: هرکس به طور غیرمجاز با انجام اعمالي از قبیل مخفي کردن 
داده  ها، تغییر گذرواژه یا رمزنگاري داده  ها مانع دسترس��ي اشخاص مجاز به داده ها یا 
سیستم هاي رایانه اي یا مخابراتي شود، به حبس از 91 روز تا یک سال یا جزاي نقدي از 
5 تا 20 میلیون ریال یا هر دو مجازات محکوم خواهد شد که ما نیز براساس اینکه چند 
روزي است دسترسي به داده ها و اطلاعاتمان مسدود شده است، از معاونت مطبوعاتي و 

شرکت ارتباطات زیرساخت شکایت کرده ایم.
 این فعال رس��انه اي تصریح مي کند: به نظر ما طرح پالایش سایت هاي اینترنتي بهانه 
خوبي براي برخورد با رسانه هاي ارزشي و منتقد دولت شده است. در صورتي که منتقد، 
دشمن نیست، ایرادات را مي بیند و مي گوید. در تمام دنیا منتقدان را به چشم آینه نگاه 

مي کنند که ایرادات کار را نمایان مي کند. 

  موضع کارگروه فیلترینگ 
علاوه ب��ر موضع گیري دبیر کارگ��روه فیلترینگ، یکي از اعضاي ای��ن کارگروه نیز در 
مصاحبه اي اقدام وزارت ارشاد را در مس��دود نمودن فعالیت سایت هاي خبري، داراي 

شبهه قانوني مي داند.
حجت الاسلام  محمدرضا آقامیري با تأکید بر اینکه سایت هاي ذي ربط ثبت سازماني 
نداش��تند و تنها کارگ��روه مي تواند درب��اره آنها تصمی��م بگیرد، مي گوید: م��ا با این 

مسدود سازي به شدت مخالف هستیم.
 این کار به هر حال نقض غرض است. از دولت اعتدال انتظار نمي رود آزادي مطبوعات 
را زیر پا بگذارد. البته قبول داریم که هجمه زیادي به دولت وارد مي ش��ود، از این رو به 
دولت توصیه مي کنیم سعه صدر  بیش��تري داشته باش��د و اعتدال را رعایت کند. وي 
مي افزاید: کارگروه بر این عقیده اس��ت که حتي اگر هیات نظارت بر مطبوعات وزارت 
ارشاد بخواهد نسبت به تعطیلي سایت خبري اقدام کند، باید بر اساس دستور مراجع 
قضایي این کار را انجام دهد و در واقع هیات نظارت بر مطبوعات نمي تواند رأساً نسبت 

به این موضوع اقدام کند. 

  وزیر ارشاد: سایت های فاقد مجوز باید فیلتر شوند
در کنار همه موضع گیری ها در مورد فیلترینگ از سوی وزارت ارشاد اما علی جنتی که 
سکاندار وزارت خانه فرهنگ و ارشاد است هنوز تاکید دارد که کار همکارانش قانونی 
اس��ت.وی گفته که از نظر قانون مطبوعات که مجلس ش��ورای اسلامی آن را تصویب 
کرده است، همه مطبوعات و نشریات مکتوب و رسانه های خبری دیجیتال مشمول 
قانون مطبوعات هستند.وی توضیح داد که مشمول این قانون شدن بدان معناست که 
هر نشریه مکتوب و دیجیتالی باید از هیات نظارت مجوز داشته باشد.عضو شورای عالی 
انقلاب فرهنگی یادآور شد که وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی از آبان ماه سال گذشته 
)دی ماه و بهمن ماه سال گذشته و خردادماه س��ال جاری( به سایت های خبری فاقد 
مجوز برای گرفتن مج��وز از هیات نظارت بر مطبوعات ضرب الاجل داده اس��ت.وزیر 
فرهنگ و ارشاد اس��لامی تصریح کرد که این وزارتخانه فهرستی از اسامی سایت های 
دارای مجوز که در حدود 250 سایت بوده اند را برای وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات 
ارسال کرده و فیلتر سایت خبری فاقد مجوز را خواستار شده است.جنتی در عین حال 
گفت: وزارت ارشاد خواهان آن است تا سایت های خبری مجوز بگیرند و این مجوز نیز به 
راحتی صادر می شود؛ در جلسه اخیر هیات نظارت بیش از 40 مجوز برای فعالیت سایت 
های خبری صادر شد تا این سایت ها شناسنامه داشته و تحت قانون مطبوعات فعالیت 
کنند.دلیل عدم تمایل رسانه ها برای دریافت مجوزالبته فارغ ار تمام مباحث حقوقی این 
موضوع که پیش از این از سوی کارشناسان و مسوولان مربوطه مورد بحث و بررسی قرار 
گرفته لازم است به این نکته تاکید شود که اساسا چه اتفاقی افتاده که بسیاری از رسانه ها 
تمایلی برای دریافت مجوز از هیات نظارت ندارند؟قطعا اگر معاونت مطبوعاتی وزارت 
ارشاد به جای برخورد سلبی و قهری همچون تهدید رس��انه ها به فیلتر شدن، تلاش 
می کرد با ایجاد فضایی مساعد برای فعالیت رس��انه های دارای مجوز آنها را به دریافت 
مجوز تشویق کند اوضاع فرق داشت.در حال حاضر بسیاری از رسانه ها با این استدلال 
که در قبال دریافت مجوز هیچ خدماتی از سوی ارشاد به آن ها ارایه نخواهدشد و تنها 
دایره فعالیت آنها را تنگ تر می کند رغبتی برای دریافت مجوز از خود نشان نمی دهند.

از سوی دیگر البته در حال حاضر رسانه های دارای مجوز هم با مشکلات عدیده ای روبه 
رو هستند که از جمله آن می توان به بحث یارانه مطبوعات و بیمه خبرنگاران اشاره کرد؛ 
لذا سایت ها و پایگاه های خبری با این استدلال که دریافت مجوز هیچ دردی از انها دوا 

نمی کند اقدامی در این باره انجام نمی دهند.

روز23 شهریور ماه امسال انصار حزب الله به طور رسمی اعلام کرد که با چهار هزار نیرو 
برای مبارزه با بدحجابی و فساد به سطح شهر می آید و نیروهای موجود برای پوشش 
کامل این فریضه سه هزار زن و بقیه مرد هستند. درحالی که در   همان موقع وزارت کشور 
اعلام کرد هرگونه فعالیت دسته جمعی از جمله گشت های امر به معروف و نهی از منکر 
انصار حزب الله باید با مجوز وزارت ارشاد صورت گیرد.  دبیر کل انصار حزب الله با صدور 
بیانیه ای با یادآوری اصل هشتم قانون اساسی ذکر لسانی را بلامانع دانست و کارشان را 

فریضه ای دانست که به هیچ قانونی مربوط نیست.

  نامه نگاری انصارحزب الله با وزارت کشور
در حالیکه وزارت کشوراعلام کرده که فعالیت های اجتماعی انصار حزب الله، از جمله 
گشت های امر به معروف، باید با مجوز وزارت ارشاد صورت بگیرد، دبیر کل انصار حزب 
الله از نامه نگاری به وزیر کش��ور در توضیح فعالیت های این گ��روه تحت عنوان امر به 
معروف و نهی از منکر خبر داد.عبدالمجید محتشم گفت: »به وزیر کشور درباره اقدامات 
خود نامه ای نوشتیم و توضیح دادیم که بحث،  بحث تقابلی نیست و به هیچ وجه مشکل 
امنیتی ندارد اما چون آنها متولی امنیت هس��تند در جریان باشند و اینکه مشکلی در 

این زمینه وجود ندارد.

  دیگر نمی گوییم »گشت موتوری«
محتشم درباره استفاده از واژه »گشت موتوری« گفت: چون این واژه دارای ایهام و شائبه 
اس��ت و اینکه کار ما به نوعی تعارض و تداخل به وظایف نیروی انتظامی تلقی شده، از 
»گشت موتوری« عبور می کنیم و دیگر این کلمه را به کار نمی بریم.او اضافه کرد: موضوع 
بحث ما، »گروه های سیار امر به معروف« است، و گشت موتوری به آن صورت که نیروی 

انتظامی عمل می کند، قطعاً نخواهد بود.

  انصار حزب الله: آمر به معروف و ناهی از منکر سیار نه ضابط قضایی هستند 
و نه مامور به بگیر و ببند

ستاد اجرایی انصار حزب الله نیز در بیانیه ای با بیان اینکه گروه های امر به معروف و ناهی 
از منکر سیار نه ضابط قضایی هستند و نه مامور به بگیر و ببند که نیاز به کسب اجازه از 
کسی داشته باشند. آنان جمعی دغدغه مند هستند که در این وانفسای لجام گسیختگی 

فساد و فحش��ا در معابر برای اقامه فریضه واجب الهی قیام کرده اند و هزینه آن را نیز 
به جان خریده اند که تاریخ همین چند ساله ش��اهد محکمی بر مظلومیت و صلابت 
آمران به معروف و ناهیان از منکر است، با اعلام شماره ای به منظور تکمیل و گسترش 
گروه های سیار امر به معروف و نهی از منکر از آقایان و بانوان درخواست کرد به عضویت 

این ساماندهی دربیایند.

  تاکید وزارت کشور به دریافت مجوز توسط انصارحزب الله
در همین رابطه روح الله جمعه ای رییس مرکز اطلاع رسانی و امور بین الملل وزارت کشور 
تاکید کرد: هنوز بر مواضع خودمان و حرف های وزیر کشور مبنی بر اینکه هر حرکت 

دسته جمعی نیاز به مجوز دارد، هستیم.

  واکنش سخنگوی دولت به اقدام انصار حزب الله
محمدباقر نوبخت هم در این خصوص با تاکید بر اینکه نباید فکر کنیم که از روش های 
غیرفرهنگی و خشن در این خصوص می توان به نتیجه رسید، تصریح شد: گاهی برخی 
بر اساس احساس مسوولیت و یا اعتقادات خود از این روش ها استفاده می کنند در حالی 
که آنها باید بدانند در سال های گذشته نیز این روش ها نه تنها موثر نبوده بلکه در پاره ای 

از موارد پدیده بدحجابی را تشدید هم کرده است. 
البته ما نباید پدیده بدحجابی را نس��بت گذشته تش��دید یافته بدانیم و با روش های 
غیرقانونی با آن برخورد کنیم.وی با بیان اینکه ما باید بدانیم که بانوان ما در جامعه باید 
مورد احترام باشند، تاکید کرد: اگر قرار است در این میان به کسی تذکری بدهیم قانون 
نحوه آن را تعیین کرده بنابراین هر نوع روش غیرقانونی و بی حرمتی به بانوان امر غیر 

قابل پذیرش از سوی دولت است.
س��خنگوی دولت اضافه کرد: تاکید دولت در این خصوص بر این خواهد بود که نباید 
احساس کنیم که پدیده ای که سال ها در کشور ما وجود داشته امروز به پدیده حادی 
تبدیل شده و باید با آن به شکل فیزیکی برخورد کنیم و صراحتاً هم اعلام کنیم که هزینه 
آن را می دهیم. مسلم است که این هزینه به پای آنها نوشته نخواهد شد بلکه هزینه این 
اقدامات را اس��لام می دهد.نوبخت با تاکید براینکه دولت هیچ اقدام غیرقانونی و بدون 
مجوزی را تایید نمی کند، عنوان کرد: ما مخالف این گونه اقدامات هستیم و دستگاه های 

ذی ربط نیز باید در ارتباط با وظایف خود با این مسئله برخورد کنند.

  پیام مشاور رییس جمهور به دبیر کل انصارحزب الله
در همین رابط��ه و در ادامه واکنش ها به گش��ت های امر به مع��روف انصار حزب الله 
حسام الدین آشنا هم گفت: آقای عبدالحمید محتش��م خوب است به یاد داشته باشد 
دوران ترکتازی های دهه 70 به پایان رسیده اس��ت.وی ادامه داد: نه نیروی انتظامی و 
نه ارشاد و نه قوه قضاییه و نه وزارت کشور و نه حتی بسیج هیچ کدام از موتورسوارهای 

ایشان استقبال نخواهند کرد به خصوص اینکه اگر کلاه ایمنی به سر نداشته باشند.

  همزمانی بررسی طرح حمایت از آمرین به معروف در مجلس با اقدام انصار 
از سویی دیگر طرح حمایت از آمرین به معروف و ناهیان از منکر قرار است در کمیسیون 
قضایي و حقوقي مجلس بررسي  شود؛ طرحي که توسط مجتبي رحماندوست، نماینده 
تهران تهیه شده و بررسي آن همزمان با پافشاري انصار حزب الله بر اجراي طرحش برای 
»امر به معروف« است. رحماندوست در همین رابطه و در پاسخ به این سوال که آیا طرح 
شما براي اجراي امر به معروف توسط گروه هایي چون انصار حزب الله هم پیش بیني هایي 
دارد؟ گفت: ما اگر در مجلس به دنبال قانوني براي ساماندهي امر به معروف و نهي از منکر 
باشیم، نمي توانیم نسبت به بیرون بگوییم که چون این اتفاقات افتاده باید بر قانونگذاري 
ما تاثیر بگذارد. من هم بحث انصار حزب الله را شنیده ام اما در جریان جزییات موضوع 
نیستم. الان شرایطي نیست که مثلا کسي بخواهد وارد قضیه شود و بگوید ما تابع قانون 
نیس��تیم. اما صحبت هایي از حضرت امام وجود دارد، هر چند من عین جملات یادم 
نیست ولي محتوا این است که اگر دیدید مسوولان نسبت به آنچه که وظیفه الهي آنها 
است کوتاه آمدند، این سلب و رفع مسوولیت از مردم نمي کند. مردم هم حق دارند بعد 
از پیروزي انقلاب نسبت به کوتاهي مسوولان به وظیفه خود عمل کنند و نمي توانند 
بگویند چون مسوولان کاري به موضوعي چون مفاسد یا بدحجابي ندارند، ما هم کاري 
با  آن نداریم. وی در خصوص اینکه انصارحزب الله حق دارد به صورت س��ازمان یافته و 
با گشت هاي موتوري وارد عرصه امر به معروف شوند؟ اظهار داشت: این موضوع جاي 
بحث دارد و من تا حالا آن را براي خودم تحلیل نکردم و نمي دانم. نفس کار که ان شاء الله 
از روي حس وظیفه است، منشأ درستي دارد اما اینکه خروجي و بروز ظاهري آن به چه 
شکل باش��د، جاي بحث دارد. ولي در هر حال مجلس در زمینه امر به معروف کاري را 
انجام مي دهد و از انقلاب هم در برابر منکرات یک سري حرکت هاي مردمي در مدل هاي 
مختلف وجود داشته. حالا برخي از آنها تند و افراطي و گاهي هم کند بوده که این جاي 
بحث و بررسي دارد.رحماندوست ادامه داد: این طرح ذیل اصل 8 قانون اساسي است 
که هم موارد مردمي را شامل مي شود و هم اقدامات دولتي را و هم مردم نسبت به مردم 
را و هم مردم نسبت به دولت را. بنابراین بر اساس شمولیت اصل 8 قانون اساسي، این 
طرحي که در مجلس است تکمیل کننده آن اصل قانون اساسي است.وی در پاسخ به 

این سوال که یعني قرار است در این قانون شما یک سري امکانات را براي حرکت ها و 
اقدامات خارج از حوزه دولت و حکومت و به اصطلاح »مردمي« قرار دهید؟گفت:اصلا 
این را ما قرار نمي دهیم، خدا قرار داده اس��ت. خود آقا هم فرموده اند که تذکر لس��اني 
وظیفه همه است. وقتي مي فرمایند وظیفه همه است و دین هم این را تایید مي کند، ما 
چه کاره هستیم که بیاییم و در مجلس براي مردم حق قرار بدهیم. هم قرآن و دین این 
را وظیفه دانسته و هم رهبر معظم انقلاب به آن تاکید فرموده اند.خود آقا هم فرموده اند 
که اجرا و عمل در این زمینه کار مردمي نیست و کار دستگاه هاي اجرایي و انتظامي و 
دیگران است. مردم فقط وظیفه تذکر لفظي و زباني دارند. طبیعتاً ممکن است برخي از 
گستاخان و پرروها که عامل فساد هستند حتي با همین تذکر لفظي هم که وظیفه همه 
است برخورد کنند. قانوني که در مجلس است از این افرادي که تذکر لساني داده اند و 

مورد برخورد قرار گرفته اند، حمایت مي کند.

  مع�اون اجتماعی ناج�ا : انصار حزب الله در مورد گش�ت های س�یار خود 
»تجدیدنظر کرده است«

در نهایت و پ��س از هیاهوهای ف��راوان در مورد اقدام انصار حزب الله س��ردار س��عید 
منتظرالمهدی اعلام کرد که پیرو درخواست انصار حزب الله برای دریافت مجوز فعالیت 
امر به معروف و نهی از منکر از پلیس امنیت ناجا، محتش��م دبی��رکل انصار حزب الله 
جلسه ای با رییس پلیس اخلاقی ناجا برگزار کرد.وی گفت: پس از طرح نظرات پیرامون 
اجرای طرح امر به معروف و نهی از منکر، مقرر شد وی روی طرح خود تجدیدنظر کرده و 
از قالب ها و ظرفیت های رسمی موجود نظام استفاده کنند.معاون اجتماعی ناجا با اشاره 
به اینکه نیروی انتظامی همواره امر به معروف و نهی از منکر را ترویج داده و از آمران و 
ناهیان حمایت قانونی به عمل خواهد آورد،گفت: اهتمام به امر معروف و نهی از منکر 
به عنوان یک واجب الهی امری پسندیده است اما هرگونه فعالیت سازمان یافته باید با 

مجوز مراجع رسمی انجام شود.

  ضرورت امر به معروف ونهی از منکر
به هر صورت مساله امر به معروف و نهی از منکر یکی از فرایض بزرگ اسلامی است که 
اجرای آن آثار و برکات فراوانی را به دنبال دارد.امر به معروف و نهی از منکر از فروع دین 
اسلام و اجرای آن باعث برپا ش��دن واجبات و از بین رفتن منکرات و برقراری امنیت و 
آسایش در جامعه می شود؛ زیرا از نظر اس��لام جامعه انسانی یک واحد به هم پیوسته 
اس��ت که اگر جلوی میکروب های موجود در یک عضو گرفته نشود، ناراحتی و مرض 
از یک عضو به س��ایر اعضا س��رایت خواهد کرد. امر به معروف و نهی از منکر به منزلۀ 

واکسیناسیون جامعه و جلوگیری از ابتلا به بیماری های روحی و روانی است.

وزارت ارشاد:فیلتر می کنیم                                               قوه قضاییه:غیر قانونی است
گزارشی از ابهامات برخورد با رسانه های الکترونیک

ظرفیت های رسمی موجود در کشور جایگزین گشت های موتوری می شود

واکنش ها به طرح انصار حزب الله برای امر به معروف
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گزارش

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

با همکاری شهرداری و شورای اسلامی  ،

نمایش رژه نیروهای مسلح برای اولین بار  در شاهین شهر

فرماندار ش��اهین ش��هر و میمه: ایران سربلند به 
واسطه ی خون شهدا ؛یکی از آرام ترین کشورهای 

منطقه است
همزمان با ش��روع اولین روز از هفته دفاع مقدس 
،یگان های منتخب نیروهای مس��لح با پشتیبانی 
ش��هرداری و شورای اسلامی ش��هر ، حمایت امام 
جمعه شاهین شهر و فرماندار شهرستان شاهین شهر و میمه با حضور 
فرماندهان نیروهای نظامی و انتظامی شهرستان و استان برای اولین بار  
با برپایی مراسم رژه اقتدار و توانایی خود را در  معرض دید شهروندان 

شاهین شهر قرار دادند.
در ابتدای این مراسم امیر س��رتیپ دوم اباذر جوکار فرمانده پدافند 
هوایی مرکزی ش��هید نصر اصفهانی ارتش جمهوری اس��لامی ایران 
ضمن تبریک هفته دفاع مقدس از امام جمعه شاهین شهر ، فرماندار 
شهرستان و ش��هرداری و ش��ورای اسلامی شاهین ش��هر که امکان 

برگزاری این مراسم را مهیا کردند ، قدردانی کرد.
امیر س��رتیپ جوکار رژه نیروهای مس��لح را در ش��اهین ش��هر حق 
شهروندان این شهر دانس��ت و اظهار داش��ت : این مراسم با حمایت 
شهرداری شاهین شهر در شهر دانشی شاهین شهر برگزار می گردد تا 
مردم شاهین شهر بخشی از حماسه آفرینی سربازان اسلام و توانایی 

های نیروهای نظامی و انتظام��ی را در رژه نیروها و نمایش 
جنگ افزارها نظاره گر باشند.

فرمان��ده پدافن��د هوای��ی مرکزی 
اصفهان ادامه داد : شهرستان شاهین 
شهر سهم بسزایی در دفاع مقدس 
دارد و بخ��ش عظیمی از س��اکنان 
ای��ن ش��هر را مهاج��ران ، خانواده 
معظم ش��هدا ، جانبازان ، آزادگان 
، رزمن��دگان و ایثارگران تش��کیل 

می دهند.
وی در مورد هشت سال دفاع مقدس بیان کرد 
: در دوران دفاع مقدس غی��ر از دفاع از خاک 
میهن اس��لامی وظیفه دفاع از مکتب و دین و 
اعتقادات مذهبی هم ب��ر عهده رزمندگان بود 
امیر سرتیپ جوکار خودباوری جوانان ، وحدت 
میان مردم و شکسته شدن ابهت دشمن را از 
دستاوردهای دوران دفاع مقدس برشمرد و با 
اشاره به س��خنان مقام معظم رهبری در این 

مورد گفت : دفاع مقدس گنجینه ای بی کران و فناناپذیر است.
علیرضا بصیری فرماندار شهرستان شاهین شهر و میمه دیگر سخنران 
این مراسم بود ؛که ضمن تبریک این ایام و گرامی داشت یاد و خاطره 
شهدای هش��ت س��ال دفاع مقدس و جانفش��انی ها و ایثارگریهای 
رزمندگان ایران زمین نقش جانبازان ،آزادگان و خانواده های معظم 
شهدا  را در این دوران به یاد ماندنی توصیف کرد .فرماندار از  استقبال 
بی نظیر  مردم شاهین ش��هر ، تش��کر کرد و از همکاری ائمه جمعه  
شهردار  و اعضای شورای اسلامی شاهین شهر در برگزاری این رزمایش  

قدردانی نمود.

 بصیری  ورود نیروهای مسلح به شاهین شهر را خیر مقدم گفت و افزود 
:پس از پیروزی انقلاب اس��لامی ،ایران وضعیت  اقتصادی و سیاسی 
مطلوبی نداش��ت، و جناح های وابس��ته به 
ش��رق و غرب با هیاهوهای تبلیغاتی باعث 
تضعیف نظام شده بودند.دشمنان اسلام و 
انقلاب رژیم بعثی عراق را با شناخت کاملی 
که از وضعیت ایران و نظام داشتند ، با هدف 
توقف  صدور انقلاب اسلامی به کشورهای 
منطقه و از بین بردن نظام نوپای جمهوری 
اس��لامی حمله ی گس��ترده و جنگ تمام 
عیاری را علیه نظام جمهوری اس��لامی به 
راه انداختند، ص��دام با پاره کردن قطعنامه 
الجزایر رس��ما جنگ نابراب��ری را   تحمیل 
کرد .رژیم بعثی عراق محاسباتشان دقیق 
بود و نقاط ضعف ما را خوب شناسایی کرده 
بودند ،فرماندار در ادامه عنوان کرد : نقش 
رهبری بنیان گذار جهمهوری اس��لامی  و 
روحیه عاش��ورایی دلاور م��ردان و غیرت 
ایرانی جوانان عامل بازدارنده ای در مقابله با حمله وحش��یانه دشمن 
بود و انقلاب اسلامی به واسطه دوران دفاع مقدس به سراسر منطقه 
و جهان صادر ش��د.بصیری  توکل به خداوند را تنها عامل پیروزی بر 
دشمن بعثی عنوان کرد و ادامه داد : غیور مردان ، جهادگران ، ارتشیان 
، سپاهیان ، بس��یجیان و آحاد مردم با کمترین امکانات و تجهیزات 
در مقابل ارتش آموزش دیده و مجهز دش��من ایستادند و از تمامیت 
ارضی ایران اسلامی دفاع کردند. بصیری با بیان اینکه  جنگ تحمیلی 
خسارات زیادی را بر کشور ما به جای گذاشته است افزود:ما انقلابمان 
را در جنگ صادر کردیم و مظلومیتمان به دنیا اثبات کردیم. خودباوری 

و ایستادگی امروز ایران بدست از آمده از هشت سال دفاع مقدس می 
باشد.وی با بیان اینکه  هشت سال جنگ تحمیلی ، طولانی ترین جنگ 
قرن گذشته می باشد گفت :با رش��ادت های غیور مردان حتی  یک 
وجب از خاک جمهوری اسلامی ایران در دس��ت دشمن نماند و این 
برگ زرینی اس��ت که بر صفحه ی تاریخ ایران اس��لامی می درخشد  
.فرماندار شهرستان شاهین شهر و میمه خودباوری امروز جوانان در 
همه حوزه ها و پیشرفت علمی و صنعت نظامی کشور را پایه گذاری 
شده در هشت دفاع مقدس دانست. وی بیان اینکه امروز جنگ سرد  
تمام شده اس��ت اما دش��منی ها بر علیه ایران تمام نشده است  ادامه 
داد:دشمن به این نتیجه رسید که از این طریق نمی تواند ایرانی که در 
حال حاضر به عنوان یک قدرت بزرگ در منطقه ی خاور میانه است را از 
پای در بیاورد،به همین دلیل استراتژی خود  را عوض کرده و هم اکنون 
جنگ فرهنگی و اقتصادی را به راه انداخته قطعا ملت ایران می توانند، 
همانند هشت سال دفاع مقدس سر افرازانه در مقابل این دشمنی ها 
،هم بیاستند . بصیری راه عبور از این حملات دشمنان را گوش دادن به  
فرامین رهبر معظم انقلاب اسلامی ،که ستون خیمه ی نظام هستند، 
عنوان کرد .و در پایان  گفت :ایران سربلند به واسطه ی خون شهدا یکی 

از آرام ترین کشورهای منطقه است. 
دکتر علی اصغر ذاکری ش��هردار شاهین ش��هر ،در پایان این مراسم 
ضمن اظهار خرسندی از برپایی این رژه بیان کرد : شهرداری و شورای 
اسلامی شهر با احساس نیاز مبنی بر گرامیداشت یاد و خاطره هشت 
سال دفاع مقدس و ش��جاعت ، ایثار و از خودگذشتگی سربازان ایران 
اسلامی از اجرای مراسم رژه نیروهای مسلح پشتیبانی کرد ،تا وظیفه 
خود را در انتقال مفاهیم و فرهنگ ایثار ، گذش��ت و فداکاری به نسل 
جدید ادا کرده باشند.شهردار شاهین شهر حضور گسترده شهروندان 
و استقبال از این مراسم را نشانه علاقه مندی و قدردانی مردم شاهین 

شهر عنوان کرد.

زینب
زمانی

این مراس��م با حضور امیر جهادی، امیرسرتیپ دوم جوکار کنترل 
فرماندهی اباذر و فرمانده پدافند هوایی مرکزی شهید نصر اصفهان 
ارتش جمهوری اسلامی و سردار شیروانیان و همچنین فرماندهان 
نیروهای نظامی و انتظامی و مدیران شهرستانی و حضور گسترده 

مردم شاهین شهر برای اولین بار در این شهر برگزار گردید.

 در این مراسم ، یگان های مختلف ارتش ، سپاه ، نیروی انتظامی 
، بسیج و یگان های موتوری ، پدافند ، توپخانه و موشکی و تجهیزات 
متعدد نظامی از مقاب��ل جایگاه رژه رفتند تا اقت��دار خود در ایجاد 
امنیت و آرامش در منطقه را در معرض دید شهروندان شاهین شهر 

و جهانیان قرار دهند..

  همکاری و همراهی نیروهای شهرداری  شاهین شهر به خصوص 
روابط عمومی، دربرگزاری این  مراسم  نقش مهمی  را ایفا کرده است.

  در این مراسم یگان هایی نمونه از نیروهای مسلح منطقه اصفهان 
و شاهین شهر شامل ۶ یگان پیاده و یک یگان موتوری از سپاه ناحیه 
شاهین شهر و میمه و ۹ یگان پیاده و چندین یگان موتوری ارتش 
جمهوری اسلامی  دو گردان بانوان و یک یگان از نیروهای انتظامی 

که با صلابت هرچه تمام ا از مقابل جایگاه رژه رفتند.

  پهبادهای ساخت ارتش جمهوری اس��لامی ایران ، ربات های 
پرنده شناس��ایی و تصویربرداری و بالگردهای نظام��ی در این رژه 

حضور داشتند.

در حاشیه:

شهرداری و شورای 
اسلامی شهر با احساس 

نیاز مبنی بر گرامیداشت 
یاد و خاطره هشت سال 
دفاع مقدس و شجاعت، 
ایثار و از خودگذشتگی 
سربازان ایران اسلامی 

از اجرای مراسم 
رژه نیروهای مسلح 

پشتیبانی کرد

گزارش تصویری اولین رژه نیرو های مسلح در شاهین شهر به مناسبت هفته دفاع مقدس



برنامه های مجتمع فرشچیان 
برای رشد فرهنگ و هنر اصفهان

رییس مجتمع فرهنگی هنری استاد فرشچیان از رابطه خوب این مجتمع 
با انجمن های فرهنگی و هنری استان اصفهان خبر داد و گفت: می خواهیم 
با همکاری انجمن های گوناگون به رشد فرهنگ و هنر در اصفهان کمک 
کنیم. محمد قلمکاریان در گفت و گو با ایسنا با بیان اینکه مجتمع فرهنگی 
هنری استاد فرشچیان به شدت فعال شده است، اظهار کرد: اهالی فرهنگ 
و هنر در این مجتمع اقدام به برگزاری برنامه ه��ای متنوع می کنند. وی 
افزود: سه شنبه ها شاهنامه خوانی، موسیقی و همچنین شب شعر داریم. 
چهارشنبه ها انجمن سینمای جوان با اجرای برنامه های گوناگون به نقد 
فیلم می پردازد. همچنین هر روز کلاس های گوناگون در سینماتک برگزار 

می شود تا مباحث سینمایی و سایر موضوعات آموزش داده شود.
رییس مجتمع فرهنگی هنری اس��تاد فرش��چیان با تاکید بر اس��تقرار 
انجمن های هنری گوناگون در این مجتمع فرهنگي، ادامه داد: با استقرار 
انجمن س��ینمای جوان و س��ایر انجمن ها توانس��تیم محیط��ی را برای 
فعالیت انجمن ه��ای گوناگون فراه��م و ارتباط خوبی نیز ب��ا آنها برقرار 
 کنیم. قلمکاریان اضافه کرد: هر روز هفت��ه یکی از انجمن ها برنامه گپ و 
گفت و گوی عمومی دارن��د که از جمله برنامه ها می ت��وان به بحث تئاتر 
خیابانی در روزهای شنبه ، سبک زندگی در روزهای یکشنبه و رونمایی از 

کتاب های فاخر استانی در هر دوشنبه اشاره کرد.

دبیر اجرایی سیزدهمین جشنواره بین المللی 
فیلم مقاومت در شهرستان لنجان: 

 جشنواره بین المللی فیلم مقاومت 
یکی از تاثیرگذارترین رویدادهای سینمای 

کشور  است 
ضحا قدوس�ی: دبیر اجرایی س��یزدهمین جش��نواره بین المللی فیلم 
مقاومت در شهرس��تان لنجان از آیین افتتاحیه این جش��نواره با حضور 
مسوولان و هنرمندان دفاع مقدس همزمان با هفته دفاع مقدس در این 
شهرستان خبر داد. علی اکبر محمودی گفت: این جشنواره امسال همزمان 
با تهران در سراسر کشور پذیرای هنرمندان و علاقه مندان به فیلم و سینما 
خواهد بود. محمودی ادامه داد: آثار سیزدهمین جشنواره بین المللی فیلم 
مقاومت دیدگاه و نگرشی را در درون و پس زمینه خود معرفی می کند که 
برخاسته از آرمان های انقلاب اسلامی است و برای مخاطب جهانی خود 
حرفی مورد نیاز و بدیع و جدید است. دبیر اجرایی سیزدهمین جشنواره 
بین المللی فیلم مقاومت در شهرستان لنجان تبیین فرهنگ مقاومت و 
پاسداشت حماسه های انقلاب اسلامی و هشت سال دفاع مقدس، ترویج، 
اش��اعه و تعمیق فرهنگ ایثار، ش��هامت و دفاع و ارج نهادن به ارزش ها 
و میراث عظیم ملت ای��ران را از اهداف محوری برگزاری این جش��نواره 
 عنوان و بیان کرد: برگزاری جش��نواره فیلم مقاومت و اکران آن در همه 
شهرستان های اس��تان اصفهان آن هم در یک س��طح بین المللی قطعا 
پیامدهای مثبتی را به دنبال خواهد داش��ت. دبیر اجرایی س��یزدهمین 
جش��نواره بین المللی فیلم مقاومت در شهرس��تان لنجان اذعان داشت: 
تلاش مي ش��ود براي اکران عمومي ای��ن فیلم ها، از س��الن آمفی تئاتر 
فرهنگسرای بهمن، سالن آمفی تئاتر فرهنگسرای شهرداری زرین شهر، 
سالن آمفی تئاتر فرهنگسرای ش��هرداری زاینده رود، سالن آمفی تئاتر 
فرهنگسرای ش��هرداری ورنامخواس��ت، پایگاه های بسیج طلاب، مراکز 
فرهنگی و هنری و تلویزیون های شهر این شهرستان استفاده شود. گفتنی 
است؛ آیین افتتاحیه سیزدهمین جشنواره بین المللی فیلم مقاومت دوم 
مهرماه سال جاری ساعت10صبح در سالن همایش فرمانداری شهرستان 

لنجان حضور مسوولان و هنرمندان دفاع مقدس برگزار خواهد شد.

سیاوش گلشیری:

توجه به جهان بینی کودکان مهم ترین 
شاخصه یک فیلمنامه کودک است

نویس��نده و مدرس فیلمنامه نویسی انجمن س��ینمای جوان مهم ترین 
ش��اخصه یک فیلمنامه خوب ک��ودک را توجه ب��ه جهان بینی کودکان 
می داند. سیاوش گلشیری با بیان این مطلب به ایمنا در رابطه با فیلم های 
تهیه شده توسط شهرداری در جشنواره امسال گفت: این فیلم ها توسط 
فیلمس��ازان جوان اصفهانی در حوزه کودک و نوجوان تولید ش��ده اند و 
 در انتخاب آنها بیش از هر چیز ش��کل و روش طرح مس��ایل و همچنین 
ارتباط گی��ری با جهان کودک برایم��ان اهمیت داش��ت. او ادامه داد: در 
کل،۵0 اثر به ش��ورای تولید معرفی شدند و فیلم ها ساخته و به جشنواره 
فرستاده شد که از 1۴ تا 1۸ مهر ماه، یعنی با شروع جشنواره، مورد نقد و 
بررسی منتقدین قرار خواهند گرفت. وی افزود: بچه ها گاهی برای تولید 
فیلم ها با کمبود هزینه روبه رو بودند که به هر حال مشکلات برطرف شد 
و یکی از بهترین پیامدهای این کار اعتماد سازی برای فیلمسازان جوان 
بود. این منتقد س��ینما در مورد حوزه های مختلف فیلم کودک توضیح 
داد: آثاری که به این روش ساخته می ش��وند یا برای کودکان و یا در مورد 
کودکان هستند و در هر دو حوزه باید هم به رده سنی کودک توجه شود 
و هم نوع جهان بینی کودکان در نظر گرفته شود. علاوه بر اینها فیلم باید 
ویژگی هایی داشته باش��د که با ذهن خلاق بچه ها ارتباط برقرار کند و از 
جانب دیگر به مسایل روز جامعه هم بی تفاوت نباشد. وی افزود: از جمله 
اتفاقات خوب جش��نواره این بود که بعضی کارها با پارامترهای کودکانه 
 و برگرفت��ه از دنیای ذهن کودکان تولید ش��د، به صورت��ی که در بعضی 
ساخته ها، شخصیت های کارتونی با استفاده از جلوه های ویژه اضافه شده 
بودند و می توان گفت فیلم سازان در این آثار به نتایج قابل قبولی رسیدند. 
سیاوش گلشیری در ادامه گفت: فیلم هایی که درباره کودکان است هم در 
حوزه خودش مورد برسی قرار می گیرد و موضوعاتی مانند کودک، جامعه 

و والدین را پوشش می دهد. 
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فرهنگ و 
هـــــنــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

جلسه اختتامیه دوره آموزشي سنگر اجتماعي 
با حضور ش��یخ علي زاهر، مع��اون تبلیغات و 
فرهنگ ح��زب الله لبن��ان و مدیر موسس��ه 
رسالات و حجت الاس��لام محمد رضا زائري 
زیر نظر مجموعه فرهنگي عاشوراییان اصفهان  
شنبه 29 ش��هریورماه در سالن همایش هاي 

کتابخانه مرکزي برگزار شد. 
دوره آموزشي س��نگر اجتماعي که با توجه به تبلیغات گسترده 
در سطح شهر شاید نامي آش��نا براي اصفهاني ها باشد، با هدف 
توانمندس��ازي اعضاي مجموعه خود و فعالان فرهنگي ش��هر 
اصفهان درعرصه فعالیت هاي فرهنگي و با حضور کارشناسان و 
فعالان فرهنگي کشور از ابتداي سال 92 به مدت ۵۵0 روز و طي  

2۴جلسه برگزار شده است. 
در این مراس��م، حجت الاس��لام محمدرض��ا زائري ب��ه عنوان 
کارش��ناس ثابت این دوره به ارایه مباني نظ��ري فعالیت هاي 
فرهنگي پرداخت و اظهار کرد:  رسالت ما محدود به یک منطقه و 
شهر نیست، بلکه باید فعالیت هاي گسترده تر و جدي تري انجام 
دهیم، همچنین باید بدانیم کار کردن براي غیر از خدا چیزي به 
همراه ندارد جز پشیماني؛ زیرا در این کار کسي به دیگري آفرین 

نمي گوید و یا آن را تشویق نمي کند. 
وي افزود: در عرصه کار فرهنگي باید واقع گرا بود و نمي توان از 
واقعیت هاي جامعه  فرار کرد. امروز مشکلات زیادي مثل ریا و 
تظاهر سبب بروز مشکلات فرهنگي شده و در این میان متأسفانه 
صداو سیما بزرگ ترین مخرب فرهنگي است که نمونه بارز این 

ادعا آگهي هاي بازرگاني است و در حالي  که دنیا منتظر شنیدن 
پیام انقلاب اس��ت، چیز هاي دیگري را به مردم 
نشان مي دهد و در روزهایي که خیلي ها منتظر 
دستورات ما بوده و منتظر هستند که ما راهبرد 
خودمان را ارایه کنیم، این مسایل نباید از طرف 
ما نادیده گرفته ش��ود. به عنوان مثال: در حوزه 
حجاب باید بگوییم که گفتمان حجاب، گفتمان 
قدرتمندي نبوده و اگر در مساله حجاب مشکل 
داریم و آن را اس��باب تاس��ف گفتم��ان انقلاب 
مي دانیم، باید با تدبیر، علیه این مدیریت س��وء 

بپردازیم. 
در ادامه بعد از پایان صحبت هاي حجت الاسلام 
زائري، جلس��ه با صحبت هاي ش��یخ علي ظاهر 
معاون فرهنگي و تبلیغاتي حزب الله لبنان ادامه 
یافت.  وي در ابتدا به تشریح فعالیت هاي حزب الله 
لبنان در فعالیت هاي رسانه اي و تبلیغي پرداخت 
و گفت:  از زمان تجاوز اسرائیل،کارهاي تبلیغي 
حزب الله ش��روع ش��د و این را مدیون برادراني 
هستیم که از ایران آمدند و این کار را شروع کردند 
و در ابتدا ما با تشکیل موسسه رسانه اي رسالات 
تلاش کردیم تا در برآورد  دغدغه هاي مقام معظم 

رهبري به مقابله با دشمنان بپردازیم. 
وي بیان کرد: در آغاز ما براي بیرون راندن دشمن از بیروت این 
فعالیت ها را شکل دهي کردیم، در ادامه با مجال فني و هنري که 
براي حزب الله پیدا شد توانس��تیم بازتاب هاي خوبي در رابطه با 
فعالیت هاي حزب الله انجام دهیم؛ یعني از جنگ 33روزه تا جنگ 
با تکفیري ها و چهره واقعي آنچه انقلاب عربي نامیده مي شد را به 

دیدگان مردم جهان نشان دادیم. 
 ح��زب الله کار گروهي خ��ودش را با تاس��یس کان��ال رادیویي 
اضائه نور و بعد از آن با مجله اهر وتلویزیون المنار شروع کرد و بعد 

از آن این نیاز را دید که موسس��ه اي را تاسیس کند تا در زمینه 
تولیداتي مثل فیلم و موسیقي نیازهایش را تامین 
کند و در این راستا موسسه رسالات تاسیس شد 
که توانسته همانند حوزه هنري و وزارت فرهنگ 
و ارشاد در ایران فعالیت هاي فرهنگي و رسانه اي 

خوبي را انجام دهد. 
شیخ ظاهر خاطرنشان کرد: در راستاي به وجود 
آوردن این موسسه رسانه اي مباني تئوریک هنر 
براس��اس قوانین اس��لامي بررسي ش��ده و مورد 
بحث قرار گرفت��ه و بر مبن��اي رهنمودهاي امام 
خمین��ي)ره( و آی��ت الله خامن��ه اي )حفظه الله( 
 این مفاهیم تنظیم ش��ده و محورهاي آن بیشتر 
جمع آوري خاطرات شهدا و همچنین پروژه هاي 

هنري و تبلیغي بوده است. 
همچنی��ن ما در درص��دد آن بودیم ت��ا محیطي 
خلاقانه ب��راي اهل ف��ن و هنر و نخب��گان فراهم 
بیاوری��م ک��ه درای��ن  راس��تا  باش��گاه هایي را 
ایجاد کردی��م ت��ا بتوان��د گفتم��ان مقاومت را 
به خوب��ي ب��ه تصوی��ر بکش��د. از ویژگ��ي هاي 
بارز ای��ن باش��گاه ه��ا حض��ور اق��وام و مذاهب 
 مختلف اس��ت ک��ه هم��ه دوس��تداران مقاومت 

هستند. 
وي در ادام��ه درباره تش��کیل م��وزه اي با نام ملیس��ا س��خن 
گف��ت و افزود: م��وزه ملیس��ا یک��ي از بزرگ تری��ن طرح هاي 
ح��زب الله بع��د از جن��گ 33 روزه ب��وده و قرار اس��ت نمادي  
ب��راي نش��ان دادن مقاومت باش��د. نکته جالب آن، این اس��ت 
ک��ه در  محل وق��وع حادث��ه و نب��رد س��اخته ش��ده و افتتاح 
این طرح  به دس��ت خود س��ید حس��ن نصرالله بوده و تاکنون 
 نزدی��ک به ی��ک میلی��ون و 200 ه��زار بازدیدکننده داش��ته 

است. 

معاون تبلیغات و فرهنگ حزب الله لبنان: 

گفتمان مقاومت، محور رسانه های حزب الله است

وحید
عالم

زهره
قندهاری

یک آهنگساز و نوازنده صاحب نام کشور: 

متاسفم که نسل جدید توهم نوآوری دارند!
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی:

موزیسین های ایرانی را به برترین سالن های اروپا می بریم
حس�ین علیزاده/ ایسنا: وضعیت موس��یقی ایران، نرمال 
نیس��ت. در مورد موس��یقی، مس��ایل مغشوش اس��ت و این 
اغتش��اش در انواع موسیقی، چه موس��یقی اصیل ایرانی، چه 
پاپ و چه رپ دیده می شود. البته شنیده ام قرار است موسیقی 
رپ هم مجوز بگیرد، ولی نمی دانم موسیقی رپ با مجوز دقیقا 
چه از آب در می آید. ما باید یاد بگیریم که از انتقادها ناراحت 
نشویم. در گذشته، اگر اس��تادی کار ما را نقد می کرد، بسیار 
خوشحال می شدیم و افتخار می کردیم که استادی نظرش را 

راجع به کار ما گفته است، اما متاس��فم که نسل جدید توهم 
نوآوری دارد. ما جهان سومی ها در راس��تای تحول، چشم به 
غربی ها داریم و از آنها تقلید و فکر می کنیم. اگر سازهای ایرانی 
را حذف و موسیقی ایرانی را فراموش کنیم، تحولی در موسیقی 
به وجود آورده ایم. شما جوانان همان زنجیره  هنری هستید که 
از اس��اتید قبل به وجود  آمده اید. فکر نکنید از کره های دیگر 
آمده اید و هرچه بیش��تر تقلی��د کنید و غیرایرانی تر باش��ید 

بهتر است.

علی جنتی/ مه�ر: فرهنگ و تم��دن غنی ایران پش��توانه 
محکمی برای نس��ل امروز اس��ت و ما می توانیم با اتکای این 

گنجینه غنی، آینده خودمان را بسازیم.  
ماموریت ما در وزارت ارش��اد برنامه ریزی و مدیریت است، به 
نحوی که این هنر ارتقا یاب��د. از آنجا که بزرگ ترین محصول 
فرهنگی انس��ان فرهیخت��ه و فرهنگ مدار اس��ت، مدیریت 
سرمایه های انسانی در بخش فرهنگ و هنر مهم ترین رسالت 

وزارت ارشاد است.

 به قول وحید جلیلوند، »در مظلومیت موس��یقی در کش��ور 
ما همین بس ک��ه آلات قت��ل و چاقو و تفنگ م��ی توانند در 
 تلویزیون نشان داده ش��وند، ولی آلات موسیقی این امکان را 

ندارند«.
 اگرچه در صداوس��یما آلات موسیقی نش��ان داده نمی شود، 
اما من این نوید را به شما می دهم که هنرمندان موسیقی ما 
همراه با آلات موسیقی شان در بهترین سالن های اروپا روی 

سن خواهند رفت.

سبـد اخبــار

شب طنز ش��هروندی )شیکرش��یکن۴( زیر 
نظر س��ازمان فرهنگی تفریح��ی و به همت 
کمیته فرهنگ شهروندی و با همکاری خانه 
کاریکاتور و دفتر حوزه هنری اصفهان در تالار 
هنر 2۸، 29، 30 و 31 ش��هریور ماه به مدت 

چهار شب متوالی برگزار شد.
جمعیتی طنزپس��ند اصفان از ساعت 19:30 پشتی درا تالاری 
هنر وایساده بودن آ ساعتی 20 درا وا شد. چن تا پسری نوجون 
لباسی مخصوص پوشیده بودن آ یه کلا ازاین یه وریا سرشون بود 
آ بلیتا را چک می کردن.  فضا کوچیک سالون آ گرما مردما کلافه 
کرده بود. یخده مادرام با نوزاداشون اومده بودن آ من نیمیدونم 
اینا از طنز چی چی سرش��ون میش��د که اوورده بودندش��ون! 
بالاخره س��اعتی 21 دری اصلیا وا ک��ردن آ هجوم جمعیت که 
تو س��ر و مغزی هم می زدن که برن تو، آ اصفانیام که انگار طنز 
ندیدن! مردومی بذله گو و طناز اصفان با برگا نظر سنجی وارد 
شدن. سمتی چپی س��الون دو تا آقا پشت میزی وایساده بودن 
آ جلوش��ون دو تا کارتون بود که توش پری قیف ب��ود آ تو قیفا 
یکیش نخوچی کیش��میش آ یکی دیگش شکوفه بود تا مردوم 

تو حینی دیدنی نمایشا حوصلشون سر نرد آ یه چیزی بخورن.
ما آدمام که هر جا میریم باید این دنمون بجنبد، و گرنه نیمیشد 
که! منم که اینا را گرفتم آ رفتم اون جلو ردیفی دوم پشتی سری 
مسوولا، که همه اتو کشیده اومده بودند آ یه ذرم نیششون شل 
نمیشد، نیشسم. پردا س��الون پس رف آ یه آقای کت و شلواری 

البته رنگی هم نبود کت و ش��لوارش! اومد قرآنا خوند آ بعدشم 
سرودی جمهوری گذاشتن. راس��یاتش از این کارشون خوشم 
اومد، آخه تو بعضی برناما این کارا را نیمیکونن. صحنشا برادون 
بگم. سمتی راس��ش یه یونولیت بود که روش نوشته بود بقالی 
هایپر مارکت آ س��متی چپش سه تا بش��که نف از این کوچیکا 
گذاشته بودن آ نوردون کوتا، نیمیدونم نقشی این نوردون چی 
چی بود این جا؟! تیریبونشونم بالاش یه تصویر از یه مردی بود که 
یه بیلچه دسشس. برای صحنشون خیلی زحمت کشیده بودن آ 

برا برنامشون؛ حالا چقده مردم راضی بودن بدن معلوم می شد.

   هنرمندا همه کاره بودن؛ نوازنده و بازیگر
یهو چار تا جوون اومدن آ رو این بش��که نفتا نیشس��ن. حسین 
احمد جو گیتار زد آ فرید الدین سلیمانی هم خواننده بود و هم 
تمپو می زد. کاوه کریمیان تمبک، احسان الدین صفری هم تار 
می زد. بدی موسیقیش��ون که همش مالی عوارض شهرداری 
بود، مجری اومدا یخده حرف درباره عوارض زد که اگه ندین چه 
بلاوای که به سردون نمیاد! خانومی دُری بدش شعری طنز خوند 
درباره خانوما  که چقده اینا خبند آ فرشتن. اگه نبودن چه اتفاقا 

که نیمیوفت��اد. چار تا نمایش همونا که گروهی موسیقیش��ون 
بودن خوندن آ یکیشونم که یه لهجه داش مثی فلاورجونا و اینا. 
نمایشا همش مالی عوارض شهرداری و عقوبتی عدم پرداختش

بود. مردومم خداییش خوششون اومده بود آ هی می خندیدن 
اما این مسوولا که جلو من نیشسه بودن لبخندم نیمیزدن چه 
برسد به اینکه بخندن! حتما خندیدنم عوارض دارد، براهمین  
نیمیخندیدن. طالبی، یه شاعرا دیگه اومد شعر خوند آ شعراشم 
خطاب به زنا بود که چقد مایه دردس��رند آ م��ن نیمیدونم اگه 
همین زنا نبودن اینا کوجا بودن!  نوبت رسید به آقای شیرچیان. 
این مرد همش خاطره طنز میگد آخاطراش��م با لهجه اصفانیه، 
همم خوششون میاد. رضایی اومد شعر فرامدرن بوخوند، اولش 
گف پارسال برای پذیرای نخوچی کیشمیش دادن حالا یخده 
پسه و بادوما گردووم توش��ه، حتما اگه امسال همه عوارضشونا 

بدن، همش پسه می شه که سالن از خنده رف رو هوا. 

   »تا همسر من یاد گرفتس ووشو/ هی می زندم روز 
مرا کرده چو شو«

یخ��ده تصوی��ری ش��هروندیم پخش ش��د آ مجری از پش��ت 

پرده دربارش��ون حرف زد. ش��عری آخ��ری مالی عباس��علی 
ذوالفقاری متخل��ص به »زورو« ب��ود که گروه موس��یقی اجرا 
کرد. »تا همس��ر من ی��اد گرفتس ووش��و/ هی م��ی زندم روز 
مرا ک��رده چو ش��و« این ش��عرا همه دوس داش��تن. بقیش��م 
خ��وددون از ت��و کمیت��ه فرهنگ��ی ش��هروندی بیگری��ن و 
بوخونین، آخه صفا روزنام��ه اینقد جا ندارد که همش��ا بوگم. 
 من دو ش��ب این مراسما رفتم، ش��یکر ش��یکن بود، اما یخده 
بی نمک بود. طنز پارسالشون بهتر بود. خیلی بچاشون زحمت 
کشیده بودن. حالا تو این برگه نظر سنجیا که دادن معلوم میشد 
که چه چقده مخاطبینش��ون دوس داش��تن یا دوس نداشتن. 
ش��عرایی که خونده میشد توش��بی دوم مرتبط با عوارض نبود 
اما ش��بی چارم مرتبط بود با موضوعی مراسم.  از یکی مخاطبا 
پرس��یدم دوس داش��تین؟ گفت نه، فک کردیم مثی پارساله 
اما نبود. یکی دیگش��ون گفت، آخه یخده باید طنزتر باشد. ما 
اصفانیا که خ��دای طنزیم این چیزا برامون زی��اد نطنزس. بهر 
حال با این خرجا که برای کارت��ی دعوت کرده بودند آ خرجای 
دیگه، می تونس بهتر از این باشد. حالا ایشالا سال دیگه حتما 
خب میشد؛ سخت نگیرین دیگه.  بقایی مدیر سازمان فرهنگی 
تفریحی، نظری مدیر کمیته فرهنگ ش��هروندی، پیام پور فلاح 
سردبیر شیکرش��کن و خیلیا دیگه برای این طنزی شهروندی 
زحمت کشیدن آ دسشونم درد نکوند که بالاخره تو این دنیای 
افسردگی آدما مردما برا چار شب خندوندن. وای چقده نوشتم 

خسه شدم دیگه....

گزارشی از شب طنز شهروندی

شیکر شیکن نگو دادا قند و نباتس، اما یخده چی بی نمک بود

در آغاز ما براي 
بیرون راندن 

دشمن از بیروت 
این فعالیت ها را 

شکل دهي کردیم. 
در ادامه با مجال 
فني و هنري که 

براي حزب الله 
پیدا شد توانستیم 

بازتاب هاي 
خوبي در رابطه 
با فعالیت هاي 

حزب الله انجام 
دهیم

»زاون قوکاس��یان« یک��ی از چهره ه��ای 
فرهنگ��ی مه��م اصفهان اس��ت؛ کس��ی که 
هم بی��ن ادبیاتی ها طرفداران زی��ادی دارد، 
هم بی��ن اهالی س��ینما. خیل��ی از بچه های 
س��ینمایی اصفهان ک��ه زمانی ش��اگردان او 

بودن��د، »عمو زاون« صدای��ش می زنند. البت��ه محبوبیت او به 
عنوان ی��ک چهره فرهنگی باعث ش��ده او را در جش��نواره ها و 
 رویدادهای فرهنگی مختلفی که فقط س��ینمایی هم نیستند، 

ببینیم. 
قوکاس��یان اما این روزها در وی��ن تحت معالجه اس��ت. بهروز 

حش��مت، مجس��مه س��از و ش��اعر ایرانی مقیم اتریش دیروز 
 ویدئویی از او منتش��ر کرد که برای اهالی فرهن��گ قابل تامل 

بود.
 قوکاسیان روی تخت بیمارس��تان در حالی که چشم هایش را 
مثل اکثر مواقع بس��ته بود، رو به دوربین گفت: »امیدوارم اگر 
زنده ماندم، که اصلًا امید ندارم و برگشتم به ایران، کتاب »بردی 
از یادم« از خانم لورا تاست و »زندگی در تماشاخانه اصفهان«، 
که یک گفت و گوی بلند با زنده یاد رضا ارحام صدر است چاپ 

شده باشد، بعد از شش،هفت سال«. 
حشمت به او دلداری می دهد، آرزو می کند که به زودی زاون به 
اصفهان برگردد و ویدئو تمام می شود. حالا زاون عمل را به خوبی 

از سر گذرانده، اما هنوز قادر به صحبت کردن نیست.
 او اواس��ط ش��هریور ماه ب��رای عم��ل جراحی راه��ی اتریش 
ش��ده بود. قوکاس��یان پیش از رفتن اعلام کرده ب��ود که برای 
عم��ل جراح��ی از ناحیه ش��کم راهی وی��ن می ش��ود و عمل 
 جراحی اش را در بیمارس��تان دانش��گاهی آکاه��ه وین انجام 

می دهد. 
نویس��نده کتاب »س��ینمای اتریش« در گفت و گویش با ایرنا 
اصفهان را مهد علم و هنر و فرهنگ نامیده و تصریح کرده بود: 
همیشه زمینه کار و فعالیت در تهران و دیگر کشورهای جهان را 
داشته ام، اما به علت علاقه و عشق به اصفهان در این شهر زندگی 

و فعالیت کرده است. 

 زاون قوکاسیان کارگردان، فیلم ساز، نویسنده، محقق و منتقد 
سینمای کشورمان در س��ال 1329 در اصفهان متولد شد و در 

دانشگاه اصفهان در رشته شیمی تحصیل کرد.
  وی از سال 13۵0 فعالیت هنری خود را با کارگردانی فیلم های 
هشت میلیمتری در سینمای آزاد آغاز کرد و مدتی سرپرست 
س��ینمای آزاد اصفهان بود. از دیگر فعالیت های او می توان به 
انتشار کتاب های سینمایی ارزشمندی با موضوع سینماگران 

بزرگ کشور و دیگر کشورهای جهان اشاره کرد. 
 زاون قوکاس��یان، کار تحقیق و تالیف کتاب های سینمایی را 
از س��ال 13۵0، با نگارش کتابی درباره فیلم »چشمه« ساخته 
آربی آوانس��یان، ش��روع کرد و تاکنون حدود 2۴ کتاب درباره 
سینماگران مختلفی همچون جمش��ید ارجمند، ارحام صدر، 
جعفری جوزانی، کیمیایی، کیارس��تمی، فرمان آرا، س��ینایی، 
گلاب آدینه، فاطم��ه معتمدآریا، مجید انتظام��ی و... تالیف و 

تدوین کرده است.
  از آثار تصویری اس��تاد قوکاس��یان می توان به فیلم های همه 
فرزندان من، فصلی دیگر، نقش خیال و خاج شویان اشاره کرد.  
داوری جشنواره های فیلم در ایران، اتریش، ایتالیا و ارمنستان، 
دبیر هنری جشنواره ملی فیلم کوتاه حسنات، حضور مستمر در 
رویدادهای سینمایی از جمله جشنواره فیلم کودک و نگارش 
صد ها مقاله، یادداشت و نقد سینمایی از دیگر فعالیت های این 

منتقد قدیمی و کهنه کار سینمای کشور است.

ویدئویی از زاون قوکاسیان در بیمارستان وین منتشر شد 

قوکاسیان: امیدوارم اگر زنده به اصفهان برگشتم، دو کتابم بالاخره چاپ شده باشد!

نفیسه
حاجاتی



 ایجاد زمینه های امید به آینده 
در جوانان ضروری است 

ش�هین اصلانی:  ایام جوانی از مهم ترین دوران زندگی انسان ها به 
شمار می رود؛ چرا که روح افراد جوان در این سنین مالامال از عشق، 
امید و آرزو اس��ت. این ایام دوران درخش��ندگی و فروغ زندگی است، 
 دوران قوت و قدرت اس��ت، دوران یادگیری، تحول و تکامل بش��ری

است.  برای جوان، داشتن امید یعنی پایه و اساس تمام فعالیت ها و اگر 
امید و انگیزه نباشد، هرگز انسان شروع به کار و فعالیت نمی کند. پیامبر 
اکرم)ص( درباره امید فرموده اند:» امی��د، رحمت خدا برای امت من 
است. اگر امید نبود، مادری فرزند خود را شیر نمی داد و کسی درختی 
نمی کاشت.« از گفته های آن حضرت چنین بر می آید که امید منشاء 

هر پویایی و پیشرفتی در زندگی انسان است.
 امید را باید عنایت و رحمت از سمت خدا دانست، اما آنچه امروزه در 
اطراف خود می بینیم، جوانانی که در س��نین جوانی هستند اما هنوز 
نتوانسته اند با وجود داشتن تحصیلات شغلی برای خود برگزینند یا 
حتی بسیاری از آنها به دلیل همین نداشتن شغل نتوانسته اند ازدواج 
کنند. در نتیجه با وجود تمام این مشکلات، ناامیدی و بی انگیزگی آنها 
را فرا گرفته است. اگر چه همگان می دانیم که لازمه امید عمل کردن 
و حرکت کردن به سوی آینده است، و گرنه داشتن امید بدون حرکت 
و پویایی تنها خیالی بیش نخواهد بود؛ حتی مطلوب و پس��ندیده هم 
نخواهد بود. در تعریف امید هم باید گفت امید آن نوع از خوش بینی به 
آینده است که منشاء پویایی و حرکت به سوی آینده ای روشن باشد. 

پس جوان در سایه تغییر اندیشه های خود و تلاش مضاعف می تواند 
زندگی خود را به مسیر تعالی و رش��د هدایت کند، اما آیا تلاش خود 
جوان می تواند به تنهایی او را به خوشبختی رهنمون سازد یا جامعه نیز 
باید با او همراهی کند و به نیازهای او پاسخ مثبت دهد تا جوان نتیجه ای از 

سال ها تلاش خود بگیرد. 
متاسفانه در سال های اخیر امید به آینده در جوانان به شدت کاهش 
داشته اس��ت. بی تردید گرایش به معنویت، اعتماد به نفس، داشتن 
خانواده فهیم و خوب، پرهیز از زش��تی ها، چیره شدن بر دشواری ها 
و توکل به خدا از ش��رایطی اس��ت که جوان می تواند با داشتن آنها بر 
مش��کلات فائق آید، اما اینها از ش��روط لازم اند، ولی کافی نیستند و 
 هرگز نمی توان وظیفه جامعه در قبال امیدوار کردن جوانان را نادیده 

گرفت. 
بی شک باید س��اختار جامعه به س��متی رود که جوانان بتوانند برای 
 اداره کردن زندگی شان و همین طور پایین آمدن سن ازدواج و کاهش 
آسیب های اجتماعی در جامعه ابتدا بتوانند شغلی داشته باشند. وجود 
این یک فاکتور به فاکتورهای بعدی کمک می کند با داش��تن همین 
یک مورد جوان به آینده امیدوار می شود و قدم در مسیر طی کردن پله های 
بعدی می گذارد، اما اگر جامعه این نیاز او را برآورده نکند، بی شک جوان 
بیکار دچار ناامیدی ش��ده و این ناامیدی و بی انگیزگی آسیبی جدی 
برای جامعه است و می تواند کل جامعه را با رکود و رخوت روبه رو سازد 

و جامعه سال های سال در خمودگی و رخوت به سر برود.
 بی تردید برنامه ریزی برای بهبود وضع زندگی جوانان، امیدوار کردن 
آنها به فردایی روشن زمینه ساز پیشرفت های بعدی خواهد بود، و گرنه 
جوان تحصیلکرده ای که تمام درها را به روی خود بس��ته می بیند و 
هیچ یار و یاوری در جامعه در کنار خود نمی بیند و نیازها و احتیاجاتش 
را برآورده نش��ده می بیند، دیگر علاقه ای به پیشرفت نخواهد داشت 
یا حتی آن را برای خود دیر می بیند. در بسیاری موارد دیده ایم شاید 
جوان از سنین جوانی هم گذشته و چه بسا به سنین میانسالی پا نهاده 
اما هنوز آینده ای برای خود متصور نیست، حال چه رسد به اینکه این 
آینده روشن هم باشد.  بی شک جوانی که تمام درها را بسته می بیند، 
به س��مت درهای باز که همان اعتیاد و بیهودگی است دل می سپارد 
و چنین جوان ناامیدی خطرات بی ش��ماری برای جامعه، پیشرفت و 

توسعه یک کشور خواهد داشت.

در هفته ازدواج و خانواده خدمات 
مشاوره ای در اصفهان نیم بها می شود

معاون امور جوانان اداره کل ورزش و جوانان اس��تان اصفهان گفت: 
مراکز مش��اوره زیر پوش��ش بهزیس��تی و اداره کل ورزش و جوانان 
اصفهان به مناس��بت هفته ازدواج و خانواده خدمات مش��اوره را به 

صورت نیم بها ارایه می دهند.
محمدمس��عود کریمی افزود: این خدمات در 18 مرکز زیر پوشش 
اداره ورزش و جوان��ان و نیز 105 مرکز مش��اوره ای بهزیس��تی در 
موضوع ازدواج و خانواده به جوانان 18 تا 30 س��ال و زوجین جوان 
ارایه می ش��ود. وی با بیان اینکه ارایه خدمات نیم بهای مشاوره ای 
در بیست و هشتمین جلسه ستاد ساماندهی امور جوانان به تصویب 
رسیده است، تصریح کرد: مقرر شد عوامل تشویقی و تسهیلی در امر 
ازدواج جوانان درهفته ازدواج و خانواده ارایه شود. کریمی همچنین 
با اشاره به برگزاری جشنواره پیوند آس��مانی به مناسبت این هفته 
در اصفهان اظهار کرد: در این هفته بیش از 200 ویژه برنامه از سوی 
دس��تگاه های اجرایی عضو س��تاد س��اماندهی امور جوانان برگزار 

خواهد شد. 

محققان به تازگی دریافت��ه اند که فیس بوک 
به چند دلیل از جمل��ه کاهش انگیزه، تخریب 
روحیه و شادابی،گنگ شدن افراد، ایجاد حس 
عدم رضای��ت از زندگی وتنهاتر ش��دن افراد، 
باعث حس عدم رضایت از زندگی زناشویی و 

ذهن افراد می شود.
 دکت��ر ک��وروش نام��داری، عض��و هی��ات علمی دانش��گاه 
 اصفهان در ای��ن زمینه توضیحات��ی ارایه دادند ک��ه در ادامه 
می خوانیم. به نظ��ر وی، فیس بوک مانند هم��ه پدیده هایی 
که در اختیار بشر است، حالت دو جنبه ای دارد هم می تواند 
آثار مثبت وهم منفی داشته باشد و این بستگی دارد که کاربر 

چگونه از آن استفاده کند.
ما در دنیای پدیده ها جاقو را در نظر می گیریم که هم می توان 
با آن یک نفر را کشت و هم می توان در عمل جراحی یک فرد 
را از مرگ نجات داد. فیس بوک نیز یک ابزار ارتباطی گسترده 
است که افراد می توانند با دیگران رابطه بر قرار کنند و می تواند 
قدمی باش��د در جهت جهانی ش��دن، بنابراین در اینکه مفید 

باشد شکی نیست، ولی نباید از آن بد استفاده کرد و کسی که 
از آن استفاده می کند باید بداند که چگونه آن را به کار ببرد.

در فضای فیس بوک ممکن است همه افراد انگیزه های خوبی 
نداشته باشند. وقتی من به یک نیت کسب اطلاعات و آگاهی 
و هر نیت خیر وارد فیس بوک می ش��وم، ش��اید کس دیگری 
این انگیزه را نداشته باشد و ممکن است برای تخریب روحیه 
دیگ��ران تصویری از زندگ��ی خود در فیس ب��وک بگذارد که 
واقعیت نیست و با دیدن آن یک نوع حسرت در من ایجاد شود 
واین می شود یک عامل انگیزاننده در مسیر متوسل شدن به 

روش و شیوه های نادرست.
 ش��اید وقتی من می بینم که آن افراد چه چیزی دارند که من 
ندارم، این ح��س در من به وجود بیاید ک��ه  از هر طریقی من 
هم به آن چیزها دس��ت پیدا کنم و باعث ی��ک انگیزه خلاف 

در من شود.

   تخریب روحیه  
مشاهده این تفاوت ها که شاید از دید من بحق، واقعی و خوب 

 نباش��د. اگر این چنین مس��ایلی را ببیند، در روحی��ه فرد اثر 
می گذارد و ممکن اس��ت خ��ود را مورد غفلت 
بداند و این تجس��می که از خ��ود پیدا می کند 
باعث نگرانی  روحی و حتی از بین بردن انگیزه 
 باش��د. هر فرد وقت��ی با یک وضعیت��ی مواجه

می ش��ود که از دید خودش بی عدالتی و ظلم 
است و نادیده گرفتن حق و حقوق وی، این فرد 
ممکن است از نظر روحی دچار تخریب و فقدان 

و کاهش انگیزه شود.
در بحث روانشناسی درماندگی، هر فرد در ازای 
تلاشی که می کند اگر به نتیجه دلخواه نرسد، 
بعد از مدتی دست از کار می کشد و باوری پیدا 
می کند که تلاش دیگ��ر فایده ندارد و تغییری 

در وضعیت وی به وجود نخواهد آمد.

   ابهام و گنگ شدن
نام��داری در ادام��ه گفت: هم��ان قصه مثبت 
و منف��ی. اگر ف��رد از طریق ارتباط ب��ا دیگران 

زمینه آگاهی یافتن را داش��ته باش��د؛ یعن��ی ظرفیت چیزی 
 را داش��ته باش��د، وقت��ی مطال��ب را از دیگ��ران ب��ه دس��ت 
می آورد، حس بالندگ��ی و تازگی در وی به مج��ود می آید، 
ولی اگ��ر این ظرفی��ت در وی نباش��د و آگاه��ی آن تا حدی 
نباش��د که بتواند آن اطلاع��ات را در ذهن خود ب��ه گونه ای 
س��ازماندهی کند که ای��ن اطلاع��ات بتوان��د او را به هدفش 
رهنمون کند، ح��س منفی در او ب��ه وجود م��ی آورد. یعنی 
ما بای��د اطلاع��ات وارد ش��ده ب��ه ذهنم��ان را ب��ه گونه ای 
 س��ازماندهی کنی��م ک��ه م��ا را ب��ه اهدافم��ان راهنمای��ی 
کند. اگر  این اطلاعات وارد شده به گونه ای باشد که توانایی ما 
برای آن کافی نباشد، ما دچار سر در گمی می شویم؛ چون ما از 
عهده این همه اطلاعات و ورودی ذهنیمان بر نمی آییم، پس 

باید به اندازه ظرفیت ذهنمان اطلاعات بگیریم.

   ایجاد حس عدم رضایت  
طبیعی اس��ت ورود به فضای فیس بوک به هر صورت مواجه 

 ش��دن یک فرد با چیزهایی اس��ت که از طرف دیگ��ران ارایه 
می ش��ود که هر کدام یک تصوی��ری از زندگی 
 خود ارایه م��ی دهند که گاه��ی مواقع  واقعیت 

ندارد. 
اگر فرد به این مطلب احاطه نداش��ته باش��د و 
نتواند دروغ و راستی طرف مقابل را بسنجد که 
آیا اطلاعاتی را که به او می دهد راس��ت است یا 
دروغ، وضعیت خود را با آن مقایس��ه می کند و 
باعث عدم رضایت او از زندگی می شود  و عواقب 
زیادی می تواند داش��ته باش��د که اولین گام به 
خانواده بر می گردد؛ مثل ن��ق زدن، بدرفتاری 
و... . در واقع می توان گفت مشاهده اطلاعاتی که 
دیگران به اشتراک گذاشته اند، نوعی انتظاری 
را در فرد به وجود م��ی آورد که تحقق آن در آن 
زندگی وجود ندارد و عامل ناکامی خود را افراد 
مرتبط به خود مثل خانواده، همس��ر، فرزند و... 
می داند و در رفتار و کردارش اث��ر می گذارد و 

باعث عدم رضایت از خانواده می شود.

   تنهاتر شدن افراد
 وی در پایان اظهار داش��ت: فی��س بوک خیل��ی مواقع باعث 
می شود ارتباطات اجتماعی گسترش پیدا کند و این ارتباطات 
آگاهی بخش باشد، ولی چون به نحوه استفاده فرد بر می گردد 

گاهی مواقع باعث تنهاتر شدن فرد می شود. 
وقتی فرد ع��لاوه بر مقایس��ه دارایی های خ��ود از نظر توان، 
وضعیت، زیبایی و... خود را با دیگران مقایس��ه می کند، یک 
حس »من بدم و تو خوبی« به او دس��ت می ده��د و چون در 
 این ارزیابی خود را کمت��ر از دیگران می پندارد، گوش��ه گیر 

خواهد شد. 
البته این احتمالات اس��ت، ولی اگر از این فضا خوب اس��تاده 
شود می تواند ثمر بخش باش��د و ما نمی توانیم به این وسیله 
که عامل رد وبدل شدن اطلاعات و باعث آگاه شدن و هم زبان 
شدن بشریت است، بگوییم بد است. در واقع این ماییم که باید 

بدانیم چگونه از آن استفاده کنیم.
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جـــامعه

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

معاون آموزش ابتدایی اداره کل آموزش و پرورش استان اصفهان عنوان کرد؛

وجود ۵ هزار شهید فرهنگی و ۳۵هزار شهید دانش آموز در سطح کشور
معاون آم��وزش ابتدای��ی اداره کل آموزش و پرورش اس��تان 
اصفهان با اشاره به وجود پنج هزار ش��هید فرهنگی و 35 هزار 
ش��هید دانش آموز در سطح کش��ور گفت: امیدواریم فرهنگ 
گفت وگو، تقویت زنگ انشا و تقویت آموزش زدایی در راستای 

سیاست های آموزش و پرورش انجام شود. 
جوانی ضمن تبریک به مناس��بت بازگشایی مدارس، به تعداد 
پنج هزار شهید فرهنگی و 35 هزار شهید دانش آموز در سطح 

کش��ور اش��اره کرد و گفت: خدا را ش��اکرم که جان را فکرت 
آموخت و درک و مقامات معنوی و عرفانی را به ما ارزانی داشت 
که اگر برصراط مس��تقیم قرار گرفته ایم، همه و همه مرهون 

برکات او بوده است. 
وی ابراز کرد: طلیعه سال تحصیلی ۹۴-13۹3 به نام فرهنگ، 
اقتصاد و ع��زم ملی و مدیریت جهادی مزین ش��ده که با توجه 
 به مطالبات رییس جمهور کش��ورمان، امیدواریم که فرهنگ 

گفت وگو، تقویت زنگ انشا و تقویت آموزش زدایی در راستای 
سیاس��ت های آموزش و پرورش صورت گیرد تا با اجرای این 

طرح ها، شاهد ثمرات آنها باشیم. 
معاون آموزش ابتدای��ی اداره کل آموزش و پ��رورش اصفهان 
خاطرنش��ان کرد: هم��واره تقوی��ت روحیه امید و نش��اط در 
همکاران، تحکی��م مبانی برادری و هم��کاری بین همه ارکان 
مدرسه و استفاده حداکثری از تمام ظرفیت ها، همکاران، اولیا 

و دانش آموزان را در عرصه آموزش و پرورش خواهانیم. 
وی تصری��ح ک��رد: در ح��ال حاض��ر 5۷ میلیون ک��ودک در 
جهان وجود دارد ک��ه از امکانات و نعمات خواندن، نوش��تن و 
یادگیری محروم هس��تند که در جهت حل ای��ن مهم، در این 
راس��تا برای ایران عزیز به کم��ک و یاری مردم، مس��وولان و 
 همچنین خرد جمعی و طرح نظرات س��ازنده و مثبت مدیران 

نیازمندیم.

بررسی ۵ عاملی که فیس بوک باعث حس عدم رضایت از زندگی و ذهن افراد می شود 

فیس بوک؛ خوب یا بد؟
یادداشـت

گروه
جامعه

نجمه
لندی

فاطمه
شفیعی

واقعاً خوشبختی چیست؟ کجا بایستی آن را یافت؟ 
خوش��بخت کیس��ت و علت خوش��بخت بودنش 
چیست؟ ش��اید اگر کمی با خود صادق باشیم و به 
قولی چشم ها را بشوییم و به گونه ای دیگر بنگریم، 
خود را نیز خوشبخت و س��عادتمند بدانیم؛ چون 
خوش��بخت بودن در واقع فقط یک ح��س زیبا و 
دلنشین است. پس فقط کافی است بخواهیم و سعی کنیم درک این 
حس زیبا را در خود ش��کوفا کنیم. درخصوص موضوع خوشبختی 
به سراغ علی اصغر سوادکوهی، کارشناس ارشد مشاوره ونویسنده 
کتاب »شربت آناتاس برای تقویت روحیه همس��ران« رفتیم. ما را 

همراهی کنید.

   خوشبختی چیست؟
 خوش��بختی و ش��اد بودن هدف زندگی است. بس��یاری از ما فکر 
می کنیم خوش��بختی در دوردست ها س��ت و باور نمی کنیم که 
خوشبختی در درون ما وکلید آن نیز در دستان ماست. آنچه مسلم 
 است، کلید خوشبختی خودمان را نباید در جیب دیگران جست وجو 
کنیم. خوشبختی و شادبودن احساس��ی است که یک فرد در طول 
عمرش ممکن است به هرچیز برس��د، ولی آن را احساس نکند. اگر 
شادی و خوشبختی را حس کنیم، خوشبخت هستیم. خوشبختی 
 یک اتفاق نیست که منتظر باشیم در زندگی رخ دهد و همه جا در 
جست وجوی آن باشیم؛ خوشبختی یافتنی نیست، بلکه ساختنی 
است. خوشبختی تصورات ذهن ما اززندگی است. می توان تصورات 
ذهنی راتغییر داد و احس��اس خوشبختی کرد. آس��ایش خاطر از 

لحظه های زندگی، خوشبختی است. خوش��بختی را در مقصود و 
پایان راه نجوییم، بلکه خوش��بختی واقعی در راه رسیدن به مقصد 

اتفاق می افتد. 
همچون بسیاری از مسافرانی که در مسافرت های خود در راه بیشتر 
از مقصد احساس لذت می کنند. خوشبختی میزان رضایتمندی از 
زندگی است که با روش های مختلف حاصل می شود و به دلیل علاقه، 
انگیزه و خواسته های افراد متفاوت است. یکی از بهترین روش های 
شاد بودن ، شاد کردن دیگران و احساس لذت از شادی دیگران است.

   انسان خوشبخت کیست؟
کارش��ناس ارش��د مش��اوره در این خص��وص چنین ادام��ه داد: 
 خوشبختی تا حدی به شرایط بیرونی و بیشتر به خود شخص مربوط 
 می شود. بسیاری از کسانی که احساس خوش��بختی نمی کنند ، 
ریشه های اندوه وخوش��بخت نبودن خود را به موضوعات معنوی 
و ذهنی نس��بت می دهند، در حالی ک��ه اینها نه عامل احس��اس 
خوش��بختی و نه عامل احس��اس بدبختی اس��ت، بلکه صرفا یک 

نشانه است.
کسی که خوشبخت نیست، باورهای نومید کننده وکسی که احساس 
خوشبختی می کند، باورهای شاد دارد. اینها هر دوخوشبختی ویا 
بدبختی خود را به باورهایشان ارتباط می دهند، حال آنکه برای اغلب 
اشخاص عواملی از جمله مسایل و الزامات فیزیولوژیک، برخوردار 
بودن از روابط انسانی خوب )عشق و مهر( وکار خوب و مورد علاقه 

برای رسیدن به خوشبختی لازم است.
بعضی نیز گمان می کنند که خوشبخت ها باید پدر یا مادر باشند، 

بدون اینها تنها افراد خاصی ممکن اس��ت به احساس خوشبختی 
برس��ند، اما گاهی اوقات همه این عوامل تا حدودی مهیاست و فرد 
باز آنچنان که شایسته است احساس خوشبختی نمی کند. می توان 
دلایل این امر را آرمانی بودن، دور از دس��ترس بودن خواس��ته ها، 
تطابق نداشتن نیازها با محیط و... جس��ت وجو کرد. با دقت بیشتر 
می توان دریافت که انس��ان به طبع در زندان احساس خوشبختی 
نمی کند و کس��ی که در خود فرو م��ی رود و از دنی��ای بیرون باز 
می ماند، به هر حال در بند زندان خویش گرفتار اس��ت واحساس 
خوشبختی نمی کند . در تمامی حالات، آرزوها متوجه درون است 
و در دنیای بیرون چیز لذت بخش��ی احس��اس نمی شود . حقایق 
زندگی س��رانجام تاثیر خود را می گذارد و هر اندازه بخواهیم خود 
را به طور مصنوعی از آنها پنهان  کنیم، ب��ه درون ما نفوذ می کند. 
 از آن گذشته کس��انی وجود دارند که در مقام فریب خود هستند، 
می دانند که دارند خودشان را فریب می دهند. این اشخاص پیوسته 
در بیم آن زندگی می کنند که مب��ادا به حکم اجبار با واقعیت های 

زندگی روبه رو شوند.

   خصوصیت واضح انسان خوشبخت چیست؟
اما انسان خوشبخت کسی است که به واقعیت ها و عینیت ها توجه 
دارد، به چیزهای مختلف مهر می ورزد، علایق فراوان و متنوع  دارد، 
کسی که به دیگران محبت می کند، زمینه را برای محبت دیدن خود 
فراهم می سازد. دریافت مهر و محبت یکی از عوامل مهم خوشبختی 
اس��ت، اما مهری نصیب مهرطلب؛ یعنی کس��ی که مهر و عشق و 
محبت را گدایی می کند، نمی شود. کسی که مهر می بیند، معمولا 
فردی است که مهر می ورزد، اما ورزیدن مهر نباید از روی حساب و 
کتاب باشد، بلکه بایداقدامی بدون چشمداشت باشد. مهری که از 

روی چشمداشت باشد، مهر نیست و کسی آن را دریافت نمی کند.
در نهایت اینکه خوشبخت کسی است که خود را جزئی از نظام کل 
هستی در نظر بگیرد و بداند که یکی از شهروندان عالم هستی است. 

 خوشبخت کسی اس��ت که از نعمت های دنیا و آنچه از آن نصیب
 می برد، بهره برداری می کند. خوش��بخت کسی است که از مرگ 
بیمی به خود راه نمی دهد؛ زیرا خود را جدا از کس��انی که بعد از او 
متولد خواهند شد احساس نمی کند. تنها در وحدت با جریان زندگی 

است که می توان سعادت و خوشبختی را تجربه کرد.
   یادتان باشد: 

علی اصغر سوادکوهی درپایان گفت: راز عشق در این است که رابطه 
خود را مانند باغی با محبت تزیین کنید. ب��ذر علاقه و عقیده های 
تازه بکارید که زیبایی بروید. در ضمن بدانی��د که باغ را باید هرس 
کرد تا مب��ادا غنچه های گل پوش��یده از علف های ه��رز عادت ها 
شود. برای آنکه عش��ق همواره با طراوت بماند، باید به آن مثل هنر 

خلاقانه نگاه کرد.
حافظ می فرماید:

ناصحم گفت که جز غم چه هنر دارد عشق
گفتم ای خواجه عاقل هنری بهتر از این...

خوش��بختانه با پیش��رفت علوم، کش��ف حقایق 
بیشتر با مس��اله خداشناس��ی برای مردم آسان تر 
شده اس��ت و دیگر عذر اش��خاصی که می گویند 
مبانی فلس��فی و اس��تدلالات عقلی که از طرف 
دانش��مندان بزرگ برای اثبات وج��ود خدا اقامه 
شده اس��ت برای ما قابل فهم نیست و ما از آن سر 
در نمی آوریم،پذیرفته نیست؛ زیرا در روزگار پیشرفت علوم، همان 
دانشمندانی که با کش��ف حقایق علمی، واقعیات بیشتری را برای 
جهانیان روشن می کنند با اعتراف خود به خالق و آفریدگار جهان 
نزدیک تر می شوند. نیوتن، دانشمند مشهور می گوید:» هر وقت 
 کش��ف تازه ای برای ما پیدا می ش��ود، یک قدم به خدا نزدیک تر

 می شویم.« البته اعتراف اکثر دانشمندان مشابه و منصف اینچنین 
است و این خود مشتی است به دهان یاوه گویانی که با تنگ نظری 
و کوته بینی مادی گری خود و از روی اهداف سیاس��ی و اقتصادی 
است. حتی جسارت را به آن حد می رس��انند که می گویند:» اگر 
حقایق جهان بازیافته شوند و علل و اسباب طبیعی همه چیز با علم 
روشن شود، دیگر نامی از خدا باقی نمی ماند و خدا جای خود را به 

علم می سپارد.«
گویی در نظر اینان این همه دانش��مندان گذش��ته و زمان حاضر 
 و دانش این هم��ه نوابغ علم به حس��اب نمی آی��د. زهی قضاوت 
بیجا. انیشتین می گوید: »احس��اس مذهبی، بزرگ ترین شاه فنر 
تحقیقات علمی است« و دانشمندان بزرگ)ماکس پلانک(افتخار 
فیزیک مدرن، فریاد می زند:» بر در معبد علم نوشته است، هر که 

ایمان ندارد اینجا پا نگذارد.«
هزاران دانش��مند ب��زرگ بهترین گواه��ان آگاهند ک��ه در عین 
اینک��ه دارای عل��وم پیش��رفته و تکنی��ک م��درن و گردانندگان 
چرخ تحقیق��ات جه��ان اند، اعت��راف دارن��د که کش��ف قوانین 
علمی خ��ود بهترین گ��واه ب��رای راهیابی به س��وی پ��روردگار 
جه��ان و ش��ناخت آفرینن��ده ازل��ی و آفریدگار هس��تی اس��ت. 
حال این بخ��ش از نوش��تار درب��اره گواه��ان و ش��اهدان آگاه و 
 گفتارهای آنان درب��اره آفریدگار جهان اس��ت:آقای هزاوی، عضو 

انجمن ه��ای متعدد علم��ی و متخص��ص در ان��دازه گیری های 
فیزیکی و الکتریکی و ابزار اندازه گیری می گوید:» اکنون ش��مه ای 
از مبانی عقلی، ایم��ان خود را به وجود یک خ��دای مافوق طبیعه 
 بیان می کنم؛ نخس��ت به حقیقت س��اده و انکارناپذیری اش��اره 

می کنیم و آن این است که هر طرح را طراحی است.
بعد از س��ال های متمادی کار و مطالعه در ط��رح های الکترونی و 
دستگاه های پیچیده ماش��ینی امروز هر طرح در هر کجا که باشد 
توجه و علاقه مرا نسبت به خود جلب می کند. شکی نیست که طرح 
عجیب جهان ما مخلوق یک طراح فوق العاده حکیم است. هر چند 
که این دلیل کهنه و قدیمی شده، ولی کشفیات جدید علمی روز به 
روز بر قدرت و ارزش آن می افزاید. مهندسی، طراحی را می بیند، 
آن را تحسین می کند. وی رنج و مشکلاتی را که در ایجاد این طرح 
متحمل شده اند احساس می کند که برای به وجود آوردن یک شئ 
مطلوب، چه قدر نیرو و ماده و قوانین طبیعی را به هم آمیخته اند؛ 

چون خود همیشه با مسایل و مشکلات طرح ها مواجه است، بدین 
علت است که از دیدن طرحی زیبا زبان به تحسین می گشاید. چند 
سال قبل من مامور ش��ده بودم که طرح یک ماشین الکترونیکی 
را بریزم ک��ه بتواند در مدت کم��ی فرضیه ها و معادلات مش��کل 
دوبعدی را حل کند. برای این کار از صدها لامپ حبابی و ابزارهای 
الکترومکانیکی و چرخ های متعدد استفاده کرده ام بهره گرفتم. در 
نهایت این ماش��ین؛ یعنی مغز الکترونیکی در یک اتاق کوچک در 

اداره کمیته مشورتی هواپیمایی ملی شهر کار گذاشته شد.
پس از س��ال های متمادی کار و تحمل رنج های فراوان روی یک 
طرح، مشکل است که قبول کنم این پیچ و مهره ها بدون مداخله 
یک طراح باهوش خود به خود در جاهایش قرار گرفته باشند. حال 
توجه کنید که دنیای اطراف ما پر از طرح های بی شمار مستقل و در 
عین حال به هم مربوطی است که هر یک به نوبه خود صدها مرتبه از 

مغزالکترونیکی من پیچیده تر و عجیب تر هستند.
اگر برای ماشین حساب طراحی لازم بود پس چگونه ممکن است 
برای بدن من با این همه ویژگی های فیزیکی و شیمیایی و زیستی 

طراحی لازم نباشد.

درگفت وگو با کارشناس ارشد مشاوره مطرح شد؛

من خوشبختم  

 شهادت این دانشمند خواندنی است

ما نمی توانیم به 
این وسیله که 
عامل رد وبدل 

شدن اطلاعات و 
باعث آگاه شدن 
و هم زبان شدن 

بشریت است، 
بگوییم بد است؛ در 

واقع این ماییم که 
باید بدانیم چگونه 
از آن استفاده کنیم



خمیازه کشیدن کی روش
 در شماره قبلی توپ س��وراخ گفتیم که رس��انه ها بعد از تمدید قرار داد 
کی روش، خواستار پیدا کردن راهی برای مقابله با خمیازه های کی روش 
شده اند. پیشنهادهایی که به ذهنمان رسید تا ارایه می کنیم، شاید کمکی 

به حال فوتبال ایران باشد:
الف: شب ها راس ساعت نه شب، برای کی روش قصه شب رادیو تعریف 
کنند تا کی روش زود به خواب برود و مشکلی به نام کمبود خواب نداشته 

باشد.
نکته: احیاناً قصه ش��ب رادیو مناس��ب س��ن کی روش پیدا نشد، استاد 

کفاشیان می تواند این وظیفه خطیر را برعهده بگیرد.
ب: فدراس��یون فردی را مامور مراقبت از چرت نزدن و خمیازه کشیدن 

کی روش کند.
ج: در قرارداد کی روش تاکید کنند که هر بار خمیازه کش��یدن در حین 
تمرینات تیم ملی یا دیدارهای باشگاهی، با جریمه 5 درصدی از قرارداد 
 کی روش همراه اس��ت، باور کنید ب��ه خاطر منافع مالی هم که ش��ده، 
کی روش 72 س��اعت هم که ش��ده، پلک روی پلک نخواهد گذاش��ت، 

تردید نکنید.
  مرحبا وینگادا

بعد از حذف مفتضحانه تیم ملی امید، فکر می کنید این جمله طلایی از 
چه کسی باشد: از عملکرد وینگادا رضایت دارم.

الف:  مرحوم جرج بست، به خاطر اینکه مرحوم شده و اطلاعی از شاهکار 
تیم امید ندارد.

ب: آلکس فرگوسن همین طوری؛ یهویی
 ج: توقع گزینه دیگری نداش��ته باشد، غیر از اس��تاد کفاشیان چه کسی 

می تواند این جمله را گفته باشد.

ناطقی هفتم شد؛ پرورش نیا چهارم
ملی پوش دوچرخه سواری کش��ورمان در ماده اومینیوم به مقام پنجم 
دس��ت یافت. حس��ین ناطقی ملی پوش دوچرخه س��واری که در ماده 
اومینیوم در بازی های بازی های آس��یایی به مصاف حریفان خود رفته 
بود، در پایان به مقام پنجم دست یافت. شرکت کنندگان ژاپن، امارات و 

ازبکستان به مقام های اول تا سوم دست یافتند.
همچنین مرضیه پرورش نیا نیز به همراه تیم تراپ ایران در رده چهارم 
تیمی ایستاد از کس��ب مدال بازماند. وی در مجموع رتبه دهم تراپ را 

کسب کرد تا به نسبت سایر تیراندازان تیم، بهترین نتیجه را بگیرد.

درخشش اصفهانی ها در مسابقات 
ایروبیک  ژیمناستیک

ژیمناس��ت های نونهال و نوج��وان اصفهان��ی در مس��ابقات ایروبیک 
ژیمناستیک قهرمانی کشور به عناوین ارزشمندی دست پیدا کردند.

اصغر نکوگل  رییس هیات ژیمناس��تیک اس��تان اصفهان اظهار کرد: 
مسابقات کشوری ایروبیک ژیمناس��تیک در رده  های سنی نونهالان و 

نوجوانان به میزبانی ارومیه در استان آذربایجان غربی برگزار شد.
وی ادامه داد: ورزشکاران اصفهانی که در هر دو رده سنی در این مسابقات 
شرکت کرده بودند، موفق به کسب رتبه های مختلفی شدند. در رده سنی 
نونهالان، احسان اکبری و در رده سنی نوجوانان مجتبی قرخلو به عنوان 
سومی دست پیدا کردند. نکوگل با اشاره به عنوان نخست تیم اصفهان در 
پنج نفره نونهالان تاکید کرد: در مجموع تیمی نونهالان نیز، ورزشکاران 
اصفهانی بر سکوی سوم ایستادند. در رده س��نی نوجوانان، ورزشکاران 
اصفهانی درخشش قابل توجهی داشتند و در مجموع این رده سنی بالاتر 

از سایر استان  ها، به عنوان قهرمانی دست پیدا کردند.

ممانعت دستیار سابق ابراهیم زاده و قلعه نویی از مصاحبه

صالح: مرا از صحبت کردن در مورد ذوب آهن معاف کنید
راه یابی لادور و منصوریان به فینال بازی های آسیایی

دو مدال طلای خوشرنگ در انتظار اصفهانی ها
مجید صالح سابقه مربیگری در هر دو تیم ذوب آهن و استقلال 
تهران را دارد و از این رو یکی از بهترین گزینه ها برای صحبت 
در مورد بازی این دو تیم در هفته دهم لیگ برتر بود. صالح در 
مدت دو فصل، دستیاری منصور ابراهیم زاده را برعهده داشت 
و با این تیم یکی از مدعیان قهرمانی در لیگ بود، وی س��پس 
به عنوان دستیار امیر قلعه نویی به استقلال رفت و با این تیم 
نیز سابقه قهرمانی در لیگ را دارد. این مربی جوان در ادامه به 
عنوان دستیار کی روش معرفی شد، اما چند روز مانده به اعزام 

تیم ملی به جام جهانی، اردوی تیم را ترک کرد.
در آستانه دیدار دو تیم اس��تقلال و ذوب آهن با صالح تماس 
گرفتیم تا با وی در مورد رویاروی��ی دو تیم صحبت کنیم، اما 
صالح تمایلی به این کار نداشت و در توجیه این مساله نیزگفت: 
 چون در هر دو تیم، فعالیت داش��ته ام و به آنه��ا علاقه دارم، 
نمی توانم در مورد تقابل آنها حرف بزنم و  تاکید کرد: وی را از 
حرف زدن در مورد دیدار ای��ن دو تیم معاف کنیم که ما نیز با 

درخواست وی موافقت کردیم.

دو ووشوکار اصفهانی با شکست حریفان خود به دیدار فینال 
بازی های آس��یایی اینچوان راه پیدا کردند تا دو مدال طلای 

خوشرنگ در انتظار ورزش اصفهان باشد.
الهه منصوریان روز گذش��ته در نیمه نهای��ی برابر حریف کره 
جنوبی خود به پیروزی رسید و به فینال رسید تا مدال نقره اش 
حتمی شود. حمیدرضا لادور نیز در ساندای مردان در مرحله 
نیمه نهایی حریف قزاقس��تانی خود را شکست داد و به فینال 
رسید تا امروز روز سرنوشت سازی در انتظار ورزش دیار زاینده رود 

باشد زیرا هر دو ورزش��کار اعلام کرده اند که با انگیزه بالا در 
فینال به میدان می روند و می توانیم امیدوار باشیم که دو مدال 
طلا ی ووش��و در یک روز به کارنامه ورزش استان اصفهان و 

کاروان ورزشی ایران اضافه شود.
همچنین محمد حسین س��یفی نیز با شکست حریف چینی 
به فینال رسید تا سومین ووشویی فینالیست کشورمان باشد.

البته ش��هربانو منصوریان نیز که یکی از ش��انس های کسب 
مدال بود، برابر حریفش مغلوب شد.
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هفته دهم مس��ابقات لیگ برتر فوتبال، روزهای پنج ش��نبه و 
جمعه هفته جاری برگزار می ش��ود و در حس��اس ترین دیدار 

این هفته دو تیم ذوب آهن و استقلال به مصاف هم می روند.
در آستانه دیدار حساس این دو تیم، به سراغ محمدرضا حدادی فر 
بازیکن س��ابق تیم های ذوب آهن و سپاهان رفتیم که درحال 
حاضر درکادر فنی تیم امید ذوب آهن حضور دارد و گفت وگویی 

را با وی ترتیب دادیم:
ش�روع لیگ برتر چهاردهم بعد از رقاب�ت ها جام 
جهانی، موجب ش�ده تا لیگ کیفیت م�ورد نظر را 
نداشته باشد که برخی آن را به بی انگیزگی بازیکنان 

پس از جام جهانی نسبت می دهند، شما در این باره 
چه نظری دارید؟

به هرحال بازیکنان ملی پوش حدود یک سال و نیم تا دو سال 
به طور مداوم در حال تمرین بوده اند و دچار خس��تگی شدید 
هس��تند و 99 درصد ملی پوش��ان از جمله برادرم قاسم دچار 
خستگی مفرط هس��تند که بر روی عملکرد آنها تاثیر گذاشته 
است، اما بی انگیزگی را قبول ندارم زیرا بی انگیزگی پایان دوارن 

فوتبال یک بازیکن خواهد بود.
پس قب�ول دارید که کیفی�ت لیگ در ح�د انتظار 

نیست؟

زمانی که ملی پوشان خسته باش��ند، طبیعی است که کیفیت 
لیگ نیز پایین می آید اما در 9 هفته ای که از لیگ سپری شده، 
جوانگرایی تیم ها قابل توجه بوده اس��ت که افزایش دوندگی و 

تلاش بیشتر تیم ها را به همراه داشته است.
در سوال قبلی به قاس�م حدادی فر اشاره داشتید 
که در هفته های سپری ش�ده از لیگ، نتوانسته در 
حد انتظار ب�ازی کند. در این رابط�ه صحبتی با وی 

نداشته اید؟
صحبت خاصی که نه اما در نظر بگیری��د که وقتی تیمی مانند 
ذوب آهن، در شرایط بحرانی باشد، استرس زیادی به این تیم 
وارد می شود و بازیکنان در ش��رایطی وارد زمین می شوند که 
تصور نتیجه نگرفتن دارند یا اینک��ه گویی صحنه های بازی از 

قبل برای آنها تکرار شده است.
به نظر من بیشتر دلیل نتیجه نگرفتن ذوب آهن در بازی هایی 
که گل اول را زده اما مساوی کرده یا باخته، به لحاظ مشکلات 

روحی و روانی بوده است.
بدون اینکه بخواهم با تعصب راجع به ای��ن تیم حرف بزنم، به 
نظرم ذوب آهن نمایش خوبی را در لیگ امس��ال داش��ته و با 
صحبتی که با مهدی تارتار داش��تم، وی نیز از بازی ذوب آهن 
تعریف کرد. اگر ذوب آهن بتواند دو بازی متوالی خوب نتیجه 

بگیرد، از این شرایط خارج خواهد شد.
مصاف آینده ذوب آهن با استقلال را چطور ارزیابی 

می کنید؟
امیدوارم اس��تقلال، بتواند ذوب آهن را از بح��ران خارج کند، 
همان طوری که ذوبی ها، در هفته های ابتدایی، پرسپولیس را 

از بحران خارج کردند.
البته فکر می کن��م در دیدار با اس��تقلال، بازیکنان ذوب آهن 
استرس کمتری داشته باش��ند و بتوانند بازی خوبی داشته به 

نمایش بگذارند.

به عنوان بازیکنی که س�ابقه بازی در تیم سپاهان 
را نیز دارید، فکر می کنید چرا سپاهانی که همه به 
عنوان مدعی قهرمانی می شناختند، در هفته های 

اخیر روند نزولی در نتیجه گیری داشته است؟
البته ما از بیرون وضعیت این تیم را می بینیم، اما به نظر من با 
وجودی که کرانچار مربی بزرگی بود اما در مجموعه س��پاهان 
اعتقادی ب��ه کار این مربی وجود نداش��ت که ای��ن ذهنیت به 

بازیکنان نیز منتقل شده بود.
سپاهان برای این فصل، س��ازماندهی خوبی داشته و بازیکنان 
خوبی را نیز ب��ه خدمت گرفته اس��ت و ش��انس اول قهرمانی 

خواهد بود. 
پس با این حساب شما حضور فرکی به جای کرانچار 

را تغییر مثبتی برای این تیم می دانید؟
فرکی از نظر شخصیتی کاملًا با تیم سپاهان مطابقت دارد و از 
نظر فنی نیز مربی بزرگی است اما باید فرت کافی در اختیار وی 
گذاشته شود، یعنی همان اتفاقی که در فولاد افتاد و نتیجه اش 

قهرمانی این تیم بود. 
به عنوان س�وال پایان�ی، فکر می کنی�د برگزاری 
مسابقات جام ملت های آسیا در تعطیلات نیم فصل 
و افزایش تلاش بازیکنان برای دعوت به تیم ملی و 
همراهی تیم در این رقابت ها، بتواند از لحاظ کیفی 

لیگ را تحت الشعاع قرار بدهد؟
تردید نکنید که این مساله تاثیر گذار است، البته به شرطی که 
درلیس��ت اولیه تیم ملی، بازیکنانی که در 10 هفته اول لیگ، 
نمایش قابل قبولی داشتند اصطلاحاً پدیده شدند، مورد توجه 
کادر فنی قرار بگیرند، این مس��اله به انگیزه مضاعفی برای این 
بازیکنان و سایر بازیکنان جوان تبدیل خواهد شد، اما اگر کی 
روش همان لیس��ت قبلی خود را ارایه بدهد، مس��لماً از لحاظ 

انگیزشی به ضرر بازیکنان خواهد شد.

خستگی ملی پوشان، کیفیت لیگ را کاهش داده است

حدادی فر: استقلال می تواند ذوب آهن را  از بحران خارج کند

جدایي زلاتکو کرانچار از تیم س��پاهان در ش��رایطي که سکان 
یکي دو تیم لیگ برتري و البته وضعیت س��رمربي گري کارلوس 
کي روش در تیم ملي فوتبال ایران مش��خص نبود، باعث ش��د 
که تا چند روز رس��انه هاي گروهي اخبار مختلفي پیرامون آنکه 
سرمربي طلایي پوشان پس از س��ه فصل موفق، به دنبال تغییر 
مکان بوده و مي خواهد جاي دیگري تجربه س��رمربیگري کند، 

به گ��وش برس��د.پس از آن بود که 
حمید درخش��ان به عنوان سرمربي 
پرسپولیس، ابتدا به صورت موقت و 
پس از آن به عنوان سرمربي رسمي 
سرخپوش��ان انتخاب ش��د و یکي 

دو روز بعد از آن نیز، کارلوس 
کي روش، موافقت خود 

را با بسته پیشنهادي 
فدراسیون فوتبال 
ای��ران اعلام کرد 
تا با فاصله چند 

روز، کي روش براي عقد قرارداد راهي ایران شود.
مشخص شدن تکلیف سرمربیگري تیم ملي فوتبال تا حدودي 
ش��ایعات مختلف درباره حضور زلات در راس تیم ملي فوتبال را 
کاهش داد و اگرچه تساوي درخشان مقابل نفت مسجد سلیمان، 
جایگاه او در جمع سرخ پوش��ان اصفهاني را تا حدودي متزلزل 
کرد اما او نیز در جمع س��رخ پوشان ماندگار شد تا پروسه حضور 
کرانچار در تهران، عملًا متوقف شود. روز گذشته اما سرمربي سرخ 
پوشان تهران که به نظر مي رس��د، هنوز جایگاه خود را در جمع 
سرخ پوش��ان نتیجه گرا و متوقع مس��تحکم نمي بیند، در اظهار 
نظري جالب، از شایعات مختلف پیرامون حضور سرمربي سابق 
طلایي پوشان در پرسپولیس و البته شخص کرانچار انتقاد کرد.

درخشان با انتقاد از کرانچار و البته اعلام اینکه او باعث جدایي 
وي از پرسپولیس شده، گفت: من با تیم پیکان، پرسپولیس 
را با کرانچار بردم و همین نتیجه باعث ش��د کرانچار را 
عوض کنند. ه��واداران بدانند من با پی��کان کرانچار را 
بردم که تغییر و تحولات به وجود آمد و دوست خوبمان 

دایی سرمربی پرسپولیس شد.
او همچنین اعلام کرد که تاریخ مص��رف کرانچار در فوتبال 
ایران تمام شده و افزود: به نظر من اگر فوتبال ما مربی خوب 

می خواهد دیگر برای کرانچار جایی وجود ندارد؛ کرانچار هر چه 
اطلاعات داشت در سپاهان گذاشت و اگر مربی خوبی بود سپاهان 

حفظش می کرد، نباید مهره سوخته را به جایی برگرداند.
 نگاه پرسپولیس باید در این مورد عوض ش��ود و تازه باشد نه به 
مهره های سوخته. این اظهار نظر عجیب درخشان درکنار اینکه 
ش��اید به آخرین نتیجه درخشان با تیم پرس��پولیس و پیروزي 
مقابل راه آهن بي ارتباط نباشد، نش��ان مي دهد که شاید او هنوز 
هم جایگاه خود را در این تیم تهراني متزلزل مي بیند و این مساله 

شاید در آینده چندان به سود سرخ پوشان نباشد.
خواندن اظهار نظرهاي جالب کرانچار هم در این زمینه خالي از 
لطف نیست، جایي که این س��رمربي دور از گود فوتبال به انتقاد 
از هم تاي سابق خود مي پردازد و مي گوید: به هر حال اگر من هم 
جای ایشان بودم، نس��بت به این قضیه که هر روز برایم جانشین 
تعیین می کردند واکنش نشان می دادم و عصبانی می شدم. اما 
ایشان در جایگاهی نیستند که بگویند تاریخ مصرف من گذشته 
است یا خیر و در مورد من نظر بدهد. این مسایل در حیطه وظایف 
کارشناسان است و همیشه گفته ام که مربیان باید رفتار و گفتار 

حرفه اي داشته باشند.
سرمربي سپاهان درباره حضور در تیم هاي لیگ برتري هم سخن 

مي گوید و تصریح مي ک��د: قبلا هم گفته ام که فعلًا اس��تراحت 
می کنم و به هیچ تیمی فکر نمی کنم. در حال حاضر تمام فکرم 
این اس��ت که هیچ یک از مکان های تاریخی و دیدنی ایران را از 
دست ندهم و از آنها بازدید کنم. نه با من صحبتی برای رفتنم به 

پرسپولیس شده و نه از تیم هاي دیگري پیشنهاد دارم.
به هر حال ماندگاري سرمربي سابق سپاهان در ایران، نحوه جدایي 
از طلایي پوشان و البته سکوت قابل توجه او درباره اتفاقات رخ داده 
در باشگاه اصفهاني، همه و همه بازار شایعات را درباره حضور وي 
در یکي از تیم هاي لیگ برتري داغ مي کند و برخي اعتقاد دارند 
او منتظر مانده تا در راند دوم تغییر سرمربیان لیگ برتري لیگ 
پرتغییر ایران، جاي یکي از آنها را بگیرد، هرچند که خودش این 

اعتقاد را ندارد.
شاید بتوان عملکرد سرمربي س��پاهان طي سه فصل حضور در 
جمع طلایي پوشان و کس��ب قهرماني لیگ برتر و جام حذفي را 
براي وي قابل دفاع دانست، اما اساس��اً این سوال مطرح مي شود 
که آی��ا ماندگاري کرانچ��ار در فوتبال ایران به س��ود این ورزش 
پرطرفدار کشور هست یا خیر؟! آیا کرانچار که مربی است که به 
جوانان اهتمام می ورزد به درد تیمی نتیجه گرا چون پرسپولیس 

می خورد؟
آیا فوتبال ایران او  را بار دیگر در خود خواهد داشت. آنچه مشخص 
اس��ت پرداخت به چنین مس��ایلی را نباید در مواضع درخشان 
جس��ت وجو کرد چون او خود صاحب منفعت اس��ت و حرفش 

ملاک نیست.

نگاهی به مربی که هنوز در ایران است اما نه برای مربیگری

کرانچار به درد پرسپولیس می خورد؟

آگهی مزایده عمومیآگهی مزایده 

حسین امیری-شهردار فولادشهرسازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان

سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان براساس مصوبه هیات مدیره محترم در نظر دارد: 
1- فروش یک قطعه زمین مسکونی به شماره موقت 52 به مساحت حدود 172/5 مترمربع از پلاک 
ثبتی 31/23 بخش 16 ثبت اصفهان )دارای سند مشاع( از تفکیکی پلیس قضای )توافقی اسکان( 

واقع در اصفهان خیابان کاوه- بلوار میلاد- فرعی دهم میلاد 
2- فروش دو قطعه زمین تجاری جای مغازه به شماره های 6و7 هرکدام به مساحت حدود 24 متر 
مربع از پلاک ثبتی 31/23 بخش 16 ثبت اصفهان )دارای س�ند مشاع( از تفکیکی پلیس قضای 

)توافقی اسکان( واقع در اصفهان خیابان کاوه- بلوار میلاد- بین فرعی هشتم و نهم 
را به اشخاص حقیقی یا حقوقی و پیمانکاران واجد شرایط از طریق مزایده عمومی واگذار نماید. 
 زمین های مذکور دارای س�ند مشاع می باش�د و واگذاری از طریق ش�هرداری اصفهان صورت 

می پذیرد.
لذا از کلیه خریداران دعوت می گردد از تاریخ نشر این آگهی لغایت 93/07/12 جهت دریافت اسناد 
و مدارک مزایده به دفتر س�ازمان واقع در اصفهان - خیابان مشتاق سوم- ابتدای بلوار ارغوانیه 
 www.isfahan.ir/farakhan کیلومتر 1 بلوار رضوان یا به سایت اینترنتی سازمان به نش�انی

مراجعه نمایند. 

شهرداری فولادشهر به اس�تناد مصوبه ش�ماره 4/910 مورخ 93/2/21 
شورای اسلامی شهر  در نظر دارد مزایده ذیل را برگزار نماید. لذا از کلیه 

متقاضیان جهت شرکت دعوت به عمل می آید.

مبلغ سپرده شرکت شماره مزایده موضوع مزایده ردیف 
در مزایده )ریال(

قیمت پایه 
کارشناسی )ریال(

فروش ضایعات و آهن آلات و 1
لوازم مستعمل اداری

93/1992650/000/0009/486/500

نوبت دوم

 متقاضیان فرصت دارند تا آخر وقت اداری روز دوشنبه مورخ 93/7/14 
جهت اطلاع از ش�رایط و ش�رکت در مزایده به واحد ام�ور قراردادهای 

شهرداری فولادشهر مراجعه نمایند. 

93/6/26



 قیمت تمام شده آیفون 6 
چقدر  است؟

ترجمه: امیرحسین واعظ- صفوف طولانی که در کنار 
فروشگاه های اپل در سرتاسر دنیا وجود دارد به این معنی 
اس��ت که رکورد فروش جدیدی برای آیفون 6 و آیفون 6 
پلاس در آخر هفته وجود خواهد داشت. بررسی ها نشان 
می دهد انتظارم��ی رود این گوش��ی 10 میلیون فروش 
داشته باش��دکه نس��بت به فروش آخر هفته آیفون 5 اس 
در حدود یک میلیون نس��خه بیشتر اس��ت. این دستاورد 
بزرگ از آن جه��ت اهمی��ت دارد که این فروش ش��امل 
فروش آخر هفته چین نمی ش��ود. آیفون های 5سی و 5 
اس طی س��ه روز اول در سال گذش��ته 9 میلیون نسخه 
فروش داش��تند. تقاضا برای این گوش��ی بزرگ تر آیفون 
غیرقابل تصور است. این شرکت در روز 12 سپتامبر رکورد 
فروش چهار میلیون نسخه از آخرین مدل گوشی خود را 
داش��ت که اولین روزی بود که امکان خرید برای کسانی 
که پیش از این سفارش داشتند فراهم آمده بود. تقاضای 
پیش خرید این گوشی به قدری زیاد بود که سایت فروش 
 توانایی پاس��خگویی به این همه سفارش را نداشت و همه 
گوشی ها به س��رعت فروخته ش��د. در این بین چیزی که 
موفقیت کمتری داشته، نس��خه 8 از نرم افزار آیفون بوده 
که تنه��ا 30 درصد خریداران اقدام به نص��ب این ورژن از 
سیس��تم عامل جدید کرده اند. علاوه برای��ن، چیزی که 
جالب توجه اس��ت، قیمت فروش و قیمت تمام شده این 
گوشی هاست. قیمت خرده فروشی این گوشی ها از سوی 
فروش��گاه های آیفون در حدود 650 دلار است و در بازار 
آزاد در حال حاض��ر قیمتی بیش��تر از 850 دلار دارد، اما 
 اگر تک تک قطعات این گوشی را بررس��ی کنیم، متوجه 
می شویم که قیمت تمام ش��ده این گوشی برای کمپانی 
فقط 227 دلار اس��ت که همین تفاوت قیمت، دلیل برای 

افزایش ارزش سهام این شرکت است.

تاثیر ورزش در پیشگیری
 از آلزایمر 

 گروه اطلاع رسانی : ورزش و حفظ تحرک بدنی در دوران 
سالمندی ضمن اینکه یکی از عوامل مهم در پیشگیری از 
بروز بیماری های قلبی عروقی است، تاثیر بسزایی در افزایش 
حافظه و پیشگیری از ابتلا به فراموشی و آلزایمر دارد. بتول 
کیانی، کارشناس مامایی مرکز بهداشت شماره 2 با اشاره به 
این موضوع در خصوص دیگر مزایای ورزش در افراد مبتلا 

به آلزایمر چنین بیان داشت:
   ورزش منظم حداقل به مدت شش ماه سبب بهبود کلی 
خلق، کاهش بروز افس��ردگی،  بهبود خواب در افراد مبتلا 

به آلزایمر می شود.
   ورزش سبب حفظ مهارت های حرکتی و جلوگیری از 
کاهش این مهارت ها در اثر بیماری ش��ده و با تقویت حس 
تعادل و قدرت عضلان��ی باعث کاهش احتم��ال افتادن و 

عوارض آن مثل شکستگی می شود.
   ورزش سبب بهبود حافظه و کند کردن کاهش سرعت 
مهارت های مغ��زی، بهبود رفت��ار ف��رد و کاهش حالات 

پرخاشگری و آشفتگی می شود.
   ورزش سبب بهبود مهارت های ارتباطی و اجتماعی شده 

و فرد را از حمایت های اجتماعی بهره مند می سازد.
   ورزش سبب افزایش حس مفید بودن و اعتماد به نفس 
خواهد شد و سبب می شود این افراد بتوانند به طورمستقل و 
بدون نیاز به اطرافیان کارهای مربوط به خود را انجام دهند.

توصیه های کلی ورزشی
   لازم است قبل از شروع ورزش حداقل به مدت 5دقیقه با 

انجام حرکات کششی بدن را گرم کرد.
   انجام ورزش های هوازی مثل دویدن، دوچرخه سواری، 
رکاب زنی -پیاده روی حداقل حدود 20 دقیقه مناسب است.

   انجام ورزش های تقویت کننده قدرت عضلانی پس از 
انجام ورزش های هوازی به مدت 30 دقیقه مناسب است.

   لازم اس��ت پس از انجام ورزش طی 10 دقیقه بدن را با 
پیاده روی آرام سرد کرد.

   پیاده روی، دوچرخه سواری، شنا، کلاس های ورزشی، 
باغبانی، کارهای خانه از ورزش های مفید بوده و تشویق این 
افراد به حضور در تعاملات اجتماع��ی روزمره، پیاده روی، 
تمرینات س��بک ورزشی، تحرک جس��می و فعالیت های 
فکری و ذهنی تاثی��ر قابل توجه��ی در افزایش طول عمر 

آنها دارد.

گاهی بدن گرسنگی و تشنگی را اش��تباه می گیرد. زمانی که 
احساس کردید دلتان می خواهد چیزی میل کنید، اول از همه 
یک لیوان آب بنوش��ید و 10 دقیقه صبر کنی��د. اگر همچنان 
گرسنه بودید، معنی اش این اس��ت که واقعاً گرسنه اید. تا حالا 
به س��یگنال های بدنتان به خوبی دقت کرده ای��د؟ مغز همان 
فرمانده بدن آن بالا نشسته و علائم و به اصطلاح سیگنال هایی 
ارسال می کند و ما آنها را با عناوینی مانند تشنگی، گرسنگی، 
خواب آلودگی، درد و غیره تفسیرش می کنیم، اما گاهی بدن ما 
سیگنال ها را اشتباه می کند و آنها را به عنوان گرسنگی تفسیر 
می کند. در نتیج��ه به دنبال مصرف م��واد غذایی می روید که 
چندان مورد نیاز بدن نیس��تند. در نتیجه کالری روی کالری 
می گذارید و بعد از مدتی متوجه می شوید چاق شده اید. در این 
مطلب نشانه هایی معرفی می کنیم که بر اساس آنها می توانید 
تشخیص دهید واقعاً گرسنه تان هست و نیاز به مواد غذایی دارید 

یا اینکه سیگنال ها را اشتباهی گرفته اید.

    گرسنگی به تدریج بروز می کند
احساس گرسنگی در ابتدا احساس��ی جزئی است که به مرور 
ش��دت گرفته و تبدیل به دل ضعفه می ش��ود، اما گرس��نگی 
احساسی یعنی گرسنگی که از روی کسالت و بی حوصلگی بروز 
می کند، ناگهانی و بدون پیش زمینه است. در نتیجه زمانی که 
ناگهان دلتان غذا می خواهد بدانید که به طور واقعی گرس��نه 

نیستید، بلکه دلتان می خواهد چیزی بخورید.

   صدای شکم در می آید
زمانی که معده به طور کامل خالی باش��د، ش��کم به قار و قور 
می افتد و احساس کش��ش در معده می کنید؛ یعنی اینکه به 

اصطلاح دلتان ضعف م��ی رود و در این صورت نی��از واقعی به 
مصرف مواد غذایی و پر کردن معده تان دارید.

   آدم گرسنه دنبال منو نمی گردد
زمانی که معده واقعاً خالی باشد، به هر ماده  غذایی روی خوش 
نش��ان می دهد. زمانی که از بعضی خوراکی ها ایراد می گیرید 
 و می گویید »دلم این را نمی خواه��د«، »دلم یک غذای دیگر 
می خواهد« و غیره؛ یعنی اینکه به معنای واقعی گرس��نه تان 

نیست و دلتان ناخنک زدن می خواهد.

   10 دقیقه صبر کنید
هر وقت احساس کردید گرسنه اید، به ساعت نگاه و خودتان را به 
کار دیگری مشغول کنید. هر هوس غذایی که ربطی به گرسنگی 

واقعی نداشته باشد، بعد از 10 دقیقه از بین می رود.

   یک لیوان آب بنوشید
گاهی بدن گرسنگی و تشنگی را اش��تباه می گیرد. زمانی که 
احس��اس کردید دلتان می خواهد چیزی میل کنی��د، اول از 
همه یک لیوان آب بنوشید و 10 دقیقه صبر کنید. اگر همچنان 
گرس��نه بودید معنی اش این اس��ت که واقعاً گرس��نه اید. اگر 
احساس گرسنگی رفع شود، معنی اش این است که از ابتدا نیز 

گرسنه نبوده اید، بلکه تشنگی به سراغتان آمده بود.

   آدامسی در دهان بگذارید
اگر آدام��س، آب نبات نعناع��ی و غیره در دهان گذاش��تید و 
احساس گرسنگی تان رفع ش��د، یعنی اینکه واقعاً گرسنه تان 

نبوده صرفاً دلتان می خواست چیزی بخورید.

دانستنی

گرسنه اید یا هوس غذا کرده اید؟

ایمنا:  ؟؟؟؟/

در جوامع امروز، همه ملت ها با هر نظام سیاس��ی و اجتماعی 
پیشرفته و در حال پیشرفت، به مساله آموزش و پرورش توجه 
دارند و نس��بت به دیگر فعالیت های اجتماع��ی بر آن اهمیت 
بیش��تری قائل هس��تند؛ زیرا امروز تربیت فرزندان را از مهم 
ترین نیازه��ای زندگی اجتماعی می شناس��ند.یکی از عوامل 
ش��خصیت که در کنترل و س��ازماندهی رفتار فرد موثر است، 

خودکارآمدی است.
خودکارآمدی »به باورهای افراد درباره توانایی کنترل زندگی به 
دست خودشان گفته می شود« خودکارآمدی نقش مهمی در 
رویارویی فرد با مسایل زندگی دارد. چنانچه براون و انیوی کشف 
کردند کسانی که میزان خودکارآمدی آنان بالاتر است، هنگامی 
که با مسایل حل نشده ای روبه رو می  شوند، پایداری بیشتری 
از خود نشان می دهند. خودکارآمدی اطمینان به توانایی های 
خود در کنترل افکار، احساسات و فعالیت هاست و بنابراین بر 
عملکرد واقعی افراد، هیجانات و انتخاب افراد و سرانجام میزان 
تلاش��ی که ش��خص صرف یک فعالیت می کند، موثر اس��ت. 
خودکارآمدی بر رفتار فرد بس��یار تاثیرگذار اس��ت. به عنوان 
مثال، دانش آموز دارای خودکارآمدی سطح پایین ممکن است، 
حتی برای یک امتحان خودش را آماده نکند؛ زیرا فکر می کند 
که هر اندازه زحمت بکشد فایده ای نخواهد داشت. در مقابل، 
ش��خص برخوردار از خودکارآمدی س��طح بالا در انجام کارها 
امیدوارتر و موفق تر است. قضاوت های مربوط به خودکارآمدی 
به دلیل نقش مهمی که در رشد انگیزش درونی دارد، از اهمیت 
خاصی برخوردار است. به دلیل اینکه خودکارآمدی نشان داده 
است که بر فائق آمدن و استقامت در برابر موانع اثر می گذارد. از 
سوی دیگر، انگیزش پیشرفت از موضوعات روانشناختی است 
که توجه بسیاری از روانشناسان و متخصصان تعلیم و تربیت را 

به خود معطوف داشته است. انگیزش پیشرفت عبارت است از: 
نیروی انجام دادن کارها نسبت به استانداردهای عالی. انگیزش 
در واقع محرک اصل��ی و انرژی ایجادکننده رفتار اس��ت و اگر 
عوامل موثر در ایجاد انگیزش پیشرفت تحصیلی شناخته و از 
آنها به نحو مطلوب استفاده شود، موفقیت های شایان توجهی 
در فرایند آموزش و پرورش و یادگیری و مهم تر از همه استمرار 

یادگیری ایجاد خواهد شد. 
در پژوهش��ی که نمون��ه آن از جامع��ه  آماری ش��امل تمامی 
دانش آموزان پس��ر مدارس راهنمایی منطق��ه 16 آموزش و 
پرورش شهر تهران در سال تحصیلی90�89 بوده، پژوهشگر 
به این نتیجه دس��ت یافته اس��ت ک��ه بی��ن خودکارآمدی و 
مؤلفه های آن شامل استعداد، پشتکار، عدم وابستگی اجتماعی 
و تفاوت بین فردی با انگیزش پیشرفت دانش آموزان پسر دوره 
راهنمایی همبستگی مثبت وجود دارد. به بیان دیگر، باورهای 
خودکارآمدی، که باورها و یا برداشت های فرد از توانایی خوش 
در انجام یک تکلیف اس��ت، سبب می ش��ود تکلیف مورد نظر 
بصورت مفید و موثر انجام شود. افراد خودکارآمد به فرایند تفکر 
و تنظیم افراد خود نظارت دارند، تعهدات و مشکلات را کنترل 
می کنند و با موقعیت های تهدیدآمیز و چالش برانگیز بیش��تر 
درگیر می شوند. آنها مشکلات را چالش می بینند نه تهدید. یکی 
از موقعیت های چالش برانگیز ب��رای نوجوانان، حوزه تحصیل 
اس��ت. افراد با خودکارآم��دی بالا می توانند ب��ا موقعیت های 
چالش برانگیز بیشتر درگیر شوند. آنها با کنجکاوی می توانند از 
راه حل های مناسب برای حل مشکلات خویش  بهره ببرند و از 
خود استقامت بیشتری برای حل مسایل تحصیلی نشان دهند. 
خودکارآمدی تحصیلی می تواند یکی از مهم ترین حیطه های 

خودکارآمدی در این سنین به شمار آید.

 نکته دانستنی

رابطه »خودکارآمدی«  و  پیشرفت تحصیلی 

ایمنا: رژه نیروهای مسلح به مناسبت هفته دفاع مقدس در اصفهان 

    همایش��ی با عنوان »عش��ق یعنی ی��ه پلاک « 
از س��وی باغ نوش، وابسته به س��ازمان فرهنگی 

تفریحی شهرداری اصفهان برگزار می شود.
مدیر باغ نوش ضم��ن اعلام این خب��ر گفت: این 
همایش به مناسبت فرارسیدن هفته دفاع مقدس 
و با هدف تجدید میثاق با آرمان های شهدای هشت 
س��ال جنگ تحمیلی ویژه بانوان برگزار می شود. 

لندی افزود: در این همای��ش بخش های مختلفی 
همچون س��خنرانی، تجلیل از خانواده های شهدا، 
جانبازان، آزادگان و ایثارگران و خاطره گویی آنان 
برگزار می ش��ود. علاق��ه من��دان می توانند جهت 
ش��رکت در این همایش، امروز از س��اعت 9 صبح 
الی11 به باغ بانوان نوش، واق��ع در خانه اصفهان، 

میدان نوبهار، خیابان گلخانه مراجعه کنند.

  در نخستین روز از برپایی جش��نواره فیلم کودک 
و نوجوان، دانش آموزان مدارس اصفهان با ش��هدا 

تجدید میثاق می کنند.
رییس اداره امور تربیتی استان اصفهان ضمن اعلام 
این خبر گفت: در کن��ار برگزاری جش��نواره فیلم 
کودک و نوجوان، آش��نایی دانش آموزان با شهدا و 
فرهنگ شهادت از جمله ملزومات محسوب می شود. 

تحویل پور افزود: ای��ن برنامه نیز جه��ت احترام به 
آرمان های ش��هدا و تجدید میثاق با ایش��ان برگزار 

می شود. 
 وی خاطرنشان س��اخت: در طی این مراسم در روز 
12 مهرم��اه دوهزار نف��ر از دانش آم��وزان مدارس 
اصفهان در مقاطع مختلف تحصیلی بر سر مزار شهدا 

در گلستان شهدای اصفهان حاضر خواهند شد.

نمایش��گاهی از آثار آبرنگ اس��دالله صنیعی در 
نگارخان��ه ن��گاه نو اصفه��ان برپا می ش��ود. این 
هنرمند با بیان این مطلب گفت: در این نمایشگاه 
حدود 35 اثر با موضوع بناهای تاریخی اصفهان و 
ایران، بازارها و طبیعت بی جان عرضه شده است. 
اس��دالله صنیعی ادامه داد: بیش��تر ای��ن کارها 
تم اجتماع��ی و مردمی دارند و م��ن در این آثار 
س��عی در به تصویر کش��اندن مظاهر اجتماعی 
مردم، تحرک و نشان دادن جنب و جوش آنها در 

محیط های مختلف و سنتی دارم. 
او در رابطه با اس��تفاده از تکنیک آبرنگ در این 
نمایش��گاه و برای نش��ان دادن ای��ن موضوعات 
گفت: آبرنگ خصوصا زمانی که ب��ه صورت آزاد 
کار می ش��ود، می تواند به خوبی تحرک و انرژی 
این قبیل موضوعات را تصویر کند و با درآمیختن 
رنگ ها ش��لوغی و فضای پر طراوات ب��ازار و ... را 
به خوبی نشان دهد. ش��ایان ذکر است؛ اسدالله 

صنیعی متولد 1329 است. 
او از سال ها پیش به نقاش��ی و آبرنگ روی آورد 
و تا کنون سه نمایشگاه انفرادی و یک نمایشگاه 

گروهی برگزار کرده است. 
عموم علاقه مندان می توانند هر روز از ساعت 16 
تا 20 برای دیدن آثار این هنرمن��د به نگارخانه 
نگاه نو واقع در خیابان آبشار سوم، کوچه مسرور 

مراجعه کنند. 

محمد احس��انی، مدیر نظارت ارزش��یابی سازمان 
سینمایی معتقد است س��اخت فیلم در حوزه دفاع 
مقدس متعلق به جریان خاصی نیست، بلکه متعلق 
به فرهنگ مقاومت اس��ت. احس��انی گفت: ساخت 
فیلم در حوزه دفاع مقدس متعلق به جریان خاصی 
نیست بلکه متعلق به فرهنگ مقاومت است، بنابراین 
حمایت از تولید آثار اقتباس��ی در ح��وزه مقاومت و 
دفاع مقدس از اولویت های سازمان سینمایی است. 
وجود مفاهیم غنی در حوزه مقاومت با در نظر گرفتن 
زیرساخت های فنی و عرضه آن به مخاطب سینمای 
ایران، تکلیفی اس��ت که بر دوش مدیران سینمایی 
قرار دارد. مدیر نظارت ارزشیابی سازمان سینمایی 
با اشاره به س��اخت فیلمنامه های اقتباسی تصریح 
کرد: آثار مکتوب بس��یاری در حوزه خاطره نویسی 
و داس��تانی اقتباس��ی در حوزه دفاع مقدس وجود 
دارند که این آثار متعلق به جریان خاصی نیس��تند، 

بلکه متعلق به فرهنگ مقاومت و دفاع مقدس است 
 و همه ما از سربازان این حوزه هستیم، بنابراین تولید 
فیلمنامه های اقتباس��ی در درجه بالایی از اهمیت 
 قرار دارند. پیش��نهاد سازمان س��ینمایی به جوانان 
علاقه مند در حوزه س��ینمای مقاومت این است که 

سراغ فیلمنامه های اقتباسی بروند.
 احسانی در ادامه صحبت های خود با اشاره به اکران 
فیلم »پادشاه شن ها« در سیزدهمین جشنواره فیلم 
مقاومت گفت: پیام فیلم »پادشاه شن ها« موافقت با 
اهداف جشنواره مقاومت بوده است و نمایش این فیلم 
در جشنواره »مقاومت« می تواند به نوعی سنجش 
ذائقه مخاطب محسوب شود. وی در پایان در پاسخ 
به این سوال که آیا امکان اکران عمومی فیلم »پادشاه 
ش��ن ها« وجود دارد، گفت: من این فیلم سینمایی 
را هنوز ندیده ام، اما قطعا ب��رای اکران عمومی باید 

اصلاحاتی روی این فیلم انجام شود.

در باغ نوش برگزار می شود؛

همایش » عشق یعنی یه پلاک« 
در نخستین روز از برپایی جشنواره فیلم کودک و نوجوان؛

دانش آموزان با شهدا تجدید میثاق می کنند 

در نگارخانه نگاه نو برپا می شود؛

آبرنگ های پر جنب و جوش صنیعی
مدیر نظارت ارزشیابی سازمان سینمایی:

فرهنگ مقاومت متعلق به جریان خاصی نیست

سلامتجالب نمایش��گاهی از آثار مع��رق- منبت ندا اس��دی در 
نگارخانه آپادنا اصفهان برپا می شود. 

این هنرمن��د با بی��ان ای��ن مطلب گف��ت: در این 
نمایش��گاه بیش از 30 اثر معرق- منب��ت در قالب 

تابلوهای تزیینی و میز وصندلی ارایه کرده ام. 
ندا اس��دی ادامه داد: تم��ام آثار ارایه ش��ده دراین 
نمایش��گاه از چوب طبیعی ساخته ش��ده ا ند و کار 

دست هستند. 
او در رابطه با سبک معرق منبت افزود: معرق- منبت 

معرقی است که حالت برجسته دارد. 
وی برجس��تگی زیاد بعضی از این کارها را ویژگی 
منحصر به فردشان دانس��ت و گفت: به نوعی با این 

ویژگی می توان این آثار را ابداعی خودم دانست.
اسدی س��پس درباره اس��تقبال مردم از این هنر و 

خرید آن گفت: متاسفانه با وجود سابقه و قدمت این 
هنر در اصفهان مردم این شهر آنطور که باید از آن 
استقبال نمی کنند و بیشتر ترجیح می دهند پولشان 

را صرف خرید تابلو فرش یا تابلو مینیاتور کنند.
او ادامه داد: فکر می کنم عدم شناخت مردم از این 

هنرتاثیر زیادی در ای��ن موضوع دارد. خیلی ها فکر 
می کنند ما چوب ها را رن��گ می کنیم و نمی توانند 
باور کنند چنین تنوعی در چوب های طبیعی وجود 
داش��ته باش��د. یکی دیگر از دلایل این موضوع هم 
مصالح گران آن است که باعث می شود قیمتش بالا 

برود و مردم زیاد به سمت خرید آن نیایند. 
شایان ذکر است؛ نمایشگاه معرق- منبت ندا اسدی 
از 4 تا 9 مهرماه در نگارخانه آپادانا اصفهان واقع در 

خیابان آپادانا دوم برپا می شود. 

از 4 تا 9 مهرماه برپا می شود؛ 

دست ساخته های معرق- منبت در نگارخانه آپادانا

آیت  الله مکارم شیرازی: یک معلم می تواند با کار خود 
حتی یک مرجع تقلید را پرورش دهد، همانگونه که خود 
من در خانواده ای زندگی می کردم که هیچ فرد روحانی در 
آن نبود و من توس��ط یکی از معلمان خود به این سمت و 
س��و آمدم. به این صورت که معلم ما در کنار درس شیمی 
مس��ایل احکام را هم برای ما توضیح م��ی داد و من از آنجا 

آشنا و وارد این مسیر شدم.
 باید کاری کرد که جمهوری اس��لامی ای��ران در رده های 
بالای علمی در دنیا قرار بگیرد و ع��لاوه بر پایه های علم از 

نظر اخلاقی رشد کنیم.

شرف الدین،  مدیرعامل انجمن سینمای دفاع مقدس: 
بی سوادی و تنبلی دو عنصر زمین گیر کردن سینماست و کمتر 
آدم هایی را سراغ داریم که به خود فشار بیاورند و یک کار خوب 
تولید کنند. من نمی گویم چنین آدم هایی در سینمای ایران 
وجود ندارند، اما تعداد آنها کم است. به همین صورت هم ورود 
به موضوعات جدی که نیاز به مطالعه و تحقیق و از همه مهم تر 
نیازمند یک اعتقاد برای تولید آن است تا یک اتفاق رخ دهد کم 
می شود. بسیاری از فیلمسازان ما به خصوص نسل جوان همین 
که چند فیلم سینمایی را دیده و یا چند پلان با دوربین و موبایل 

خود می گیرند، فکر می کنند که فیلمساز شده اند.

آیت الله حائری ش�یرازی: اگر می خواهید در کار فیلم 
و سینما قدم بر دارید، اول تلاش کنید بعُد این تلاش را به 
وسیله صبر و استقامت به بصیرت تبدیل کنید و در نهایت 

با بصیرت به جایگاه رفیع اخلاق دست پیدا کنید.
اثرگذاری بیش از اینکه به زیبایی مربوط باشد، به صداقت 
مربوط است، به همین دلیل من به همه فیلمسازان به ویژه 
جوانان توصیه می کنم اول کار را ب��رای رضای خدا انجام 
دهند که اگر چنین باشد قطعا اثری با اخلاق تولید خواهند 
کرد. شما به کار خود اهمیت بدهید و با صداقت پیش روید 

تا به نتیجه مطلوب برسید.

اثرگذاری به صداقت مربوط استمشکلات سینمای ایران تقویت پایه های تقوا در کنار علم
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